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PROCES VERBAL 

 privind lucrările şedinţei extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 09 noiembrie 2021, ora 12ºº 

 

Nr. 30 din data de 25.11.2021 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 3435/05.11.2021, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. 

b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (2) lit. a) și art.134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și 

art.135 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

1. Proiect de  hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului general centralizat al subdiviziunii 

administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2021 (K2-338/05.11.2021) 

 

          Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 

scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1 – respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 05.11.2021, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 

serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația 

proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului document. 

Convocatorul, înregistrat sub nr. 3435/05.11.2021, precum și proiectul de hotărâre puse în dezbatere 

în ședință a fost adus la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

 La  propunerea grupului consilierilor locali  PSD și a grupului consilierilor locali PNL, 

ordinea de zi a fost suplimentată cu următoarele Proiecte de hotărâre: 

Ordine de zi suplimentară: 

1. Proiect de hotărâre privind constituire unei comisii mixte pentru verificarea procedurii de 

achiziție publică desfășurată/realizată în data de 23 iulie 2021, anterior datei declarării stării 

de alertă în data de 24 iulie 2021,  conform ctr. Nr.38/23.07.2021, încheiat între 

Administrația Domeniului Public Sector 1 și SC BRAI-CATA SRL (K2-231/03.08.2021) 
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2. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei speciale de analiză și verificare a 

activităților defășurate în cadrul contractului de servicii de consultanță/asistență juridică și 

reprezentare, conform Legii nr. 51/1995, în vederea apărării intereselor Sectorului 1 al 

Municipiului București, ale Primarului Sectorului 1 al Municipiului București și ale 

Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București nr. JAC 86-S/29.12.2020 (K2-

234/03.08.2021) 

3. Proiect de hotărâre  privind constituire unei comisii speciale  de analiză și verificare a 

situației patrimoniului  Poliției Locale Sector 1 (K2-341/09.11.2021) 

 La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General 27 

de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 8 consilieri au fost prezenți 

online, respectiv domnul  Alberto-Iosif Caraian,  domnul Dinu-Nicolae Gheorghe, doamna Alina-

Cristina Grigorescu, doamna Iulia-Luminița Halaț, doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu, doamna 

Ruxandra-Eugenia Regalia, domnul Remus-Cătălin Șerban și domnul Vicol Ned), din totalul de 27 

de consilieri locali în funcție.  

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bună ziua și bine ați venit la 

ședința extraordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București prin Dispoziția 

nr.3435 din 5 noiembrie 2021, cu respectarea tuturor procedurilor legale și comunicarea către 

consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin 

publicare pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243 alin. (1) lit. j) din Ordonanța 

de Urgență nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să 

efectueze apelul nominal al consilierilor locali, în ordinea alfabetică după cum urmează: domnul 

Bârgău Marian Aurelian! 

Domnul Marian Aurelian Bârgău: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif! O 

să rog tehnicul să afișeze și prezența online pe ecrane. Domnul Caraian Alberto-Iosif, ne auziți? Nu 

ne auziți încă!? Domnul Caraian Alberto-Iosif, facem prezența, ne auziți? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent! Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Da, vă aud acum! Da!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina? 

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel!  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-

Constantin!  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu!  

Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-

Cristina!  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent! Mulțumesc!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta!  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana!  

Doamna Oana Iacob: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea!  

Domnul Florea Iordan: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-

Georgian!  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-

Cristian! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan! 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent, doamnă! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver-Leon!  

Domnul Oliver Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae!  
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Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela!  

Doamna Daniela Popa: Prezentă! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona!  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-

Eugenia!  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezentă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia!  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban  (online): Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel!  

Domnul Daniel Țîră: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned! 

Domnul Ned Vicol (online): Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim. Având în vedere 

prezența unui număr de 27 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, 

constat îndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe 

extraordinare. Din motive tehnice, având în vedere durata dezbaterilor, procesul-verbal al ședinței 

extraordinare desfășurată în data de 29.10.2021 este în faza de elaborare, nu a fost încă finalizat și 

va fi propus pentru aprobare la ședința următoare. Domnule președinte, vă predau lucrările ședinței. 

Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Bună ziua tuturor și 

celor care ne urmăresc. Vom începe cu partea de interpelări, întrebări dacă există, dacă nu o să-i 

dăm cuvântul, după aceea inițiatorului, doamnei Primar, să își susțină proiectul. După aceea vom 

vota ordinea de zi și am informația de la grupurile politice că se va suplimenta ordinea de zi sunt un 

număr de proiecte pe care doresc să le supunem votului și vom supune și acele proiecte 

suplimentării. Doamna Popa vă rog.  

Doamna Daniela Popa: Bună ziua. Doamna Secretar, am făcut o solicitare ieri ca directorul general 

de la Poliția Locală să fie prezent astăzi în ședința de consiliu, vreau să știu dacă l-ați înștiințat și 

unde este sau dacă și-a trimis un reprezentant. Vă mulțumesc! 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am primit solicitarea 

dumneavoastră, verificăm în acest moment dacă a fost transmisă solicitarea, dar prezența trebuie 

adresată oricum doamnei Primar, procedural. Numai cu privire la participarea la ședințele comisiilor 

de specialitate, avem obligația legală de a transmite, dar colegele mele de la secretariat o să verifice 

acum dacă invitația a fost transmisă. Oricum. O secundă să verificăm. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cine este domnul din capăt? .... La 

rectificare să înțeleg... când vine rectificarea, nu, întrebam de polițe, deci nu este momentan înțeleg 

nimeni de la Poliția Locală. 

Doamna Daniela Popa: Doamna Primar, nu e vorba de obligații. Am făcut o solicitare trebuie să 

dați curs acestei solicitări și este obligat să vină. Odată ce noi l-am chemat aici în ședință de Consiliu 

trebuia să fie aici. 

Domnul Daniel Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Domnul Geanin! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Da, doamna Primar... doamna Primar. Bună ziua! Grupul 

PSD a depus șase proiecte, dar se pare că... 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna Secretar e bine să 

clarificați acest aspect pentru doamna consilier, care pare că nu cunoaște bine regulile. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Grupul PSD a depus șase proiecte începând cu luna august și 

zic bine august, în care niciunul până astăzi nu a intrat în procedură de votare. Aș vrea să știu care 

este motivul și de ce am ajuns în situația asta, având în vedere că unul dintre aceste proiecte este 

referitor la mediu, un subiect destul de important, mă gândesc. Sunt șase proiecte, începând cu luna 

august. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Sigur pentru fiecare, fiecare 

este în atenția noastră, fiecare este sau deja pe drum... știu unul, de exemplu, care este legat de creșe. 

Pur și simplu nu e cazul. Știți, e un exemplu, dar sunt pentru toate sau este deja. Noi deja avem un 

proiect sau, nu știu, ar trebui să fiți mai specific pentru că vorbim așa, în general, nu... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Păi nu, dar sunt în comisii este un proiect cu mediu și încă un 

proiect cu DGASPC-ul.  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Spuneți exact care e 

proiectul cu mediul. Ca să înțeleg despre ce vorbim! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Ideea e următoarea: noi am depus niște proiecte. Ideea e că 

alte proiecte în momentul de față au trecut fără nici o problemă și au ajuns în procedura de votare. 

Proiectele pe care noi le-am depus nu au ajuns. De ce nu au ajuns? Asta e problema. Nu avem nici 

un răspuns din partea Primăriei referitoare la acest lucru. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Aici mă îndoiesc, dar... 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Nu e, nu-i un răspuns clar. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Încă o dată nu pot să vă dau 

în general... 
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Domnul Geanin Georgian Jurubiță: E cineva responsabil? Sau nu e nimeni responsabil în 

primăria acesta de acest lucru? Adică să primim un răspuns clar să știm care e problema cu ele, dacă 

e vreo problemă, altfel discutăm... trebuie să fie cineva responsabil. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, aici cunosc un pic mai bine problema, întrucât o parte dintre 

ele au fost proiecte depuse chiar de mine. Avem o asemenea situație, s-a trimis în cursul zilei de 

astăzi o solicitare făcută din partea grupului de consilieri PSD de introducere pe ordinea 

suplimentară a acestor proiecte restante, este vorba de șase proiecte. Colegul meu făcea referire la 

proiectul la care am discutat cu dumneavoastră anterior, legat de solicitarea către Primăria Capitalei 

a celor 11 hectare în vederea împăduririi. A fost acea situație cu proiectele, mă rog, care s-au dublat 

atât din partea dumneavoastră, cât și din partea grupului PSD și a intrat la vot proiectul propus de 

dumneavoastră. A avut amendamente făcute în vederea, mă rog, corectării anumitor zone mai 

sensibile, dar ținând cont de răspunsul pe care l-am primit de la Primăria Capitalei, răspuns care ne 

pune într-o situație extrem de dificilă și de delicată atât pe dumneavoastră ca primar, cât și pe noi în 

calitate de consilieri, în care practic la acest proiect înaintat către Primăria Capitalei, proiectul 

propus de dumneavoastră, Primăria Capitalei spune că nu ne poate da cele 11 hectare pentru 

împădurire, întrucât acolo vizează să facă o nouă, mă rog, o nouă facilitate de poluare, c-o spun 

direct. Este vorba de o stație de betoane, o stație de prefabricate și cel mai mare centru de concasare 

a deșeurilor de construcții și demolări. Ținând cont că zona de nord a Capitalei, așa cum bine știm, 

are deja poluarea la cote alarmante, cunosc poziția dumneavoastră de a contesta și, cel puțin 

declarativ, de a se opune înființării unor noi facilități de depozitare, acest proiect care apare pe 

ordinea suplimentară este, mă rog, mai precis decât proiectul care a fost votat și înaintat către 

Capitală, dar ținând cont că nu aș dori să mai facem greșeala să trimitem către Capitală materiale pe 

care aparatul de specialitate al domnului primar, un aparat cu destul de multe probleme și aici 

pomenesc din nou de doamna Iuga, care a susținut în permanență facilitățile de depozitare în 

interiorul Capitalei, aș dori să lucrăm suplimentar pe acest proiect, să-l îmbunătățim și să îl prindem 

într-o ședință viitoare. Din acest motiv, din solicitarea pe care am făcut-o pentru suplimentarea 

ordinii de zi, aș dori să rămână din cele șase proiecte care toate la acest moment au avizele de 

specialitate și ar putea să intre la vot, aș dori să prindem în ședința de astăzi doar proiectul K-231. 

cel referitor la contractul cu BRAI CATA. ținând cont că colegii de la Partidul Național Liberal au 

depus proiectul de înființare a comisiei pentru activitatea Romprest, fiind pe același domeniu, 

consider că este oportun să mergem cu acest proiect care practic are legătură și ajută lămurirea 

acestei situații, iar restul proiectelor să depindem în ședința următoare pe care o vom avea. Precizez 

încă o dată că legat de proiectul de mediu acesta va necesita o reevaluare și o retrimitere către 

Capitală, în urma unui vot dat în Consiliu, dar cu argumentațiile de rigoare, astfel încât aparatul de 

specialitate al domnului primar să nu mai găsească justificarea cu care să ne pricopsească cu o nouă 

stație de poluare, o nouă facilitate de poluare în nordul Capitalei. Un centrul de concasare ar ridica 

particule din construcții la cote alarmante. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc.  

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Ok. Domnul consilier, eu 

spun aici pentru ceilalți consilieri și pentru cei care ne ascultă ca să știe despre ce vorbim. Vorbim 
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de un teren de 11 hectare care este lângă groapa de gunoi, numită Iridex. Acest teren a fost predat de 

SRI către PMB cu o sarcină, sarcina fiind să fie folosit acest teren pentru managementul deșeurilor. 

Și domnul Primar General ne-a informat că dorește acolo să creeze o stație de concasare și alte 

instalații din care ar putea fi și o stație de betonare, ceea ce este o mare problemă pentru noi. Ce-am 

dispus și a fost votat într-adevăr cu suportul tuturor, cred că tuturor grupurilor, este un lucru foarte 

bun, este să cerem, am cerut PMB-ului, să ceară SRI-ului să ridice această sarcină, ca terenul 

respectiv să poată fi folosit pentru împădurire, așa cum ne-am dorit și nu pentru a fi folosit pentru 

managementul deșeurilor. Noi mergem mai departe, asta este un lucru pe care tot Consiliul și-l 

dorește, pe care tot aparatul primăriei și-l dorește, să mergem mai departe cu acest proiect ca să 

reușim pe acest teren de 11 hectare să creăm o perdea forestieră pe care ne-o dorim și care ar putea 

să împiedice, de exemplu, și mirosul să ajungă până la cetățeni. Asta v-am dat de multe ori cuvântul 

meu că este un proiect proiect important pentru noi toți și mergem mai departe cu el. Acum, ați spus 

de BRAI CATA. Nu prea înțeleg despre ce este vorba. Au fost, cred că o factură sau două facturi în 

total, nu mai știu, 1.000, 2.000 nu mai știu exact valoarea, dar o sumă foarte mică, 2.000 de lei. Eu   

v-aș ruga foarte mult să fiți atenți, să nu sufocați aparatul primăriei cu niște cereri de comisii unde se 

discută ore și ore, fără să producem nimic. Da...? Știu că ați depus, cred că acolo e o comisie pentru 

a analiza o factură de 2.000 de lei care a fost emisă de BRAI CATA sau ceva de genul acesta. Sunt 

niște cereri, oameni care cer niște facturi după facturi, avem oameni care muncesc zi și noapte 

pentru a furniza niște documente fără să înțelegem foarte bine cum vă interesează. V-am spus, este 

vorba de a sufoca acest aparat. Rugămintea mea este să aveți niște cereri care ajută la ceva, adică să 

analizăm zece oameni, timp de ore o factură de 2.000 de lei nu văd foarte mult care ar fi interesul și 

să... la fel în timpul Consiliului Local să avem o gestionare mai strictă a timpului. Este acesta, 

doamna Secretar General, nu știu cum a rămas cu rugămintea mea de a avea niște reguli stricte, cu 

niște timpi de vorbire distribuiți și ca să ne încadrăm într-un timp ca să fim... la fel, e vorba de a 

eficientiza resursele pe care le avem. 

Domnul Dinu Nicolae-Gheorghe (online): Doamna Primar, haideți dumneavoastră să vă focusați 

pe ce face Primăria și Consiliul Local se va focusa pe ce are de făcut Consiliul. Haideți să... aveți o 

idee bună, de acord, dar haideți să... fiecare să se focuseze pe ce are de făcut, mai bine. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, să știți că nu se 

aude foarte bine, dar am înțeles mesajul, așa este. Primăria și Consiliul Local sunt instituții paralele, 

complementare, regulile nu se dau dintr-o parte în alta. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Despre  această situație, 

permiteți-mi să intervin, s-a discutat cu reprezentanții a două grupuri politice cu privire la 

propunerile de modificare și completare a Regulamentului de organizare și funcționare. Eventual 

acolo poate fi introdusă o astfel de reglementare, dar ea încă nu există. Deci numai prin 

Regulamentul de organizare și funcționare... altfel, președintele de ședință are atributul de a supune 

aprobării Consiliului timpii și ordinea în care se ia cuvântul în cadrul ședințelor. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Deci, încă vă ascult, doamna Primar și nu, nu îmi vine să cred cât puteți să 

mințiți. Așa, da, vorbiți frumos, vă lăudați tot cu proiectele mult hulitului PSD, care a mai făcut 
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ceva. Foarte bine, chiar plecați, nici nu vreau să vă văd, nici nu vreau să vă văd. Of, Doamne, numai 

știți să mințiți, veniți aici, bla bla bla, nimic. Vă lăudați cu proiectele PSD-ului, doamna Clotilde. 

Da, responsabilitate, ne dați nouă lecții aici. Păi de ce nu răspundeți la interpelări? Că dacă ați 

răspunde n-am mai sta atâtea ore aici și colegi, vă dau un singur exemplu. Iertați-mă că am ridicat 

așa tonul, dar cu asemenea specimen în funcția de primar n-ai cum să rămâi calm. Vă dau un singur 

exemplu. Ne-a trimis pe mail că s-au prelungit niște măsuri ale Curții de Conturi, dar unde sunt 

procesele? Voi le știți? Le-ați văzu? Despre ce e vorba? Și faptul că nu se răspunde la interpelări, 

doamna Secretar, faptul că noi, consilierii locali, solicităm prezența unui director, tocmai pentru a 

lămuri și a fi totul transparent aici, tot timpul sunt pentru respectarea legii și să construim ceva, să 

facem ceva... Păi dacă nu răspunzi la astea și totul e un haos administrativ, nu mai știi, cum adică să 

ne interzică nouă aici să vorbim. Păi asta, asta înseamnă democrația, trebuie să dezbatem aici. 

Directorii nu vin, deși sunt toți în subordinea Consiliului Local. Patrimoniu are Consiliu Local. Nu 

mai dați din picior, domnul Păiuși. Trebuie să răspundeți aici, că tot timpul dați din picior așa... Nu 

vreau să vorbesc cu dumneavoastră oricum, doar v-am atras atenția. Deci vreau să fie directorul de 

la Poliția Locală, așa cum am solicitat... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: I s-a transmis, doamna...  

Doamna Daniela Popa: ...mai devreme, de ieri de fapt, de ce nu ni se răspunde la interpelări...?     

S-au depășit termenele. Deci știți foarte bine că, conform articolului 218, 226 din Codul 

administrativ, tot aparatul de specialitate trebuie să ne răspundă în maxim 10 zile. De la primar, de 

la ea care ocupă această funcție, nu mai am pretenții să ne răspundă, dar măcar dumneavoastră să fiți 

responsabili, că voi veți fi introduși în comisiile de disciplină. Ce păcat de toată munca! Nu noi 

sufocăm aparatul! Să nu îmi spună mie cineva că am sufocat noi aparatul! Cu ce? Că nici nu ni s-a 

răspuns la interpelări. Cu ce? Am depus niște proiecte de hotărâri de pe 3 august, nici acum nu au 

fost introduse. Cu ce am sufocat noi aparatul? Toată lumea trebuie să vină aici să dea explicații, să 

știm ce facem, să știm ce votăm! Nu suntem așa, s-a trezit cineva că e pe moșia lui și face ce vrea, 

fără legi, fără nimic, că dânsa e legea. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa... 

Doamna Daniela Popa: ... o fi la ea, acolo, pe insulă... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, haideți să concluzionăm, vă 

rog! 

Doamna Daniela Popa: Atât! Voiam să știu de ce nu e domnul director aici și voiam să știu de ce 

nu ni se răspunde la interpelări. Cine e responsabil? Ce să fac? Să mă duc să fac... să depun 

solicitare la Comisia de Disciplină a Prefecturii? Nu vreau să intrăm în procese. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Secretar, dacă 

vreți să răspundeți? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă îmi permiteți. Din câte știu 

eu, colegii mei răspund, numai că avem o procedură internă cu privire la etapele semnării acestor 

răspunsuri. Acelea noi le-am parcurs, deci colegii mei din aparatul de specialitate au parcurs acele 

etape deci puteți să faceți sesizări la Comisia de Disciplină dacă considerați că am săvârșit vreo 
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abatere disciplinară, așa cum v-am răspuns și la solicitările în legătură cu proiectele pe care le-ați 

depus. V-am transmis această situație pe data de 13 octombrie la ora 4:47 p.m. Deci noi am răspuns. 

Deci faptul că alte răspunsuri la interpelări nu vă parvin, nu pentru că toți colegii mei nu răspund la 

interpelări, noi  răspundem la interpelări. Doar că mai departe nu avem voie, conform procedurilor 

interne, să răspundem doar la nivel de compartiment. Să semnăm și să transmitem doar pe 

semnăturile noastre ca șefi de compartimente, să răspundem la orice fel de solicitări. Există o 

procedură. Ultima semnătură care trebuie pe orice fel de adresă care iese în exteriorul instituției, 

chiar și către consilieri trebuie semnată de conducătorul instituției sau de persoanele delegate cu 

această atribuție. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim!  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Dacă pot lua și eu cuvântul că am și eu o întrebare... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, să știți că se aude 

foarte încet... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, o să vorbesc mai tare și mai clar. Da, doamna 

Secretar, ce se întâmplă cu interpretările care nu au fost răspunse? Am o interpelare referitoare la 

facturile neachitate în Primărie încă din luna septembrie. Nu este răspunsă. Ce se întâmplă cu aceea? 

Sau ce trebuie să facem noi în calitatea de consilier ca să ni se răspundă în timpul legal? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Există.... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, haideți că răspunsul cred că a 

fost destul de clar. Totul stă în pixul primarului pentru toate interpretările și, din păcate, primarul în 

anumite cazuri se pare că nu face acest lucru. Haideți să revenim vă rog la ordine, avem pe doamna 

Porumb! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): O secundă! Cererile mele de plată a facturilor sau, mă 

rog, de facturi care nu sunt plătite și întârziate stau în pixul primarului și nu ni se comunică? Adică 

mi se pare iresponsabil din partea primarului dacă dumneaei blochează o asemenea comunicare. 

Deci primăria este pasibilă de plata penalităților și de costuri cu procese pentru că nouă nu ni se 

comunică ce facturi nu sunt plătite la timp și pentru că primarul nu vine cu o rectificare bugetară 

pentru a include aceste plăți în buget? Cine ne poate răspunde și nouă la această întrebare? Este 

doamna Primar acolo? Sau doamna Secretar General? Sau poate altcineva din primărie care știe care 

este exact situația acestor cereri pe care l-am făcut chiar eu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Secretar, doriți să 

răspundeți domnului consilier? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așa cum am răspuns și doamnei 

Daniela Popa, răspunsurile au fost făcute de către colegii mei din datele pe care eu personal le am. 

Aceste informații nu pot fi transmise doar pe semnătura întocmitorilor răspunsurilor. Există niște 

proceduri de sistem în interiorul instituției care stabilesc o altă procedură, deci ultimul semnatar este 

conducătorul instituției. Nu am ce să vă spun mai mult. 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Bun, ce trebuie să facem noi în calitate de consilieri 

pentru a semnala o asemenea întârziere?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Există o procedură... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Adică vreau să vă zic de acum că nu am niciun interes...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, nu se înțelege...  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): ...să creăm animozități în primărie, ci doar să se 

respecte legea și prevederile legale, evident în interesul cetățeanului, că până la urmă, dacă există 

niște bani care în loc să meargă… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, ne auziți? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): ...în investiții, merg în plata de penalități și de costuri 

cu judecata.... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Mai am de precizat... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): ...pierde toată Primăria și Sectorul.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gheorghe, nu se înțelege ce 

spuneți! Haideți, vă rog, să lăsam pe doamna Secretar să termine și continuăm. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă îmi permiteți, mai există o 

reglementare în astfel de situații. Este singura situație care este reglementată legal. Este a cererilor 

formulate în baza Legii 544, la care dacă nu se răspunde în termenul legal de 10 zile, solicitantul 

poate face o cerere la Comisia de reclamații administrative care trebuie să vă răspundă, pentru că 

numai acea comisie poate da răspunsul. Este formată din câțiva membri colegi ai noștri și această 

comisie formulează răspuns cu privire la situațiile de nerăspuns la petiții. Deci există procedura 

reclamației la comisia aceasta instituită la nivelul instituției. Se cheamă Comisia de reclamație 

administrativă. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Deci este o tot din primărie care verifică tot pe cei din 

primărie și poate parcă vedem cum bine ne-a obișnuit până acum administrația să pună niște colegi 

care chiar sunt ei cei care au blocat semnarea, probabil.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Gherghe, avem oricum un 

răspuns se pare că o să facem încă o comisie activă în Primărie cu ocazia aceasta. Vă rog frumos, 

haideți să ascultăm și pe domnul Oianu și după aceea avem și câteva dreptul la replică. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, domnul Președinte! Eu vroiam, în completarea a ceea 

ce a  spus colegul meu, domnul Dinu Gheorghe, și ca să vin în ajutorul doamnei Secretar General și 

a grupului PSD, eu am soluția pentru asta. Mi-a fost sugerată această soluție de doamna Primar, de 

mentalitatea doamnei Primar, modul în care conduce primăria, pe care l-am auzit și noi. Vă aduceți 

aminte, l-am văzut și la televizor și de sistemul implementat la ADP. Deci, doamna Secretar 

General, vă rog eu frumos, găsiți o soluție legală la o ilegalitate, pentru că așa a spus doamna 

Primar. Faceți o... găsiți o cale și împingeți un pic, vă rog eu frumos. Nu mai așteptați, faceți ce a 

spus doamna Primar, împingeți un pic, cum a spus doamna Primar. Sunteți plătită cu salariu foarte 
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bun ca să împingeți. Asta este una. După care, în situația facturilor, am un mesaj și pentru doamna 

Primar, chiar dacă nu e aici. La fel pe sistemul dânsei, pe felul de a gândi și mentalitatea dânsei, eu 

am să-i transmit cu cuvintele ei același lucru. Doamna Primar, sunteți plătită foarte bine la primărie, 

aveți un salariu foarte mare, câștigați bani de la statul român foarte mulți. Doamna Primar, găsiți 

soluții pentru a da drumul la proiecte și de la noi și de la PSD și de la dumneavoastră. Doamna 

Primar, trebuie să găsiți soluții pentru a administra sectorul, pentru că, ce să vedeți, sunteți foarte 

bine plătită și dacă este ceva ilegal, doamna Primar, exact cum ați spus dumneavoastră și de aici vă 

citez, găsiți o soluție legală la o ilegalitate și dați drumul. Împingeți, doamna Primar! Împingeți! 

Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim domnule Oianu! Domnul 

Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, eu o să încerc să fiu foarte succint. Există un demers pe care 

l-am depus la registratură privitor la situația destituirilor, demisiilor din aparatul primăriei și 

subordonate, întrucât am ajuns într-o situație în care inclusiv în cursul zilei de astăzi m-am întâlnit 

cu un coleg vechi din primărie, care cred că are peste 25 de ani în primărie care se ducea să își facă 

cererea de lichidare. Deci din acest punct de vedere, s-a depășit termenul legal pe 544 de 10 zile în 

care trebuia să primesc un răspuns de la toate structurile de aparat, ca să putem să știm și noi, s-au 

înlocuit un aparat funcțional, care a fost gătit în anul 2000 aici în primărie. Bun, nu am nimic 

împotrivă. Nu fac parti pris-uri pentru nimeni, dar mă interesează acele locuri dacă s-au înlocuit cu 

specialiști, dacă s-au ținut concursurile de rigoare. Care este situația? Pentru că am ajuns, ceea ce 

spune doamna Primar, cu faptul că aparatul nu mai face față nu mai face față datorită faptului că 

suntem din ce în ce mai puțini în spatele acestui Consiliu. Cred că dacă ar putea să ne dea afară și 

din consilieri ne-ar da afară și din consilieri. Numai că noi suntem aleși de cetățeni. În schimb 

aparatul a fost decimat și, repet, aparatul a fost decimat, iar legat, și cu asta închid, legat de situația 

facturii pe care doamna Primar spunea că ne cramponăm de o factură de 2.000 de lei, nu este vorba 

de o factură de 2.000 de lei a lui BRAI CATA. Este vorba de cu totul altceva. Avem, de exemplu, 

informația certificată cu document de la Garda de Mediu că REBU nu avea autorizație integrată de 

mediu de a funcționa pe teritoriul Municipiului București, la momentul la care Primăria Sectorului 1 

a semnat cu REBU. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Problema este că o ilegalitate nu se măsoară neapărat numai în 

suma de bani, ci se măsoară și prin competența felului în care s-a luat o decizie. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Despre asta vorbim. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Haideți să vorbim de 

subiectele acestea când ajungem la acele proiecte. De altfel m-am uitat și eu un pic pe net. 

Bineînțeles că nu-i vorba de doar de 2.000 de lei. Ca fapt divers, este 13.285 de lei, fără TVA. Na, 

ca să avem și noi informațiile reale, că doamna Primar aparent nu le are. Bun! Haideți că aveam cred 

că... mi s-a dus mai jos... Domnul Paiuși avea cred că un drept la replică. 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Domnul Tudose, vă reamintesc și vă 

aduc și la cunoștință faptul că toate posturile care sunt... se eliberează la Direcția de Urbanism sunt 

ocupate prin concurs. Acuma avem încă doi noi colegi. Vă asigur că de fiecare dată când se 

eliberează un post, automat noi îl scoatem la concurs. Vă confirm lucrul ăsta, vă pot dovedi toate 

lucrurile astea. Deci, din punctul ăsta de vedere nu avem nimic ce să ne reproșăm.  Într-adevăr au 

plecat, așa cum bine știți, fosta arhitectă șefă și vreo șase persoane din acel aparat de specialitate. 

Acele locuri au fost scoase la concurs. În prezent sunt ocupate de arhitecți urbaniști, lucru care 

lipsea cu adevărat acestei instituții. Deci asta vă pot confirma. Dacă mai e nevoie de ceva, vă stau la 

dispoziție! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Dacă îmi permiteți să intervin. 

Dacă vă referiți la cererea grupului PSD cu privire la situația angajărilor, colegii mei care urmăresc 

ședința online, de la Registratură mi se confirmă faptul că răspunsul a fost transmis ieri pe mail-ul 

doamnei consilier Daniela Popa. Deci vă spun că acest mesaj îl primesc în acest moment de la 

doamna Cristina Sârb de la Registratură. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  În regulă. Deja aud, pentru că și 

colegii ascultă, urmăresc ședința. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Revenim la domnul 

Tudose pentru drept la replică. Vă rog, dragi colegi, haideți să închidem și acest subiect și să 

mergem mai departe către ordinea de zi! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Secretar, cunosc Registratura, știu că își face foarte 

bine treaba și nu cred că a fost o greșeală să se transmită către un singur coleg consilier din grupul 

PSD, chiar dacă e vorba de președinta noastră, doamna Daniela Popa. Consider că e o informație 

care privește toți consilierii. De altfel toate informațiile care au ajuns la mine, am căutat într-un fel 

sau altul să ajungă la toți consilierii. Am rugămintea, ca să nu existe niciun fel de problemă, ca 

această dare de seamă privitoare la situația aparatului Primăriei și a subordonatelor din toate.... deci 

am menținut ceea ce a spus domnul Păiuși legat de departamentul de Urbanism, este extraordinar. 

Vreau să știu dacă același lucru s-a întâmplat și în celelalte departamente, pentru că e o problemă! 

Dacă am înlocuit niște oameni care, mă rog, aveau diverse probleme numai cu oameni foarte 

competenți, de ce nu funcționează lucrurile mai bine și suntem în blocajul acesta? Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul consilier, am transmis în 

acest moment colegei mele Cristina Sârb să retransmită răspunsul pe adresele de mail ale tuturor 

consilierilor din grupul PSD. Probabil că o să îl primiți chiar în câteva minute. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Porumb, aveți 

microfonul! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua tuturor! Pentru că tot suntem 

în cadrul Consiliului Local în discuții cu privire la lucrurile care nu s-au făcut, vreau să aduc și eu la 

cunoștință Consiliului Local și, doamna Secretar, aș vrea să fac și eu o interpelare în acest moment 

către doamna Primar și către Serviciul de Achiziții. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: ...Și către domnul Cioloș. 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și anume aș vrea să știu care este 

motivul pentru care ne batem joc de monumentele istorice pe care le avem? Care este motivul pentru 

care după șapte luni, opt luni de la votul bugetului nu suntem în stare să continuăm proiecte 

începute? Care este motivul pentru care la acest moment monumentul istoric și anume Biserica 

Manea Brutaru este în aceeași situație de anul trecut? Și anume încă nu s-a făcut descărcarea 

arheologică pentru că Primăria Sectorului 1, deși are o factură din luna mai, nu a plătit nici în 

prezent această factură și, ca urmare, proiectul nu poate continua. Care este motivul pentru care un 

monument istoric se degradează pe zi ce trece pentru că Primăria Sectorului 1 nu continuă acest 

proiect, nu plătește facturile pentru care trebuie să continue proiectul respectiv. Deci vă rog, pentru 

că ar fi fost bine să fie, așa cum solicită și ceilalți consilieri, aici directorii din Primărie... Vă rog să 

le adresăm pe această cale doamnei de la Achiziții, să ne explice și dumneaei care e motivul pentru 

care își bate joc de monumentele istorice din sectorul 1? Alt proiect la momentul acesta cu privire la 

restaurarea unui monument istoric nu îmi amintesc să se fi demarat în Sectorul 1. Măcar să le 

continuăm pe acelea pe care le-am demarat în mandatul trecut! Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am.. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Și mi-ar fi plăcut să fie aici doamna 

Primar ca să ne și răspundă. Dar bineînțeles, încă o dată, nici acest tip de proiect nu reprezintă o 

prioritate. Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Am reținut. Chiar și în condițiile 

în care este înregistrată solicitarea dumneavoastră și o să facem o adresă către Primar. Ideea este că, 

așa cum v-am spus, într-adevăr, legiuitorul spune că răspunsurile la aceste interpelări se asigură prin 

grija Secretarului. Facem împreună cu Secretariatul aceste demersuri. Nu putem să avem ultima 

semnătură pe răspuns, din punct de vedere al procedurilor de sistem. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Pot și eu să adresez o întrebare? Vă rog, nu vă 

supărați! Suntem în data de 10 noiembrie. În luna august comisia desemnată prin Hotărârea 

Consiliului Local a terminat, hai să spunem, nu licitația... a terminat tot ceea ce trebuia să facă 

pentru cumpărarea terenului pentru Școala 179. Am plecat din clădirea Primăriei spunându-le celor 

trei proprietari că în cel mult o lună terenul va intra în proprietatea școlii, respectiv în proprietatea 

Primăriei Sectorului 1. Și înțeleg că nici până în acest moment nu s-a cumpărat acel teren. Ce se 

întâmplă cu el? Doamna Galben ne-a promis sus și tare, după ce a fost expertizat, după ce ne-am 

adunat de trei ori pe perioada concediului de odihnă că totul va fi bine. Suntem în noiembrie. Banii 

noi i-am alocat pentru cumpărarea acelui teren și totuși suntem în 10 noiembrie și nu s-a întâmplat 

nimic. Poate să ne răspundă cineva? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Păiuși aveți...? 

Nu aveți! Domnul Păiuși nu are informații în momentul de față pentru această întrebare. Deci, da, 

rog Secretariatul să o transmită doamnei Primar. Doamna Regalia, ați spus două întrebări. Mai 

aveați altceva sau ați închis cercul aici? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Vroiam să vă mai rog ceva.. Să mai întreb de ce în 

ordinea de zi nu este trecută rețeaua unităților de învățământ? Mai ales că avem o adresă din partea 

Inspectoratului Școlar că trebuie discutată comasarea unor școli. Este o problemă destul de 
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importantă mai ales că proiectul cifrei de școlarizare a început să se deruleze la nivel național și noi 

avem un termen de până la care să comunicăm Inspectoratului Școlar rețeaua unităților de 

învățământ de pe teritoriul sectorului 1. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Să știți că chiar astăzi la prima 

oră au venit colegii mei de la Serviciul de Tehnică Legislativă care se ocupă de astfel de proceduri și 

au transmis adresa către... un răspuns către ISMB. Vă spun cu siguranță. O să vă dau și numărul de 

înregistrare de la ISMB. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Eu sunt de acord cu dumneavoastră, numai că aș 

dori colegii din Primărie să mă consulte pentru că ar trebui să facem o strategie. Nu este foarte ușor 

să spun școala cutare se comasează cu școala cutare și am terminat. Avem nevoie de o anumită 

discuție și să abordăm o anumită discuție în legătură cu unitățile care se află la acest moment sub 

efective de copii. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Rugămintea mea este ca în 

funcție de disponibilitatea dumneavoastră, împreună cu doamna Moja, care se ocupă direct de 

problematica aceasta a rețelei școlare, să veniți într-una din zile și să să discutăm. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Nu mi-e rușine să vă spun, la momentul acesta, 

funcțiile de directori pentru unitățile acelea școlare sunt scoase la concurs și noi le desființăm 

unitățile. Păi ne dau oamenii în judecată! Știți, de aia v-am spus că trebuie să facem o discuție..și e 

normal! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, da...Deci vă așteptăm când 

puteți, cu doamna Moja, să discutăm...  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Bine, bine! Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...pe subiectul acesta.Bine! Și eu 

vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos! Domnul Podaru? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Bună ziua! Doresc să confirm că și din cadrul Primăriei, pe telefon, 

pe WhatsApp, primim informări conform cărora toate răspunsurile au fost oferite... toate 

răspunsurile la care făcea referire și domnul Dinu, colegul meu, au fost transmise și se află blocate 

în biroul doamnei Primar. Trebuie să reținem faptul că în acest moment Primarul are un 

comportament abuziv și blochează comunicarea departamentelor de specialitate cu consilierii, ceea 

ce este ilegal! Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Am observat că a venit domnul director de la Poliția Locală și aș dori, dacă 

se poate, să am un dialog cu dumnealui. Trei minute, nu mai mult! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rugăm! Domnule director, 

recomand să puneți și căștile, să ne auziti mai bine! 
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Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1 – directorul 

general al Poliției Locale Sector 1: Bună ziua! 

Doamna Daniela Popa: Bună ziua, domnule director! Un prieten bun de-al meu mi-a trimis zilele 

trecute o poză cu o mașină a Poliției Locale foarte, foarte departe de București! Voiam să vă întreb, 

faceți anchete în afara Bucureștiului? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu, dar dacă 

îmi spuneți care este numărul autoturismului, pot să mă interesez și să vă spun care este... 

Doamna Daniela Popa:  Chiar vă rog! Pentru că între timp am făcut...am întrebat pe aici prin 

Primărie și aflu că, stimați colegi, peste opt mașini ale Poliției Locale sunt date aici la 

Administrativ! Domnule director general, e adevărat sau nu?! Opt mașini ale Poliției Locale sunt 

date la Administrativ? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: N-aș putea 

preciza acuma numărul. Au fost mai multe solicitări de-a lungul timpului. Într-adevăr, 

Administrativul a solicitat... 

Doamna Daniela Popa:  Câte? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1:  Dacă se 

poate... 

Doamna Daniela Popa: Vă rog dacă nu puteți să-mi dați acum un răspuns, să dați un telefon și până 

la finalul ședinței să îmi răspundeți! Câte mașini sunt date la Administrativ și cine le conduce? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Sunt date de 

mai multă vreme o parte din mașini. Acum, în ultima perioadă, într-adevăr Administrativul a 

solicitat pentru buna funcționare a instituției, a solicitat niște autoturisme. 

Doamna Daniela Popa: Toate Toyota, da? Din patrimoniul Poliției Locale. Deci eu pot să presupun 

că aceste mașini au fost furate, nu? Că nu sunt folosite în scopul pentru care au fost achiziționate! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Păi nu... 

Doamna Daniela Popa: Domnule director... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Eu nu înțeleg ce faceți, domnule director...Adică 

dumneavoastră nu mai aveți nevoie de acele mașini? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: S-au încheiat 

contracte de comodat... 

Doamna Daniela Popa: Domnule Dinu, vă rog... Oricum nu vă înțelegem! Vă rog lăsați-mă să 

termin pentru că trebuie... cu toții veți lua act astăzi de această contravenție, ca să o numim așa! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: S-au încheiat 

contracte de comodat... 

Doamna Daniela Popa: Cu cine, domnule director? Cu cine? 
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Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Cu 

Administrativul de la Primăria Sector 1. 

Doamna Daniela Popa: Adică cu domnul director de la Administrativ sau cu diverse persoane, 

cetățeni...? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu! Cu 

responsabilul Direcției Administrativ. 

Doamna Daniela Popa: Deci Direcția Administrativă a semnat pentru 7-8 mașini de la Poliția 

Locală. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: A solicitat. 

Doamna Daniela Popa:  Și în ce scop le folosește? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Din momentul 

în care ele sunt repartizate, potrivit contractului de comodat, devine sarcina Administrativului pe 

baza propriilor evaluări să repartizeze autoturismele pentru buna funcționare a instituției. 

Doamna Daniela Popa: Dar știți că e ilegal acest lucru! Ne-ați cerut acordul? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Cred că trebuia 

să vă ceară instituția solicitantă, nu neapărat eu. 

Doamna Daniela Popa: Bine. Puteți să îmi spuneți, vă rog, cine plătește pentru benzina, motorina 

acestor mașini? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Poliția Locală 

nu plătește... 

Doamna Daniela Popa: Deci... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: ...întreținerea 

și exploatarea. 

Doamna Daniela Popa: Dar cine? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Este asumată 

de... 

Doamna Daniela Popa: Administrativul Primăriei Sectorului 1. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da. Da. 

Doamna Daniela Popa: Poate să vină și domnul director de la Administrativ, domnule Viceprimar? 

Să vină și domnul director de la Administrativ pentru că... Doamna Secretar, sper că ați înțeles 

despre ce e vorba. Și eu vreau să se consemneze în procesul-verbal și vreau ca Secretariatul General 

să sesizeze atât Ministerul de Finanțe, cât și Curtea de Conturi pentru ce se întâmplă cu cele 7-8 

mașini, poate mai multe... Eu am poze și înregistrări cu opt mașini, domnule director! O să dictez 

aici numerele de înregistrare. Și vreau ca până la finalul ședinței să mi se spună... să ne transmiteți 

tuturor cine circulă cu aceste mașini! Deci am așa: B 105 ZEA, ZDX, ZED, ZDS, ZDM, ZCY, ZEB. 

Să vi le notați! S-a și consemnat în procesul-verbal și doamna Secretar, dumneavoastră vă rog să 
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sesizați mai departe că e o contravenție, da? Vom vedea cine va plăti amenda, tocmai pentru ca să 

intrăm în legalitate. Pentru că cu toții am luat act astăzi de această ilegalitate și eu aș propune ca 

acum, doamna Secretar, să înființăm pe loc o comisie de anchetă referitoare la patrimoniul 

Consiliului Local, patrimoniul Poliției Locale care e în subordinea Consiliului Local. Ce se întâmplă 

cu acele mașini? Cine circulă cu ele? Pentru că sunt cazuri foarte asemănătoare și poate mult mai 

grave cu cazul fostului procuror al Primăriei.... al României, mă iertați, care și-a și dat demisia. Tot 

pe această speță! Deci aici este vorba de opt mașini luate în comodat, da, și conduse de... noi nu știm 

cine! Deci nu sunt folosite.. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mă scuzați, doamna Popa, cu însemnele Poliției 

Locale? 

Doamna Daniela Popa: Domnule director, ați decolantat mașinile când le-ați dat aici în comodat? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Cele care sunt 

date pe comodat pentru buna funcționare nu sunt colantate. 

Doamna Daniela Popa: Aha. Interesant! Ați predat și armamentul, domnule director? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu, nu, nu. 

Doamna Daniela Popa: Hmmm...Nu m-ar mira! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu. Este retras. 

Doamna Daniela Popa: Ok. Deci vă rog ca până la finalul ședinței, cât puteți dumneavoastră de 

repede și urgent, să ne răspundeți la aceste întrebări! Și insist să vină și domnul director de la 

Administrativ chiar și până la finalul ședinței... Dacă e așa prins în treburi cu de-astea... cu mașini de 

comodat, cu.. să facă... să fie binevoitor și să vină aici să ne răspundă. Și dumneavoastră n-aveți 

dreptul să spuneți nimic că și voi sunteți în poze! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Dacă îmi 

permiteți, cu bunăvoința dumneavoastră, aș dori ca comunicarea să fie în scris. Și atunci am nevoie 

eventual până mâine să vă pot transmite... 

Doamna Daniela Popa: Mulțumesc! Acum o să fac în scris, vă trimit un mail. E ok așa? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da. 

Mulțumesc! Inclusiv eu voi face o comunicare în scris, că e mai... 

Doamna Daniela Popa:  Doamna Secretar, sper că ați luat în considerare ce am spus! Și vreau să 

facem anchetă..  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ce doriți? 

Doamna Daniela Popa: Să facem comisie de anchetă!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ca să faceți... 

Doamna Daniela Popa: Acum, astăzi! 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ca să faceți comisie de anchetă, 

să faceți proiect de hotărâre, știți foarte bine că trebuie să îmbrace forma scrisă, să aibă un referat de 

aprobare... 

Doamna Daniela Popa: Păi vă cer sprijinul ca astăzi să facem această comisie de anchetă. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Atunci...nu pot să fac... Să fiu și 

aici cu Secretariatul să și facem... 

Doamna Daniela Popa: Până la finalul ședinței, haideți să facem această comisie de anchetă... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așa și va trebui să facă... să treacă 

prin aceleași proceduri, să redactăm adresele privind nominalizarea... 

Doamna Daniela Popa: Incredibil! Deci v-am sesizat aici atâtea aspecte... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Deci ne-ați sesizat...eu vă spun.. 

Doamna Daniela Popa: Ați luat act de ele... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așa... 

Doamna Daniela Popa: Și v-am spus să și sesizați mai departe și la Ministerul de Finanțe și la 

Curtea de Conturi, că nu știu dacă mai e pe aici, dar ar fi bine să fie, tocmai pentru ca să intrăm în 

legalitate! Da, astăzi să facem această comisie. Formată din PSD, PMP și PNL, pentru că USR-ul 

merge cu mașinile și n-ar fi ok să fie și dânșii să se autoancheteze. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Vă putem acorda prin Secretariat 

și Serviciul Legislație sprijin pentru redactarea referatului de aprobare, raport și proiect de hotărâre. 

În ceea ce privește nominalizarea compartimentului și a Comisiei care să avizeze proiectul știți 

foarte bine, procedura și Codul administrativ trimite la semnătura Primarului. Vă acord sprijinul 

până în momentul acesta. Nu-mi pot depăși atribuțiile! Îmi pare rău! 

Doamna Daniela Popa: Doamnă, votăm aici. Votăm aici în Consiliu. Haideți să votăm! E toată 

lumea de acord să facem această comisie de anchetă? Ce-i așa greu? Votăm acum. Cum adică   să   

n-avem voie să... Cum adică să stau după Primar să avizeze? Cum adică? Cum adică? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Păi dacă are atribuții legale.  

Doamna Daniela Popa: Primarul nici nu este aici! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Păi dacă are atribuții legale...  

Doamna Daniela Popa: Primarul nici nu este aici! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...cine le poate exercita? Așa cum 

nici ale dumneavoastră nu le pot exercita eu sau altcineva.. 

Doamna Daniela Popa: Păi tocmai am constatat o infracțiune, o contravenție. Și  dumneavoastră 

ce-mi spuneți? Că trebuie să...? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și de ce nu ați sesizat 

dumneavoastră organele? 
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Doamna Daniela Popa: Păi nu.. Eu vă rog pe... Nu, eu dumneavoastră vă spun să sesizați. 

Dumneavoastră vă spun să sesizați, iar noi să facem ancheta. Trei consilieri locali să facă această 

anchetă, să îl întrebe pe directorul de la Administrativ ce face cu aceste mașini! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ceea ce pot să fac, potrivit 

Codului administrativ, este ca împreună cu colegii mei să ajut la elaborarea proiectului de hotărâre... 

Doamna Daniela Popa: Vă rog!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...și al referatul de aprobare. 

Doamna Daniela Popa: Vă rog frumos! Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Cred că avem și 

posibilitatea pur și simplu de a pune întrebări... de a pune întrebări acelui director și să ne răspundă.. 

Domnul director de la Poliția Locală, dacă tot v-am prins aici, cu rugămintea... știu că asociațiile de 

proprietari din zonă deja v-au informat. În zona de nord a Bucureștiului sunt din ce în ce mai multe 

furturi în casele oamenilor, în curțile oamenilor și așa mai departe. De asemenea, dacă se poate să vă 

uitați asupra acestei probleme. Știu că au înștiințat Poliția Națională și Poliția Locală București. E un 

fenomen care trebuie stopat, din punctul nostru de vedere. Doar ca informare, știu că ați fost 

informat oficial de către cei care locuiesc în acea zonă. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Tocmai am mai primit o poză. Stați un pic, că mai am un număr.. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și o să avem un drept la replică, 

domnul Nicolaescu! 

Doamna Daniela Popa: Deci, domnule director, să știți că insist ca până la finalul ședinței să avem 

toți conducătorii acestor mașini. Mai am un număr aici B 105 FMX. Și mai am o mașină, deci e 

incredibil, câte mașini sunt! Doamne ferește! Și cine le conduce! Și mai aveam... imediat vă spun.. 

stați un pic ca să se consemneze aici în procesul-verbal, că am o grămadă de poze cu mașinile 

Poliției Locale care circulă în afara Bucureștiului, poate pe la Viena. Pe la Viena, domnule director? 

Ce caută la Viena? Imediat! Da. Deci B FMX 105! Vreau să știu cine circulă cu această mașină? Și 

de când circulă? Acum vă trimit solicitarea în scris pe mail. Doamna Secretar, vă rog ajutați-ne cu 

această comisie și până la finalul ședinței să primim răspuns. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! V-aș ruga, domnul 

Nicolaescu are un drept la replică. Domnul Geanin... Doamna Haliț va merge în online ca să nu ne 

mai aștepte. Domnul Nicolescu, vă rog! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, mulțumesc, domnule Președinte! Rog să se consemneze, 

doamna Daniela Popa face acuzații calomnioase, mincinoase și nefondate. Niciunul dintre consilierii 

USR nu a folosit nicio mașină, nici a Poliției Locale și nici a altui organism din aparatul Primarului. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Geanin? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Eu am o întrebare de principiu pentru domnul director, dacă 

mă aude. Cele opt mașini erau mai importante să fie în Primărie în comparație cu Poliția Locală? 

Adică, cum a spus și domnul Președinte, a crescut numărul de furturi. Era nevoie cred că mai mare 

la Poliția Locală decât la Primărie. Nu? Nu știu... 
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Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Mie îmi 

adresați întrebarea? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Da, da, dumneavoastră! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Capacitatea 

operațională a Poliției Locale este în momentul de față aptă 100%, deoarece s-a diminuat numărul 

de personal și atunci există mijloace de deplasare pentru efectivul care se află în prezent în teritoriu. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Și de exemplu dacă se strică, nu știu, două mașini, există o 

rezervă pentru acestea? Să aibă toți polițiștii locali? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Sunt repartizați 

câte doi polițiști locali pe un autoturism, pentru a facilita un mod de întreținere și exploatare mai 

bun. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Ok. Și domnule Președinte, am și eu o rugăminte la 

dumneavoastră. De fiecare dată când doamna Primar pleacă, să se consemneze acest lucru și să știm 

și noi cine rămâne în locul ei, ca cetățenii să fie informați că vorbim cu... că la ședință stă domnul 

Viceprimar și nu Primarul. De exemplu azi a stat 20 de minute! Adică să știe fiecare cetățean acest 

lucru, vă rog eu frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. Mulțumesc! Eu de obicei 

spuneam când pleca doamna Primar. Am uitat să consemneze acest lucru astăzi, dar au spus colegii 

chiar în acel moment. Deci se știe cât a stat doamna Primar alături de noi. Domnul Podaru? Haideți 

să încheiem! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da. Situația sesizată de doamna Popa este extrem de gravă. Să 

vedem dacă aparatul de specialitate și doamna Secretar ajută la redactarea acelui amendament sau 

nu.. Dar vă rog, totuși având în vedere că avem trei puncte pe ordinea de zi, să votăm și să trecem 

mai departe să fim eficienți. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1:  Dacă îmi 

permiteți să mă retrag, mai am o întâlnire. Și dacă nu mai sunt întrebări...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Să vedem doamna Popa dacă a 

terminat. Doamnă Popa, ați terminat cu domnul director? 

Doamna Daniela Popa: Da. Pentru că o să îi adresez în scris toate întrebările... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Doamna Daniela Popa: Și facem și comisia, doar voiam să îi răspund domnului Nicolaescu de la 

USR. Așa este, am greșit că am generalizat. Singurul care a circulat e domnul Păiuși cu doamna 

Munteanu. Da, așa este. Îmi cer scuze! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnule director! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1:  Mulțumesc! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Daniela Popa, stimați 

consilieri, eu nu am circulat cu niciuna din aceste mașini ale Poliției Locale date spre comodat. 

Aveți cuvântul meu de onoare că nu am făcut lucrul ăsta. Nu înțeleg de ce mă acuză doamna Daniela 

Popa aici în fața dumneavoastră că eu aș fi circulat cu una din mașinile Poliției. Da, am fost 

împreună cu doi ofițeri de poliție la Moeciu nr. 1 și la Zăgazului nr. 11, din câte îmi amintesc, pentru 

a verifica execuția unor construcții acolo și am fost împreună cu Disciplina în Construcții Da, 

recunosc că așa este. Asta s-a întâmplat în calitatea pe care o am și am făcut acest lucru și acest 

demers pentru a verifica niște construcții, dar strict în interiorul orașului, repet către două adrese sau 

chiar trei adrese, împreună cu doi polițiști, dintre care unul conducea mașina de poliție. Asta vă 

confirm pe cuvânt de onoare. Dar vă spun, la fel, în fața dumneavoastră că eu nu am folosit aceste 

mașini ale Poliției Locale niciodată, nici n-aveam cum să le folosesc. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: După cum știți, stimați colegi, la orice instituție au dreptul să circule cu 

aceste mașini de protocol, ca să le numesc așa, conducătorul instituției și viceprimarii. 

Dumneavoastră, domnule Păiuși, ați circulat înainte să fiți viceprimar și știți că țin foarte mult la 

aceste aspecte. Ați circulat înainte să fiți viceprimar, să fiți numit viceprimar și culmea e că m-am 

nimerit să fiu eu în fața dumneavoastră, să vă și văd. Să vă văd și cum vă urcați și cum coborâți. Nu 

mai insist pe această speță. Să fiți sănătos, nu, nu mă interesează. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Încă o dată, aveți cuvântul meu de 

onoare că eu nu am circulat cu niciuna din aceste mașini date sau nedate spre comodat către Poliția 

Locală. Vă spun încă o dată în fața Consiliului lucrul ăsta! O singură dată, repet, m-am urcat în 

această mașină în calitate de... nu de conducător auto, deci nu există așa ceva. Doamna Daniela Popa 

trebuie să veniți cu dovezi pentru că la fel de bine cum bine știți va urma un proces de calomnie! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți că deja ne ridicăm nervii pe 

calomnie. Cred că noi ar fi trebuit să  facem, să-i facem doamnei Primar vreo 30 până acuma. 

Doamna Popa, haideți... Doamnă Popa, aveți dreptul la replică! Vă rog să închidem subiectul, că 

dacă facem o comisie de anchetă sau dacă se va face o anchetă se va decide acolo. 

Doamna Daniela Popa: Da! Pe cine am calomniat, domnul Păiuși? Pe cine am calomniat? Pe cine? 

Cu ce v-am calomniat, doamnă dragă? Am acuzat eu că Otilia Sorete-Arbore a circulat?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Ați spus grupul USR! Ați spus grupul USR!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog... 

Doamna Daniela Popa: Este declarație politică și mi-am cerut scuze că am generalizat.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Nu contează! Nu contează! 

Doamna Daniela Popa: Doamna Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Ați venit în fața oamenilor și-ați spus că grupul USR! Nu mai 

contează scuzele! 
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Doamna Daniela Popa: Și-atunci eu ce-ar trebui să fac când USR-ul spunea ciuma roșie? Asta a 

fost? Bravo! Să se consemneze!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Daniela Popa: Să se consemneze! Să se consemneze ce face USR-ul! Nu am calomniat pe 

nimeni. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! 

Doamna Daniela Popa: Mi-am cerut scuze că am generalizat.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prea târziu! 

Doamna Daniela Popa: Prea târziu pentru voi! Și îmi pare rău că dumneata, așa tânără, să ai 

asemenea concepții. Să ai asemenea concepții la vârsta dumitale! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Haideți că degenerăm... Da! 

Doamna Daniela Popa: Singurul acuzat e, repet, domnul Păiuși! Aici de față! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Vă rog frumos, haideți să 

păstrăm conversația civilizată. Domnul Păiuși o să aibă un drept la replică. Dacă mai dorește 

altcineva care a fost menționat. După aceea, avem o ordine acolo pe ecran și aș vrea să ne întoarcem 

către ea. Deja știu ce-o să zică colegul nostru Alev, să mergem să votăm. Domnul Păiuși, vă rog, 

dreptul la replică! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Repet a treia oară! Nu am folosit 

niciodată o mașină a Poliției Locale! În calitate de conducător auto nu am ieșit cu nicio mașină a 

Poliției Locale în afara acestui sector. Deci nu oraș, sector! Singura dată, repet a treia oară, am fost 

împreună cu Poliția Locală - Disciplina în Construcții. Atât! Șnu în calitate de conducător, ci în 

calitate de consilier. Ce vreți să vă spun? Asta este... Ăsta e purul adevăr! Mai mult de atât nu am ce 

să vă spun. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Podaru? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Doamna Secretar, Lavinia Ionescu! Facem acest amendament? 

Oprim ședința 10 minute? Ca să înțelegem. Că văd că s-au iscat niște discuții interminabile. 

Subiectul e sensibil, de interes pentru toată lumea. Spuneți-ne cum procedăm! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am reținut solicitarea doamnei 

consilier Daniela Popa. Și în conformitate cu prevederile art. 136 alin. (1) din Codul administrativ 

care prevede faptul că elaborarea proiectelor se face de către cei care le propun cu sprijinul 

secretarului și al compartimentelor de resort, am solicitat sprijinul colegilor mei care ascultă ședința 

de la Departamentul Juridic, cu privire la elaborarea acestui proiect. Când va fi gata, vă vom anunța. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Mulțumim! Domnul Tudose? 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Remarc cu foarte multă surpriză că în momentele în care suntem 

jigniți și colega mea este, probabil și datorită faptului că este o doamnă, este ținta preferată a 

grupului USR există și-o contra reacție, domnul Nicolaescu și colega mea de Comisie de urbanism, 

doamna președinte Sorete-Arbore. Nu cred că dacă am avut ceva de spus noi, grupul USR și fiecare 

dintre noi individual, în calitate de consilieri, nu am făcut-o referindu-ne nominal. Cu atât mai mult 

cu cât colega mea a precizat, dacă a avut o suspiciune și a ridicat o problemă, a precizat nominal, a 

existat un schimb de opinii cu domnul Viceprimar Păiuși. Aș fi dorit să... Eu știu că sunteți în 

momentul ăsta într-o pozitie destul de ingrată. Dar aș dori să vă aud și în restul ședințelor pe 

problemele care privesc urbea și cetățenii. Nu doar să săriți, să vă apărati între voi ca o haită. 

Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Haideți să mergem către 

votarea ordinii de zi, vă rog! Bun! Domnul Caraian, cum votați ordinea de zi? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! În sală mai avem un vot. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Deci doamna Haliț e în online, 

nu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Am întrebat deja. Mai avem un 

vot în sală. Bun! Mulțumim! Unanimitate de voturi pentru. S-a aprobat ordinea de zi.  

ORDINEA DE ZI A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – 26 consilieri locali 

în funcție în momentul votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Rog grupurile politice care au 

propuneri de suplimentare a ordinii de zi să-și facă propunerile. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Așa cum am precizat anterior, deși avem informarea că cele 

șase proiecte propuse din luna august spre a intra în dezbaterea Consiliului au întrunit avizele și 

rapoartele de specialitate, pentru ședința de astăzi, ca să eficientizăm, așa cum tot își dorește doamna 

primar activitatea, o să păstrăm doar proiectul referitor la contractul cu BRAI CATA. Are legătură și 

cu solicitarea punctului venit din partea PNL-ului, verificarea activității doamnei avocat Trandafir. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul, domnul Tudose, vă rog să 

citiți titlul proiectului, pentru a fi înregistrat. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Imediat! Imediat! O secundă! Numai un pic! Stați... 

Proiectul....proiectul poartă numărul K2-231:  

S1: Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte pentru verificarea procedurii 

de achiziție publică desfășurată și realizată în data de 23 iulie 2021, anterior declarării 

stării de alertă din data de 24 iulie 2021, Conform contractului nr. 38 din 23.07.2021 

încheiat între Administrația Domeniului Public Sector 1 și BRAI-CATA SRL (K2-

231/03.08.2021)  

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Mulțumesc! Doamna 

Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: De asemenea, aș dori să vă solicit, 

domnule Președinte să introducem pe ordinea de zi: 

S2:  Proiectul de hotărâre privind constituirea Comisiei speciale de analiză și verificare a 

activităților desfășurate în cadrul contractului de servicii de consultanță, respectiv asistență 

juridică și reprezentare conform Legii nr. 51/1995 în vederea apărării intereselor Sectorului 

1 al Municipiului București, ale Primarului sectorului 1 al Municipiului București și ale 

Consiliului Local al Municipiului București nr. JAC 86-S/29.12.2020 (K2-234/03.08.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Supun la vot 

suplimentarea ordinii de zi cu cele două proiecte. Domnul Caraian, cum votați?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere! Mulțumesc! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! Mulțumesc!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Avem, colegii de la 

Tehnic...? Nu îl avem. Ok! Atunci în sală o să votăm cu ridicarea mâinii, vă rog. Cine este pentru 

suplimentarea ordinii de zi cu cele două proiecte citite domnul Tudose și doamna Porumb? Este și 

domnul Gheorghe în online? Sau nu-l vedem? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 11 sunt în sală, pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Cine se abține pentru 

suplimentarea ordinii de zi cu cele două proiecte? Rog colegii care au votat pentru să lase mana jos. 

Mulțumesc! Deci, cine se abține pentru suplimentare? Bun! Și cine este împotriva suplimentării? E 

OK! Puteți să lăsați mâna jos, cred. Bun! Deci avem un total de 8 voturi împotrivă. Bun! Deci avem 

15 voturi pentru, 5 abțineri și 6 voturi împotrivă. Suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată.  

ORDINEA DE ZI SUPLIMENTARĂ A FOST APROBATĂ CU 15 VOTURI PENTRU,                 

5 ABȚINERI ȘI 6 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși... Da! O să citesc 

primul proiect. O întrebare! Doamna Secretar General, avem avizele comisiilor pentru proiectul de 

rectificare? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Asta urma să vă anunț. Conform 

avizelor transmise Secretariatului, avem avizul Comisiei juridice, dar avem un aviz neconform al 

Comisiei economice. Doar cu două semnături. Deci se apreciază că nu există un aviz. Nu există, n-a 

fost cvorum de ședință. La Comisia de buget. Da, deci, la acest moment, în Secretariat s-a adus un 

aviz cu doar două semnături. Deci, dacă nu sunt 3 semnături... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Avem cvorum. 

Doamna Daniela Popa: Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cvorum există. Ședința... Eu am 

așteptat de la ora 10.30 când domnul președinte al Comisiei economice a convocat Comisia. Eu am 
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fost prezent aici în sală de la ora 10.30. Domnul Ned Vicol a venit, a semnat fizic, după care a intrat 

în online. Mai este doamna Viceprimar Porumb, care este prezent aici, dar nu a semnat acest aviz. 

Domnul Dinu este online. Sau, mă rog, mai mult sau mai puțin. Deci mai trebuie să semneze 

doamna Porumb, doamna Viceprimar Porumb.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Care este prezentă. Dacă refuză să 

semneze, trebuie să se consemneze acest lucru. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc! În momentul în care s-a 

susținut, s-a convocat această comisie nu eram în Primărie, eram la o întâlnire în afara Primăriei. 

Între timp, am așteptat din nou convocarea președintelui pentru această comisie. Eu, din ce îmi 

amintesc, în momentul în care se convoacă o comisie, să mă contraziceți dacă greșesc, practic, se 

dau atunci semnăturile punctual în comisia respectivă. Nu stăm să alergăm pe aici. Unul! Eu la 

momentul acela nu am venit, nu eram aici, nu aveam de unde să știu dacă există cvorum sau nu. Și 

între timp așteptam președintele, dacă mai convoacă din nou comisia sau nu. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Am fost prezent permanent. Doamna 

Viceprimar, eu am fost aici prezent permanent la 10.30. Nu m-am mișcat din această sală. Am venit 

la dumneavoastră la cabinet de două ori și într-adevăr nu erați prezentă. Eu v-am așteptat aici, v-am 

prezentat proiectul, l-ați avut în mână. Repet, dacă doriți să îl semnați,vă rog să semnați. Dacă nu, 

hotărâți ce facem cu el. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Viceprimar, iau legătura cu 

președintele Comisiei să ne transmită din nou o convocare pe grupul nostru. Și dacă acesta o face, 

voi semna, bineînțeles și proiectul respectiv în cadrul întrunirii comisiei. Mulțumesc! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi, domnul... Nu este aici prezent 

domnul președinte al Comisiei. Noi suntem aici prezenți. Nu știu ce convocare... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cu tot respectul, nici eu n-am o dovadă 

că Ned Vicol a semnat. Imediat, cu siguranță rezolvăm această problemă.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul Ned Vicol a semnat. Domnul 

Tudose, l-ați văzut pe domnul Ned Vicol aici prezent? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da? Mulțumesc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Vă rog frumos... 

Domnul Ned Vicol (online): Am semnat. Am fost la Primărie și-am semnat, confirm. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Iertați-mă, nu am asistat la comisie. Deci faptul... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Dar domnul Ned Vicol a fost aici 

prezent fizic? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, ne-am intersectat. Dar atât! Atât! Deci nu am... 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Am înțeles! Bun! Asta era! Mulțumesc 

frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Nicolaescu? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Vreau să-i răspund doamnei Porumb. Președintele Comisie 

este colegul dumneaei de partid, domnul Dinu Gheorghe. Adică, dacă nici ei între ei nu știu când au 

convocat comisia. Doamna Porumb a fost aicea de la începutul ședinței. Avizul comisiei era aici. Ea, 

dumneaei i-a dus dosarul domnului Păiuși. Deci e vorba de rea voință. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Podaru? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Domnule Președinte, haideți să nu o mai lungim, să trecem la vot și 

să vedem exact. E legal, nu e legal? Că deja pentru două puncte, are și Alev dreptate. Stăm de două 

ore și ne pierdem timpul și sănătatea. Mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Deci, prevederile arti.141: 

Comisiile de specialitate lucrează în plen și deliberează cu votul majorității simple a membrilor lor. 

Asta prevede Codul administrativ. Modul de funcționare al comisiilor. Nu știu... Și ar trebui să aveți 

regulamente proprii. De un an de zile discutăm pe subiectul acesta. Dar legiuitorul este foarte clar! 

Aceste comisii lucrează în plen. Dacă nu lucrați așa, nu știu ce altă modalitate de funcționare s-a 

stabilit. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ca de fiecare dată, și nu este o situație 

punctuală, atunci când a fost nevoie de convocarea unei comisii s-a convocat. Chiar în acest moment 

domnul Dinu a și transmis convocarea în cadrul Comisiei de buget, chiar dacă dumnealui lipsește. 

Respectând Codul administrativ... Domnule președinte, vă propun o pauză de un minut, nu mai 

mult, cât să ne convocăm și să avem toate semnăturile pe acest proiect. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Recomand să stăm la 

locurile noastre până când revine Comisia. 

- Pauză – 

Membrii Comisiei de buget s-au întrunit pentru a aviza Proiectul de hotărâre                                      

nr. K2-234/03.08.2021 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Așadar, avizul Comisiei de buget 

întrunește condițiile de formă și de fond pentru a fi un aviz valid, având semnăturile, deci implicit 

votul, a  majorității membrilor comisiei. Așadar, cu privire la acest proiect există și avizele 

comisiilor de specialitate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! O să citesc proiectul:  

1. Proiect de  hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului general centralizat al subdiviziunii 

administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2021 (K2-338/05.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb? 
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Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: Înainte de a trece la votul pe acest 

proiect, aș dori să îmi exprim punctul de vedere al grupului PNL cu privire la acest proiect. Părerea 

noastră rămâne neschimbată și anume: până când Primarul Sectorului 1 nu va demara proiectele 

bugetate de grupul PNL, respectiv de acest Consiliu Local, până când nu va demara aceste proiecte, 

care în prezent stau blocate, nu apreciem și nu avem un motiv pentru care să continuăm cu această 

rectificare. Doamna Primar, puneți accent pe proiectele pe care le-am votat prin acest buget. Nu doar 

ale noastre! Inclusiv și ale dumneavoastră! Niciun proiect important nu este demarat la acest 

moment în Sectorul 1. Le-am repetat de fiecare dată. V-am solicitat și un raport cu privire la stadiul 

acestor proiecte. Nu am primit nimic până în acest moment. Deci revin! Nu vom vota această 

rectificare până când nu vom ști exact care este stadiul proiectelor propuse de grupul PNL în buget 

în acest an. Și doi la mână! Ținând cont de discuțiile care au avut loc în cadrul Consiliului Local, 

ținând cont de adresele făcute de grupul PNL și de răspunsurile primite până la acest moment, până 

când acest proiect de rectificare nu va conține și datoriile, sumele restante pe care Primăria 

Sectorului 1 le are, precum și sumele necesare achitării execuțiilor bugetare, de asemenea, nu vom 

vota. Este nevoie să intrăm cu acest buget în legalitate! Despre acest lucru vorbim. De a intra cu 

acest buget în legalitate. Luați aceste măsuri. Respectați legea. Dați drumul la proiectele PNL și 

ulterior vom vota și rectificarea. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Dragi colegi, cei de la 

tehnic m-au informat că s-a blocat momentan sistemul de votare. Și fie vom lua la un moment dat o 

pauză de cinci minute, să-l reseteze, fie vom continua pe aceste trei proiecte cu vot cu mâna ridicată 

și verbal cu cei online.  Ideea este cum vi se pare... Eu cred că putem să mergem cu mâna ridicată. 

Nu, nu văd o problemă, ca să nu mai pierdem timp. Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da! Vă rog să dăm cuvântul 

Directorului economic de la Administrația Domeniului Public. Și vă rog, stimați colegi, vă 

reamintesc și îmi fac datoria să vă reamintesc că situația Administrației Domeniului Public nu este 

foarte fericită, având în vedere că nu mai au buget pentru tot ceea ce vă va expune domnul director 

economic cu privire la aceste probleme. Da? Și apoi mai avem... Suntem în prag de iarnă, avem 

nevoie de bani pentru deszăpezire, pentru tot ceea ce înseamnă combaterea poleiului. Și, efectiv, vin 

la dumneavoastră cu această rugăminte de a se aproba aceste cheltuieli. Mulțumesc, domnul 

președinte! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Si voi ruga și consilierii locali, dacă 

au întrebări către domnul director să le adreseze. Vă rog, domnul director! 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1:  

Bună ziua, stimați consilieri! Mulțumesc, domnule Președinte pentru acordarea cuvântului! Stimați 

consilieri! Stimați domni, stimate doamne! După cum și domnul Viceprimar a spus, m-a introdus, 

m-a prezentat, mă prezint din nou. George Sinca este numele meu, sunt Director economic la ADP 

Sectorul 1. Și vreau să vă spun câteva cuvinte. N-o să vă rețin foarte mult. Referitor la situația în 

care se află instituția noastră în contextul actual, vreau să vă spun că ADP are obligații, anumite 

obligații în Regulamentul de organizare și funcționare, după cum bine le știți. Și vreau să vă spun că 

și dumneavoastră aveți obligații legale în ceea ce înseamnă asigurarea resurselor, pentru buna 

desfășurare a activității instituției. Având în vedere că am avut, avem o situație, de șapte ori 
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respingerea rectificării bugetare cerute, vreau să vă spun problemele cu care ne confruntăm. Și 

anume, în ordinea aceasta:  utilități ar fi prima, locuri de joacă, întreținerea lor mai exact, plantarea 

de arbori în Sectorul 1. Și în ultimul rând, dar nu cel din urmă, paza, asigurarea pazei. O să detaliez 

un pic și apoi o să trec la următorul punct. Deci, pentru utilități: avem facturi neplătite de șase luni 

de zile, respectiv pentru iluminat, iluminat necesar în parcuri, pentru locuri de joacă, dar și pentru 

camerele video din Sectorul 1. Avem facturi de apă și de gaze neplătite. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul director, am o întrebare! Nu 

trebuiau ca utilitățile să fie puse în buget de la bun început de către Primar, pe tot anul? 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

Bugetul a fost făcut așa cum ...așa cum a rezultat din, nu știu, anii anteriori. Dar, în momentul de 

față avem facturi neplătite de șase luni de zile, pentru că am rămas fără bani. Asta este situația. Și 

am bugetat acele cheltuieli...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Înțeleg. Dar noi când am votat 

bugetul din aprilie, doamna Primar a venit și ne-a pus zero la utilități pentru ADP. Nu înțeleg de ce a 

făcut acest lucru. 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: Nu 

știu. Aș vrea să continui și cu locurile de joacă, de care, vă atrag atenția, sunt... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Păi eu vă întreb dacă este legal sau 

nu...să se pună zero la utilități. 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

...sunt ceea ce înseamnă, cel mai important lucru pentru copiii noștri și pentru părinții care își duc 

copiii în parcuri. Nu putem să... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule director, o...o mică... 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1:     

V-am răspuns. V-am răspuns. Nu am avut suficienți bani. Am terminat acei bani... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Eu nu v-am întrebat asta. Domnule 

director, când un consilier local vă pune o întrebare, îi răspundeți acelei întrebări, vă rugăm. 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: Eu      

v-am repetat. Ăsta este motivul pentru care am venit în fața dumneavoastră și continui cu plantarea 

de arbori, pe care noi nu o putem face momentul acesta. Și ne-am propus...deși ne-am propus... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule director, o să dau cuvântul 

celorlalți colegi consilieri! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Vreau, vreau și eu cuvântul, domnule președinte! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Prezentare adumneavoastră o știm și 

noi. Am citit proiectul în sine. Noi punem niște întrebări specifice. Pentru că nu trebuia să se ajungă 

în această situație de la bun început. Primarul avea obligația legală să bugeteze toate aceste lucruri 

de la începutul anului, nu să vă pună zero. Noi v-am întrebat dacă era legal ce a făcut? 
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Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: Eu 

sunt convins că aveți toate situațiile pe care ni le-ați cerut până în momentul de față. La ADP noi am 

făcut o fundamentare riguroasă a rectificării bugetare și am răspuns solicitărilor dumneavoastră 

referitoare la bugetul instituției, chiar alocând o persoană full-time pentru treaba asta. Deci, facturile 

despre care v-am spus și asupra cărora... Avem și facturi asupra care există suspiciuni, în ceea ce 

înseamnă plângere penală către DNA și Parchet. Vreau să vi le aduc la cunoștință și pe acestea. Noi 

am încercat să ne desfășurăm activitatea în condițiile astea de restricții bugetare   pe   care   le   bine-

cunoașteți. Și în încheiere, vreau să vă spun să considerați interpelarea mea de astăzi și faptul că de 

șapte ori am avut respingere la rectificarea bugetară. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! O să avem niște întrebări 

de la colegii consilieri. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul director, stați acolo! Că avem să vă punem întrebări! 

Puneți-vă căștile! Nu plecați! Nu plecați! Stați acolo frumos! Așa! Domnul director, ce aș vrea eu să 

vă întreb pe dumneavoastră! Înțeleg că n-ați avut trecut în buget cheltuieli. Și acuma veniți la noi și 

ne spuneți că sunteți într-o situație disperată, și asta pot să înțeleg și-mi dau seama și vă dați seama 

că și noi ne gândim tot timpul ce se întâmplă în această administrație și în toate instituțiile ei. Deci, 

întrebarea mea este: Aceste solicitări, în momentul când ați avut făcut bugetul acela la început, ați 

întrebat-o pe doamna Primar ce face? Și de ce nu v-a pus bani în buget? Ați avut vreo discuție cu 

dânsa? I-ați adus la cunoștință că are un salariu foarte mare și e plătită ca să administreze acest 

departament, ADP-ul? Vă întreb, domnule director! Că acum ați venit la noi și ne spuneți că n-am 

trecut noi de 17 ori o rectificare bugetară ilegală, făcută prost și care conține tot felul de chestii în ea. 

Dar dumneavoastră, întrebarea mea, ce ați rezolvat cu doamna Primar? Care este foarte bine plătită! 

Și care e aici să împingă! Să împingă, domnul director! Ați rugat-o să împingă și în cazul 

dumneavoastră? Vă ascult! 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

Domnule... stimate domnule consilier!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, domnule director! 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1:  Eu 

nu știu dacă pot să vă răspund la toate întrebările dumneavoastră. Nu știu dacă sunt în măsură. Ce 

pot să vă spun, eu nu am venit să judec pe nimeni aici, nu am venit nici să...  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu v-am întrebat asta. Eu am întrebat dacă ați făcut solicitări să 

împingă doamna Primar. 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1:  Am 

ascultat ce ați spus, dar eu vă repet, suntem cum ați spus și dumneavoastră într-o situație disperată. 

Eu am rămas aici ca să cer cuvântul. De la începutul ședinței, dacă m-ați văzut. Din păcate eu nu pot 

să stau pentru că, trebuie să fac cumva, să ne desfășurăm activitatea în condițiile astea și este nevoie 

de mine la instituție. Dacă pot să vă răspund... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Domnule director vă rog frumos să stați să ne ascultați. 

Cum adică? Ați venit în fața Consiliului Local. ADP este o instituție subordonată Consiliului Local. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mai avem întrebări de la doamna 

Porumb, domnul Podaru, domnul Drăgușin, domnul Dinu Gheorghe. Mai sunt întrebări la care veți 

răspunde. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Și vă voi cere să stați aici și să răspundeți întrebărilor. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnule director, sunteți aici să răspundeți la întrebări în fața 

consilierilor 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Dumneavoastră ați vennit ca să ne transmiteți un mesaj 

scris pe o hârtiuță cumva? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu sunteți aici ca doamna Primar, doar să vorbiți și să plecați. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Sau putem avea un dialog cu dumneavoastră? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur trebuie să avem un dialog și pentru asta sunteți aici, să 

răspundeți la întrebări. Întrebarea mea este: câte solicitări ați făcut la aparatul primarului pentru 

situația din buget inițială? Sunteți director economic. Erați director economic când s-a făcut bugetul, 

prima oară, la începutul anului? Nu. Nu. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Dar lucrați la ADP în acel moment, în Departamentul 

Economic? 

Domnul Danie l-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu dacă ați...  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mai aveți o întrebare sau nu?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Pentru domnul, nu. Mai am o grămadă de alte lucruri, dar pentru 

domnul, nu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu  -  Președinte de ședință: Mulțumim! Vă rog, haideți să o 

luăm pe doamna Porumb. După aceea domnul Podaru și domnul Dinu Gheorghe din online. 

Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb  –  Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua! Țin să vă spun că, în 

situația în care poate nu vă este cunoscut, ADP Sectorul 1 este în subordinea Consiliului Local. În 

momentul ăsta Consiliul Local, odată ce sunteți aici, vă solicită să rămâneți până când terminăm 

această discuție. Și după vă puteți ocupa și de îndatoririle pe care le aveți. Doi la mână, am auzit eu 

bine?  Ați spus că la acest moment aveți facturi restante, neplătite de peste șase luni. Corect? Lăsați 

și rămâne microfonul deschis. 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

Scuze, nu știu cum funcționează. 

Doamna Ramona Porumb  –  Viceprimar al Sectorului 1: E perfect așa. Dacă îl lăsați așa e 

perfect. 
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George Sinca -  Direcor economic ADP Sector 1:  Doamna Viceprimar,  eu nu pot să vă răspund 

pe loc la toate întrebările dumneavoastră, vă înțeleg, dar trebuie să mă consult... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului : Păi nu, dar tocmai ce ați declarat, ați spus 

că aveți facturi neplătite de peste șase luni. Corect sau nu? E afirmația dumneavoastră, nu am 

declarat eu. 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: Da, 

avem facturi de utilități, pe care noi le-am cerut în rectificarea bugetară, de șapte ori, asta ar fi a opta 

și nu sunt plătite, pentru că nu avem bani.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: E singura factură de peste șase luni 

neplătită? Sunt singurele facturi, cele pe utilități? 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: Eu 

repet, toate solicitările pe care.. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: E simplu, da sau nu? Da sau nu? Sunteți 

director economic? Dacă nu, nu. Vă știți meseria, nu? Trebuie să știți  ce faceți, ce facturi aveți spre 

plată sau nu!? 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: ADP 

a răspuns la toate solicitările dumneavoastră... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Iar eu vă întreb aici...  

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

...referitoare la buget.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: ...și am rugămintea să îmi răspundeți. 

Deci, din tăcerea dumneavoastră înțeleg fix ce trebuie. Aveți facturi peste șase luni. Vă rog să îmi 

spuneți care este articolul din lege care spune că în momentul în care aveți o plângere penală, DNA 

sau ce ați spus dumneavoastră mai devreme, care e prevederea legală care vă interzice să plătiți 

acele facturi? Care e articolul din lege care vă interzice? Pe ce vă bazați când nu plătiți aceste facturi 

și Primăria Sectorului 1, respectiv cetățenii Sectorului 1, pentru că nu din banii noștri aici se plătesc 

acele penalități, acumulează și plătim suplimentar. Care e articolul legal pe care vă bazați că nu 

faceți aceste plăți? Pe ce vă bazați? De ce nu plătiți? De ce acumulăm penalități? De ce acumulează 

cetățenii Sectorului 1 penalități? Pe ce vă bazați, oameni buni, când nu plătiți? 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu -  Președinte de ședință: Domnule director, vă rog să 

răspundeți consilierului local! 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1:  Eu 

v-am răspuns la tot ce știu. Eu v-am cerut... 

Doamna Ramona Porumb  – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule director, atunci întrebare mea 

e următoarea... 
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Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

...pentru a vă aduce la cunoștință situația... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Atunci întrebare mea e următoarea: pe 

ce vă luați salariu dacă nu știți să răspundeți? 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: Îmi 

pare rău. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Despre ce să văd? Nu sunteți director la 

spații verzi, sunteți director economic la ADP. Cu tot respectul pentru dumneavoastră, dar de ce ați 

venit atunci, dacă nu știți să ne răspundeți? 

Domnul George Sinca - Director Economic al Administrației Domeniului Public Sector 1: 

Doamna Viceprimar și eu cu tot respectul, nu este nevoie să mă jigniți. Mulțumesc!  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1:  Dar nu vă jignesc, eu vă întreb oficial. 

Și aici nu e cazul de frustrări, aici ați venit să vă faceți datoria, cum adică să plecați?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule director!  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: ...în acest moment... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule director, vă rog să reveniți 

la microfon.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Pleacă și el. Pleacă și el ca și ca doamna Primar.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa ceva nu s-a mai întâmplat, să 

știți.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul director, vă amintesc încă o 

dată, ADP este în subordinea Consiliului Local, înțelegeți acest lucru?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu, este în subordinea doamnei Primar se pare și atunci el nu are 

nicio frică de Consiliu, nicio problemă, poate să plece din ședință când vrea el. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule director, a doua oară vă 

spun, reveniți la microfon pentru a răspunde consilierilor locali. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Demisia! Demisia! Demisia! Demisia!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Eu ca președinte de 

ședință... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Eu înțeleg că.. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ... aș dori să îi cer demisia domnului 

director economic al ADP Sector 1, pentru faptul că refuză să răspundă consilierilor locali. A plecat 

din sală. Se pare că nu știe nici legea. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule președinte! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Porumb. 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: În urma acestor întrebări la care 

Consiliul Local nu a primit răspuns, putem doar să constatăm, vorba aceea veche că și tăcerea e un 

răspuns și anume că tot ce am întrebat are un singur răspuns: nu există temei legal pentru care nu se 

fac plăți atunci când niște facturi sunt pur și simplu sesizate la un organ de control și că în momentul 

ăsta într-devăr ADP Sectorul 1 înregistrează arierate, deci are facturi peste șase luni de zile. Și sunt 

curioasă dacă a și încheiat contracte suplimentare peste, în momentul ăsta, o să vedem. Așteptăm 

răspunsurile oficiale pentru că, din ce îmi amintesc, am făcut adrese în acest sens. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi doream să-l întreb pe domnul director, dar având în vedere că a 

plecat, situația este clară, de nivel penal. Voi face plângere penală după situația care a fost pusă și la 

dispoziția presei, referitoare la arieratele care există și nu sunt declarate la ADP. Este evident că 

acolo are loc o activitate infracțională, continuă și asta vroiam să îi transmit domnului director că în 

această situație trebuie să spună doar adevărul, pentru că altfel se auto include în acel grup. 

Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Cu toată experiența pe care o am în cadrul Consiliului Local, nu 

mi-a fost dat să văd o asemenea atitudine. Se pare că atitudinea doamnei Primar Armand este 

molipsitoare pentru experții aduși să înlocuiască aparatul administrativ pe care doamna Primar l-a 

găsit, în momentul în care a intrat în mandat. Dacă aceasta este atitudinea directorului ADP, solicit, 

în numele grupului PSD, demisia acestui personaj pentru atitudinea de sfidare a Consiliului Local, 

pentru lipsa de răspuns la niște întrebări pertinente, punctuale, de specialitate pe profesia dumnealui. 

Aștept ca în cursul zilei de astăzi să primim demisia acestui personaj și asemenea atitudini nu vor fi 

tolerate de către Consiliul Local, față de funcționarii aflați în aparatele aflate în subordinea 

Consiliului Local. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Păiuși. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Tudose, vă reamintesc că 

director general adjunct a fost domnul Vieru. Din câte îmi amintesc care este anchetat și dacă intrăm 

pe site-ul DNA și dați o căutare cu domnul Vieru o să vedeți un întreg rechizitoriu cu privire la 

activitatea domnului Vieru. Este posibil ca colegul dumneavoastră, din câte știu era, nu, coleg cu 

dumneavoastră sau nu, domnul Vieru? Probabil că nu știți lucrul ăsta, îmi cer scuze. Nu, ideea este 

că este posibil ca Direcția Națională Anticorupție este posibil să ancheteze activitatea domnului 

Vieru. Și probabil că sunt facturi din acea perioadă. E foarte posibil lucrul ăsta. Așa de bine  puteam 

să îl chemăm și  pe domnul Vieru să ne facă un raport a ceea ce s-a întâmplat în ADP și de ce a 

ajuns ADP-ul, în situația respectivă, adică cea de astăzi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Domnul Viceprimar, haideți să precizăm un pic lucrurile ca 

să știm foarte clar cum stăm. Direcția Națională Anticorupție își face treaba. Din acest punct de 

vedere nu cred că suntem noi, în calitate de consilieri locali, ca reprezentanți ai cetățenilor, puși ca 

să fim nici pro, nici contra activității pe care o desfășoară această direcție. Cu domnul Vieru am avut 
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de nenumărate rânduri contact și știu foarte clar că se află și a fost prezent și la Tribunalul 

Municipiului București și la Direcția Anticorupție, va răspunde în nume personal, dacă se va 

constata că există o neregulă. Ceea ce a fost întrebat domnul director economic aici, a fost întrebat 

de ceea ce ridicasem mai devreme, ca principiu, nu ca normă de fapt, există vreo normă legală? 

Colega mea a precizat foarte corect acest lucru. Există vreo normă legală, scrisă, impusă, prin care o 

factură intrată la plată, chiar dacă este suspicionată că este depusă la DNA cu reclamații, ok, sub ce 

normă legală nu o plătiți? V-a dat DNA o asemenea atribuție? Vă substituiți DNA-ului? Dragi 

colegi, încercați să înțelegeți, DNA-ul nu este o pavăză a USR-ului, DNA-ul nu înseamnă că 

suplinește activitatea pe care ar trebui să o faceți cu profesionalism. Oamenii aceia își fac datoria și 

mai devreme sau mai tîrziu se vor găsi rezultate. Cine a greșit, indiferent de culoarea politică, va 

plăti. Au plătit și alții și de la noi din partid și din partidele celelalte. Fiți convins și de la 

dumneavoastră din partid urmează să plătească alții pe tot ce s-a întâmplat în pandemie. Nu e niciun 

fel de problemă. Din acest punct de vedere, haideți să facem pentru ce suntem trimiși aici. Suntem 

consilieri locali, trebuie să ne ocupăm de problemele urbei, nu să analizăm activitatea DNA-ului sau 

să ne substituim, să nu plătim facturi că acele facturi cineva le-a reclamat la DNA. Bun, ok. Sunt 

total de acord. Există o normă legală? Colega mea a întrebat cu subiect și predicat și domnul 

director, singurul lucru care a găsit de făcut, a fost să tacă și să plece. Există vreo normă legală? 

Vreo hârtie scrisă, asumată de cineva? Pentru că nu cred că și-a permis nici Direcția Anticorupție, 

nici altcineva să vă dea dispozitii în scris, să nu plătiți nu știu ce facturi. Da. Bun, ok, am înțeles. Se 

află în analiză, sunt total de acord. Acest lucru, dacă ele se află în analiză, vă absolvă de obligația 

legală a dumneavoastră și a ADP-ului de a le plăti? Asta era întrebarea. Vă mulțumesc și am 

rugămintea nu vă mai acoperiți cu această manta. Lăsați... Știți, știți cât rău ați făcut DNA- ului? 

Știți cât rău ați făcut prin faptul că ați asumat că DNA-ul este protectorul USR-ului și ascultă de 

ordinele USR-ului? Din acest punct de vedere lăsați acei procurori, buni, răi cum sunt să își facă 

datoria, iar fiecare care a greșit o să plătească. Eu am încredere în justiția din România. Indiferent că 

au existat atâtea probleme. Se mișcă greu, dar totuși se mișcă și nu cred că, și cu asta închid, nNu 

cred că chiar doamna Primar, în condițiile în care există un dosar, cu destul de multe probe 

transmise pe toate canalele media este în măsură să ridice piatra. Atât. N-am jignit, n-am făcut 

referire la acest lucru până acum, nici n-o să fac referire, dar chiar să ne jigniți colegii, chiar să ne 

jigniți, mă rog, colaboratorii din primărie, ai aparatului primăriei. Nu, domnul Vieru n-a fost 

membru de partid, nu suntem nici prieteni, nici cunoscuți, nu avem nici măcar nici o relație, măcar 

de amiciție, dar chiar mi se pare aiurea, pentru că așa și eu vă pot da 7.000 de exemple de prost 

management, pe diverse activități. Haideți să vedem, domnul director de la ADP a fost întrebat niște 

lucruri punctuale la care nu a fost capabil să răspundă, iar atitudinea de sfidare pe care a avut-o față 

de Consiliul Local este, din acest punct de vedere, o sfidare care trebuie să aibă o singură concluzie: 

demisia până la sfârșitul acestei zile. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Gheorghe din 

online! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da. Dragi colegi, am ascultat la un monolog din partea 

directorului ADP, directorului financiar, trist de altfel, în momentul în care i-am solicitat sau colegii 

noștri i-au solicitat întrebări de clarificare, domnul director efectiv a fugit. Este rușinos cât și cred că 
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nedemn pentru un director financiar de la o instituție publică să se comporte într-un asemenea fel. 

Aș vrea însă dacă tot suntem aici, să vă citesc două articole din lege, pentru a înțelege gravitatea a 

tot ceea ce se întâmplă. Este vorba de Legea nr. 273 din 29 iunie 2006 privind finanțele publice 

locale. Este vorba despre datoriile din anul precedent și datoriile din anul în curs. Imediat. Bun, 

vorbim despre art. l14 - Reguli bugetare, alin. (6): ”la elaborarea bugetelor prevăzute ordonatorii 

de credite și autoritățile deliberative au obligația să prevadă distinct credite bugetare destinate 

stingerii plăților restante la finele anului anterior celui pentru care se întocmește bugetul.” Cu alte 

cuvinte, toate datoriile despre care domnul director vorbea și despre care și alți colegi din primărie 

vorbesc că sunt parte a unei anchete sau alte detalii, care până acum nu au vreo comunicare prin care 

să nu se plătească sau vreo decizie a unei instanțe, trebuiau incluse în bugetul pe 2021. Dacă acest 

lucru nu s-a efectuat, o voi ruga pe doamna Secretar General să ne explice care sunt urmările unui 

asemenea fapt, legale? Deci acest buget a fost elaborat de ADP și semnat de primarul Armand. Ce se 

întâmplă în momentul, în care avem un buget care nu a fost elaborat conform prevederilor legale? 

Asta este prima întrebare. O să vă rog doamna Secretar să răspundeți abia după ce termin de vorbit. 

O altă mare problemă pe care aș vrea să o aducă în atenția Consiliului este ce am găsit cu stupoare în 

ultimele documente trimise de Direcția Financiară este că anul trecut, deși primarul Armand spunea 

că situația în primărie este dramatică, primăria a avut un excedent bugetar de peste 50 milioane de 

lei. Cu alte cuvinte, erau bani în primărie pentru a plăti multe din facturile restante. Excedent 

bugetar. Cu alte cuvinte, încasări minus cheltuieli egal un plus de peste 50 de milioane de lei, dragi 

colegi. Mi se pare strigător la cer că am ajuns ca după 11 luni să plătim penalități, să plătim costuri 

procesuale și în loc să facem proiecte pentru cetățenii din Sectorul 1. Sunt bani care efectiv se duc 

pe greșeli de administrație, nu sunt bani care sunt investiți în interesul cetățeanului. Sper că cu toții 

suntem de acord despre gravitatea acestui fapt și sper că, suntem cu toții conștienți de menirea 

noastră în calitate de consilieri locali. Noi nu trebuie să fim aici pentru a dezbate fără sens, ci trebuie 

să fim aici pentru a ne asigura buna funcționare a primăriei și pentru a lua decizii în interesul 

cetățeanului. Ce s-a întâmplat astăzi și se întâmplă în ultimele multe ședințe sunt o rușine pentru un 

Consiliu Local și pentru o primărie. Nu facem decât să ne certăm. Și în fapt primăria plătește 

penalități în fiecare zi, se scurg penalități în fiecare zi. Nu am ce spune mai mult decât că sper ca 

directorul de la ADP, financiar să își prezinte demisia, în cel mai scurt timp. Și sper ca doamna 

Primar să vină odată cu acel raport despre facturile restante. Și, desigur, sper ca cei care au refuzat 

plata facturilor și care ne-au adus în situația de a avea penalități și cheltuieli de judecată să își asume 

și să suporte aceste cheltuieli. Mulțumesc. 

Domnul Ned Vicol (online): Dacă îmi permiteți aș vrea să fac și eu o remarcă vizavi de ce a spus 

domnul Dinu, referitor la acest excedent bugetar de anul trecut. Este vorba de secțiunea de 

dezvoltare. Deci asta arată capacitatea vechii administrații, cred, de a aduce proiectele nu, la 

îndeplinire. Întreb. Mulțumesc. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Cred că vorbim doar de faptul că erau niște bani rămași 

în primărie, domnul Vicol. Care puteau fi folosiți spre a stinge sau spre a plăti anumite facturi. 

Domnul Ned Vicol (online): Dacă era la dezvoltare cum să plătim facturi? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online):  În anumite condiții banii pot fi mutați. 

Domnul Ned Vicol (online): În condițiile în care se votează o rectificare, băniesc, nu?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Desigur, se putea vota în luna noiembrie a anului trecut. 

Nu trebuia să intrăm într-o luptă surdă care să prejudicieze viața din sector. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Punctul numărul 1 și nu e o glumă și nu e o joacă pentru că nu 

putem continua în degringolada asta. Domnul director de la ADP trebuie să și dea demisia astăzi. Nu 

este posibil, nu este admisibil ca o persoană care răspunde în fața Consiliului,  noi suntem oameni 

serioși, nu suntem copii să fugă din sală. Vă dați seama că asta e o reacție care nici măcar nu poate fi 

calificată. În al doilea rând consider că ce se întâmplă cu domnul Vieru și dacă există vreo problemă 

cu dânsul să fie anchetat. Nu au nici cea mai mică legătură cu consilierii și cu situația și cu 

cunoștințele pe care le au actualii consilieri PNL. Da, și nu putem să discutăm despre acest lucru 

aici, acest lucru trebuie discutat în instanță. Noi acum discutăm despre datoriile, arieratele care nu 

sunt trecute și nu au fost recunoscute de la ADP și este o practică a primarului, de a mistifica și de a 

prezenta bugete care nu sunt realiste. Acest lucru este ilegal și, așa cum a spus și domnul Dinu, 

neplata acestor facturi, orice am invoca noi, este o manieră ilegală, iar dacă aceste facturi în instanță 

ulterior de orice prestatori de servicii sunt câștigate, primăria va plăti penalități. Lucrurile astea sunt 

penale și doamna Primar și aparatul de specialitate trebuie să își asume, în exclusivitate și în 

totalitate, toate aceste consecințe, deoarece în momentul aprilie 2021 consilierii Consiliului 

Primăriei Sectorului 1 au fost dezinformați și nu au știut la niciun moment dat, de toate aceste 

datorii și toate aceste maltrapazlâcuri pe care dânsa le-a pus în operă. Da, înregistrarea care a ajuns 

în presă demonstrează acest lucru și o manieră evidentă de lucru. Este ceva inadmisibil și noi ca și 

consilieri, trebuie să luăm poziție. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel, și eu aș i-aș 

întreba pe colegii de la USR, dacă ei au întrebat primarul de așa ceva. Dacă ei știau de așa ceva. 

Dacă ei își asumă să voteze un buget ilegal. Pentru că asta este vorba sunt arierate și datorii care 

legal trebuie puse în buget și nu sunt puse în buget. Eu vă întreb, dragi colegi, riscați aceste lucruri? 

Nu știu, poate vă gândiți, poate ați pus aceste întrebări. Nu știu. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Da ca să specific și eu ce s-a discutat mai devreme... Dragi colegi, 

responsabilitatea este întotdeauna personală, nu colectivă, pentru că așa ar fi foarte ușor să spun și 

eu sloganul ăla: DNA să vină să vă ia! Și acum chiar se potrivește. Doi: Faptul că nu s-au declarat 

aceste arierate și sper că vă aduceți aminte, nu știu, cel puțin eu am o memorie foarte bună. Noi de la 

început am spus că acest buget este ilegal pentru că, nedeclarând acele arierate, nu se mai încasează 

cotele defalcate de la Guvern. Da? Asta e foarte simplu, e în Legea 273, pe care chiar vă recomand 

să o citiți pentru că acolo sunt specificate toate aceste aspecte. Da, acest buget este ilegal. Tot timpul 

am spus-o, am încercat să îl aducem așa, pe linia de plutire, cu amendamentele noastre și 

amendamentele PNL-ului, da chiar și USR-ul a avut la un moment dat un amendament foarte bun pe 

buget. Suntem aici să avem grijă ca toate aceste aspecte să fie respectate, legea să fie respectată și 

culmea e, păi de ce am ajuns în situația asta? Am zis-o și o repet, pentru că nu e transparent, nu e 

nimic transparent, adică noi aflăm din presă de astfel de practici de a împinge cu rea voință. De ce se 
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întâmplă cu aceste bugete. Nici nu era nevoie să știm noi. Dar dacă noi aflăm din presă și ne atrage 

toată lumea atenția, dar voi ce faceți acolo, voi ce votați? Păi nu știm pentru că acest buget este 

varză. Nici nu știu, să îl luăm pe cel mai specialist, cel mai bun economist din țara asta cred când va 

vedea așa ceva... asemenea buget care a fost dat peste cap. Doamne Dumnezeule! Și culmea e că 

aceste amendamente, dragi colegi, cu care noi am încercat să îl mai echilibrăm și să îl aducem pe 

linia de plutire n-au fost introduse. Că de aia am tot făcut sesizări. Și ați observat că nici acum, păi 

când am votat bugetul, ultima rectificare pe 29? Pe 29. Ați văzut dumneavoastră să fie introdus 

amendamentul votat? Unde e amendamentul? Și acum altul. Totul este dat peste cap. Deci nu, nu 

mai știm. Nici nu au trecut cele 10 zile. Nu e nevoie să îmi răspundeți, era doar o întrebare retorică 

așa, că nu mai știm ce votăm. Da, e un buget ilegal de la început așa s-a pornit, nu s-au declarat 

arieratele. Lăsați-mă cu astea, cu practica asta. E problema dumneaei. Răspunderea este personală. 

Nu colectivă. Dumneaei n-a introdus, doamna asta Armand n-a introdus aceste arierate, n-a declarat 

arieratele, n-a introdus sumele să plătim facturile astea. Dumneaei îndeamnă să se încalce legea. Să 

împingă. Dumneaei, doar doamna Armand. Deci e ilegal. Aveți, nu știu, votați responsabil. Votați 

responsabil că pentru toate astea răspundem. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da. Bună ziua din nou. O să fiu scurt, aici am un mess, eu știți cum 

sunt, sunt ca o ciocănitoare, dau acolo unde știm că e putrezit. În situația aceasta, de aici am un 

singur mesaj pentru doamna Primar Armand și pentru domnul Dacian Cioloș. Peștele de la cap se 

împute. Sau pe traducerea din limba cu care știm că s-a născut doamna Primar, le poisson pourrit 

toujours par de la téte. Poate ne aude doamna Primar și știe foarte bine expresia că, există și în 

franceză, la fel ca și în românește și are de-a face cu corupția și cu faptul că, în general, de la lider se 

duce în jos putregaiul unui sistem. Și doamna Primar a reușit ceva extraordinar. A reușit ca 

atitudinea dânsei, sfidătoare, la adresa Consiliului să fie mai molipsitoare decât Covid-ul. Se ia 

extraordinar de repede în cadrul administrației. Și atitudinea aceasta sfidătoare are niște consecințe 

dezastruoase asupra Sectorului 1. Și aici vreau să mă audă toată lumea de la domnul Cioloș în jos 

până la cetățenii Sectorului 1, săracii, care vor plăti aceste penalități, vor plăti acești bani. 

Incompetența, lipsa de... și neglijarea legii de care doamna Primar a dat dovadă vor fi plătite din 

banii cetățenilor din Sectorul 1. Opacitatea, sfidarea legii a dus aici doamna Primar și domnul 

Cioloș. Peștele de la cap se împute. Atitudinea acestui director economic care a fost pus ieri și care 

arată ca un băiat care împarte pliante la USR pe stradă este doar datorită doamnei Primar care a 

sfidat și s-a purtat fără transparență, a sfidat legile acestei țări, nu are respect pentru nimic. Vrea ca 

toate lucrurile să se întâmple doar cum vrea dânsa și ce are dânsa nevoie. Din acest motiv, atitudinea 

dânsei în care ea recomanda fostului director să împingă și să facă ilegalități, a existat și a dus la 

înlocuirea acestui director. Toate aceste lucruri sunt de la capul peștelui. Și din acest motiv așteptăm 

o atitudine din partea președintelui Partidului Național... partidului USR, nu că nu e național săracul. 

E doar USR. Salvează România. Să salveze Sectorul 1 de acest primar. Să găsească o soluție să 

putem ieși din această situație disperată, în care acumulăm cheltuieli, acumulăm bani de plătit și 

datorii aiurea, doar din incompetență. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Stimați colegi, eu vă fac doar o 

expunere a ceea ce se dorește prin această rectificare bugetară. Voi fi foarte scurt. Avem Centrul 

Caraiman cu 1,9 milioane, unități de învățământ cu 11,2 milioane, absolut necesari acești bani, avem 

salubritatea, de fapt, procesul de deszăpezire și tot ceea ce înseamnă clorură, sare, sunt 15 milioane, 

suntem în prag de iarnă. Avem alte servicii în domeniul locuințelor 1,8 milioane, 500.000 de lei la 

biserici, tot am făcut referire la Biserica Brutaru, avem 296 de milioane investiții grădini-parcuri, 1 

milion de lei ”Educație pentru viață”, 700.000 taxe și impozite, 130.000 Poliție Locală și 20 de 

milioane, este adevărat, pentru ADP și de asta a venit directorul economic să vă expună situația de 

acolo. Deci, despre acești bani vorbim. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Poate-i transmiteți și 

domnului director ADP cerința noastră de a-și da demisia astăzi. Domnul Gheorghe, din online, a 

solicitat din nou o întrebare doamnei Secretar. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da! În primul rând l-am auzit pe domnul Păiuși acum și 

eu să îi răspund. Domnul Păiuși, cred că în luna aprilie, puteam prevede că va veni și luna 

decembrie, sezonul de iarnă și că vor fi necesare cheltuieli cu deszăpezirea. Nu era nevoie să fie pus 

într-o rectificare, într-o ședință extraordinară. Era necesar să punem încă de la începutul bugetului, o 

sumă care să acopere și venirea iernii. Deci noi, de fapt, noi...nu noi, ci primăria și primarul au venit 

un buget în fața Consiliului Local doar pe primele câte, 5-6 luni? Restul, toți banii i-a mutat în 

investiții și, după cum știm, până acum a cheltuit sub 10% din acele sume. Și acum vine în fața 

Consiliului și cere să se atribuie din nou bani, către diferite tipuri de plăți. Eu vreau să vă spun, că în 

momentul în care s-a construit acel buget, timp de două săptămâni, în calitate de președinte al 

Comisiei pentru buget, am avut întâlniri cu fiecare director economic din Primărie sau din instituțiile 

subordonate Primăriei și Consiliului Local. Am citit legea împreună cu aceștia și le-am explicat să 

respecte îndeaproape legislația în vigoare. Este foarte important faptul că acum descoperim că nu a 

fost respectată legislația. Este uimitor. Acea înregistrare care a apărut în presă, desigur este șocantă, 

pentru că ne dăm seama că primarul a pus presiune pe acești oameni. Cât timp eu vorbeam și le 

spuneam: ”Respectați legislația, oameni buni! Trebuie să respectăm legislația, trebuie să nu existe 

discuții și probleme ulterioare”, aveam un primar care mergea după întâlnirea pe care eu  o aveam 

cu acei directori și le spunea "Nu, nu faceți, nu faceți asta, nu plătim, găsiți soluții să nu plătim." 

Este într-adevăr deranjant cred că pentru orice consilier sau orice om care încearcă să facă bine în 

administrația publică. Doamna Ionescu, revin la întrebare. Întrebarea era: Cine răspunde pentru 

nerespectarea legii? Și ce trebuie să facă Consiliul Local pentru a adresa această problemă? Un 

buget construit fără respectarea prevederilor legale, fără respectarea legii. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Referitor la întrebările 

dumneavoastră legate de observațiile în legătură cu modalitatea de elaborare a bugetului, fără 

stingerea plăților restante, trebuie să vă spun că Legea 273/2006 privind finanțele publice locale, 

apreciază că un buget elaborat cu încălcarea acestor prevederi, reprezintă contravenție, constituie 

contravenție, potrivit art. 78 alin. (1) lit. c) din Legea 273, care se sancționează cu amendă de la 

3.000 la 5.000 de lei de către persoane împuternicite în acest sens de Curtea de Conturi, de 

Ministerul Administrației și Internelor și Ministerul Finanțelor. Deci fapta.... încălcarea prevederilor 

art. 14 alin. (6), iar în ceea ce privește răspunderea, tot aceeași Lege a finanțelor publice locale oferă 
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răspunsurile. Este vorba de prevederile art. 23 alin. (2): "Ordonatorii de credite, răspund de: a) 

Elaborarea și fundamentarea proiectului de buget propriu (...)". În ceea ce privește atribuțiile 

Consiliului Local vizavi de sesizarea acestor aspecte, aveți posibilitatea de a aprecia în legătură cu 

aprobarea acestui buget, așa cum prevede art. 20 alin. (1)  lit, a) . Așadar, dacă apreciați că bugetele 

au fost elaborate sau bugetul a fost elaborat cu încălcarea anumitor prevederi legale, aveți 

posibilitatea de a sesiza autoritățile pe care le-am enumerat mai devreme, indicate în Legea 

finanțelor publice cu privire la săvârșirea contravențiilor, iar în ceea ce privește deliberativul are 

pârghia aprobării sau neaprobării. Aceasta este pârghia legală. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Deci eu înțeleg aici că ADP-ul nu a cerut 20 de 

milioane de lei datorită unei greșeli sau nu știu, unei presiuni a primarului și singura amendă sunt 

5.000 de lei pe care o poate primi.... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ....deci ordonatorii de credite 

răspunzători, dacă nu au fundamentat de la nivel de secundar, și secundarul și principalul, asta spune 

Legea 273, că răspunderea este a ordonatorilor de credite. Deci de la toate nivelurile. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, este clar. Bun...  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă se aprecizează că a fost 

întocmit sau nefundamentat legal. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Deci cred că este clar și s-a demonstrat pentru a nu știu 

câta oară că bugetul a fost construit nelegal și am rugămintea, dacă ne puteți ajuta în a forma 

documentația pentru aceste adrese. Dacă dumneavoastră, aparatul primarului  poate ajuta Consiliul 

cu aceste formarea acestor adrese, pe care noi ulterior să le semnăm. Cine dorește din consilieri 

locali. Acum cred că suntem toți informați, toți am înțeles despre ce este vorba și cine dorește să le 

semneze să le poată semna, înainte ca ele să fie trimise către instituțiile abilitate. Deci ne puteți 

ajuta, cu formarea, cu construirea acestor adrese? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Prin aparat? Întrebați, dacă să... 

Ce? Să sesizăm....? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online):  Da, da, desigur. Eu știu că și Consiliul poate cere să 

facă...... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Aveți și dumneavoastră pârghia 

aceasta de a sesiza autoritățile în calitatea pe care o aveți de consilier local. Adică, dacă aveți 

informații cu privire la existența... și le puteți atașa petiției, puteți sesiza dumneavoastră autoritățile, 

așa cum prevede art.78 din Legea 273. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Păi cred că informațiile vin din fiecare rectificare 

bugetară care ni se aduce la cunoștință de patru luni încoace. Mai am o întrebare. Dacă se poate? 

Până acum o săptămână, doamnaPprimar ne admonesta și se exprima extrem de dur, cu privire la 

neplata salariilor personalului de la Romexpo, datorită nevotării bugetului din partea Consiliului 

Local. A fost votat acum o săptămână. A fost pus în practică? Sau doamna Primar încearcă să se 

ascundă cu tot felul de motivări, mai mult sau mai puțin legale, nefiind atributul domniei sale să  

decidă, dacă un proiect votat de Consiliul Local este legal sau nu, ci al prefecturii. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: La această întrebare pot să vă 

răspund. Faptul că suntem în procedură de redactare și comunicare hotărâre. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Adică, așa de mare era graba cu plata salariilor 

Romexpo și atâta scandal a fost făcut, încât după... cât au trecut, 8 zile sau 9 zile de la ultima 

ședință, încă nu s-a pus proiectul în aplicare. Da, foarte interesant! Acum înțelegem cu adevărat 

relevanța a ceea ce spune doamna Primar și cu adevărat importanța anumitor aspecte pe care 

dumneaei vrea să le prezinte ca necesare sau a fi puse în practică de îndată. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În calitate de ordonator de credite, 

doamna Primar v-a transmis acea notă de fundamentare cu privire la acea hotărâre și prin 

promovarea acestui proiect de hotărâre care se află pe ordinea de zi de astăzi a încercat, cred, prin 

intermediul Direcției Economice să propună un proiect care poate fi implementat. Pentru că din ce.... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Doamna... doamna Secretar, scuze că vă întrerup... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ... din ceea ce am înțeles de la ... 

și au comunicat colegii mei din Departamentul economic, după aprobarea amendamentului și 

implicit aprobarea hotărârii cu acel amendament, acel act administrativ este imposibil de aplicat. 

Acum colegul meu este în sală... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Doamna Secretar, are primarul autoritatea de a decide 

asta? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și vă poate da detaliile... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Sau este autoritatea Instituției Prefectului? Cine poate 

decide dacă o hotărâre de consiliu este sau nu legală? Primarul sau Prefectul? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, este atributul Prefectului, asta 

este foarte clar, dar s-a încercat... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Perfect!! Atunci de ce nu a pus în practică Primarul? 

Deci dumneaei acuma vrea să fie și judecător și procuror și prefect. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: A înțeles... 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): În curând o să fie și președinte probabil, nu?  O să ne 

spună exact ce să facem. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: A înțeles. A înțeles să uzeze și de 

această cale în intervalul legal de 10 zile lucrătoare de la adoptarea hotărârii de a încerca să 

promoveze un alt act administrativ. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Bun, bun! Mai am o întrebare, ca să fie clar! Având în 

vedere urgența necesității plății salariilor către personalul sanitar de la Romexpo, dumneaei putea să 

pună în practică această hotărâre și după aceea să aștepte decizia Prefecturii? Adică putea să fie pro-

activă în a aloca fondurile necesare? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Trebuie să vă spunem că asta se 

va întâmpla dacă proiectul de hotărâre de astăzi nu va fi adoptat. Exact asta se va întâmpla! 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Dar, dar nu trebuiau să aibă legătură, el putea să fie pus 

în practică în a doua zi după ce a fost votat. A trecut o săptămână!?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Dacă.. dacă era...  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Sunt nu sunt bani pentru Romexpo? Sunt... au oamenii 

sau nu au bani salariații de la Romexpo!? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă hotărârea era redactată și 

gata în a doua zi, se putea. Dar înțeleg că nu nu este ușor de redactat. Poate colegul meu de la 

Direcția Economică mă ajută mai mult! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da! Știți cum este. Deja mi se pare ca aici ne blocăm în 

niște chichițe administrative care nu ar trebui să și aibă locul și doamna Primar putea să-și focuseze 

toată energia în a se asigura că banii aceștia sunt preluați de Centrul Caraiman și sunt cheltuiți 

pentru necesitățile urgente ale Centrului de la Romexpo. Deci, eu înțeleg aici două lucruri. Unu: rea 

voință din partea Primarului, dacă nu a vrut să cheltuie acei bani și cu adevărat era o situație de 

urgență și doi: înțeleg un prost management al personalului, nu, dacă nu s-a putut face de urgență 

documentația necesară, pentru a se putea pune în practică. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Suntem încă în termenul legal. 

Deci nu am depășit termenul legal! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Desigur! Auziți, dar nu ne oprește cineva ca termenul 

legal să nu fie atins și să ne mișcăm repede!? Este și un termen minim care ne oprește? Că trebuie să 

dureze 5 zile redactarea. Sau poate să fie făcută în cinci ore? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă hotărârea era redactată și în 

ziua ședinței, putea pleca atunci. Termenul limită maxim, în care poate fi comunicată să nu intervină 

sancțiunea, în situația necomunicării hotărârii către prefect este de 10 zile lucrătoare. Suntem încă în 

termenul acela. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, da. Deci, îmi cer scuze că vorbesc numai cu 

dumneavoastră. Vorbesc cu toată primăria. Am venit aici și am promis că vom face schimbare, că nu 

vom mai păstra vechile metehne din ultimii 30 de ani. Până la urmă ne folosim de aceleași metehne, 

ne scuzăm că încă nu s-au făcut numărul de zile. De ce nu putem și noi să fim proactivi în 

administrația locală? De ce nu putem când sunt 10 zile maxim să terminăm în 2 zile? Și acuma nu 

nu dau vina pe cineva în sine, doar vorbesc conceptual. De ce nu putem să facem lucrurile mai bine? 

Da, mulțumesc! Nu mai am nimic de adăugat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnule Gheorghe. Știm 

de ce! Pentru că așa a decis primarul! Același primar, care într-un interviu televizat ne-a acuzat de 

cinism, că nu votăm acel proiect. Iată că cinismul e de fapt la dânsa, noi l-am votat și stă pe el, la 

propriu, fără să le facă plata acelor oameni, zile întregi. Da! Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, eu am să fiu mai scurt un pic. Având în vedere toată 

situația disperată în care se află Sectorul 1 și evidenta imposibilitate de comunicare și colaborare cu 

doamna Primar a Consiliului, eu aș vrea să îi să propun Consiliului Local al Sectorului 1 să facem o 
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invitație oficială domnului Dacian Cioloș, care să vină aici, în Consiliu, și poate cu dânsul putem 

lega un dialog, să găsim soluții pentru situația disperată care în care ne aflăm cu Sectorul 1. Vă dați 

seama că ne îndreptăm către un dezastru, în acest mod sfidător în care nu se poate lucra cu doamna 

Primar, de niciun fel. Eu zic că, nu știu, dacă sunteți de acord aș vrea să votăm astăzi chestia asta și 

să îi facem o invitație oficială domnului Dacian Cioloș, că poate trebuie să audă și dânsul în ce fel 

colaborează doamna Primar cu Consiliul. Ce ziceți de asta, domnilor colegi? Sunteți de acord să-l 

invităm pe domnul Dacian Cioloș aici să avem cu el o discuție, să comunicăm, să îi spunem prin ce 

trecem, să audă și punctul nostru de vedere. Sigur îl știe pe al doamnei Primar! Pentru că doamna 

Primar e foarte bun comunicator și sunt convins că ține legătura foarte aproape cu domnul Cioloș. Și 

atunci mă gândesc că poate să ne asculte și pe noi un pic și să găsim o soluție pentru Sectorul 1, 

pentru că, după cum știți, suntem într-o criză totală și permanentă de când am venit aici la Sectorul 

1. Trecem în continuu prin situații disperate, iar acum totul se agravează. Vine iarba, vine iarna, vin 

problemele de iarnă, avem o problemă cu depozitarea gunoiului, avem o problemă cu căldura, avem 

o problemă cu toate și, mai mult de atât, avem o problemă cu plățile, arierate, facturi neplătite. E un 

dezastru ce se întâmplă la această primărie. Dacă sunteți de acord, eu aș vrea să propun această 

măsură și să votăm pentru a-i face o invitație oficială domnului Dacian Cioloș, să vină aici și să îi 

comunicăm și lui situația direct. Poate, cine știe, are timp pentru noi mai mult decât are doamna 

Primar, care după cum observați are un nou obicei nu mai vine deloc la ședințe. Deloc. Mulțumesc, 

domnule Președinte! Vă rog frumos să solicitați consilierilor un acord în direcția asta. Dacă sunt de 

acord cu propunerea pe care am făcut-o eu. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Eu cred, că putem să facem acest 

lucru. Până la urmă domnul Cioloș este europarlamentar, deci are dreptul să vină aici în fața 

consiliului, dar putem și la nivel de persoană, nu? Să-i dăm un mail cu toții și să să-i cerem să vină. 

Nu știu, nu știu dacă-i neapărat necesar un vot pentru aceasta!? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur, dar mă gândeam, mă gândeam că la nivel de persoană, vă 

dați seama, dânsul e ditamai președintele de partid, vorba aceea o personalitate, noi suntem niște 

consilieri abuzați psihic de o doamnă Primar, aici, săracii de noi. Nu mai avem curaj nici să sunăm 

la secretariat, darămite la domnul Cioloș. Vă dați seama, ne-a adus în situația în care ne îndoim de 

capacitatea de a mai merge în picioare, dacă ne ține așa mult, o să ne înconvoaie de cap și de spate și 

o să ieșim de aici umiliți și călcați în picioare de cetățenii Sectorului 1 care nu înțeleg de ce la 

Sectorul 1 nu se poate face treabă. Și d-aia m-am gândit, vă dați seama!? Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Poate doamna Primar se uită și la 

Sectorul 6, vede cum se poate colabora, profesional... sau profesionist. Doamna Popa și haideți să 

încheiem, vă rog! 

Doamna Daniela Popa: Asta voiam și eu să vă spun să trecem cât mai repede la vot. Da, ca să am 

un dialog cu colegul de la PNL! Da, există o cale și foarte rapidă, referendumul pentru demitere. Ați 

putea să puneți mâna frumușel și să strângeți semnături și dumneavoastră, pentru că și electoratul 

dumneavoastră vă cere acest lucru și asta e cea mai simplă și mai corectă și legală cale democratică, 

iar doi: nu, grupul PSD nu va face niciodată spirală. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Domnul Oianu! 



44/92 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, vă dați seama, eu înțeleg, doamna Popa, știu, vă dați seama că 

nu vreți să intrați într-o spirală, în sfârșit, dar după cum observați nici spirala nu mai funcționează la 

Sectorul 1. Nu mai funcționează nimic. Sigur că dumneavoastră trageți către referendum, noi 

constructivi, tragem pentru a ne înțelege și a putea comunica și a construi ceva aici. Deci ne 

interesează mai mult să avem dialog cu domnul Cioloș, că aici am înțeles că nu avem cu cine. S-a 

confirmat lucrul acesta. De abia aștept să vedem ce zice domnul Cioloș despre toată situația asta .... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți mulțumim domnul Oianu... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: ...și cum înțelege el situația?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Dragi colegi, mai aveți 

pe rectificarea bugetară ceva de spus sau amendament? Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Să trecem la vot, vă rog frumos! Gata, m-am săturat de politică, 

efectiv nu mai pot! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Trebuie să anunțăm faptul că 

sistemul electronic își face un update. Pentru a îl putea utiliza trebuie să facem o pauză de cinci 

minute, în care să nu fie utilizate microfoanele. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sau votăm cu mâna sus! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Sau votați... Da. Sau votați prin 

ridicarea mâinii. Da, sigur. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am mai ridicat acest punct mai 

devreme.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, OK! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vom vota cu mâna sus. Domnul 

Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, aici, domnul Oianu, avem o singură problemă. Demersul 

dumneavoastră este bun, numai că ce a spus colega mea are logică. Din păcate, primăria este 

condusă de Primar. Domnul Cioloș ne poate face vizite oricând, oricui, când dorește, cine îl 

primește, nu e o problemă. Din ceea ce v-a spus colega mea era singura variantă pentru un demers 

care să aibă o finalitate. Practic, fără supărare, doamna Primar cu sprijinul și pe umerii voștri a venit 

aici, știm chestia asta, dar în condițiile în care ați ajuns la concluzia că a fost o eroare, asta este, a 

fost o eroare, aveți mână liberă să vă demonstrați buna credință. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mergem către vot 

pentru: 

1. Proiect de  hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului general centralizat al 

subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2021 (K2-

338/05.11.2021) 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog, în sală cine este pentru?  

Cine se abține? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 7 în sală, nu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: În sală, vă rog, cine se abține? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cine este împotrivă? 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O să îl întrebăm imediat, da. Domnul 

Drăgușin, cum votați pentru buget? Pentru! Să se consemneze și domnul Drăgușin este pentru. 

Mulțumim. O să întreb și online. Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Împotrivă! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Da, abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă! Se aude? Alo? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Miloș-Olteanu, ne auziți? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Acum da. Se aude? Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, mulțumim! Doamna Regalia? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Îmi cer scuze, se aude? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Regalia? S-a auzit, doamna 

Miloș-Olteanu!  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Mulțumesc! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Eu n-am auzit când m-ați strigat! Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mulțumim. Avem 12 

voturi pentru, 6 abțineri și 9 voturi împotrivă. Proiectul a fost respins. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE K2- 338/05.11.2021 A FOST RESPINS CU 12 VOTURI 

PENTRU, 6 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – 27 consilieri locali prezenți în momentul 

votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mergem la al doilea proiect pe 

ordinea de zi, proiectul citit de domnul Tudose. Dacă se poate să-i mai dați citire o dată, vă rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Înainte să îi mai dau citire o dată, aș dori să se consemneze o 

eroare materială apărută în proiect. Constituirea comisiei, așa cum a fost prinsă în proiect, a cuprins 

cinci consilieri și cinci membri ai aparatului administrativ. Comisia, în mod legal, va trebui să 

cuprindă cinci consilieri și patru membri ai aparatului administrativ. Și acuma, da, o să citesc încă o 

dată titulatura proiectului imediat... Numai o secundă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Și rog și grupurile politice să se 

gândească la nominalizări pentru... 

Doamna Daniela Popa:  Trebuie să facem numiri acum? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Dă-mi și mie proiectul! 

Doamna Daniela Popa: Stați... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru comisie... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dă-mi și mie proiectul scris, că nu-l mai găsesc.. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Proiect K 231 depus în 03.08.2021- 

 

2. Proiect de hotărâre privind constituire unei comisii mixte pentru verificarea procedurii de 

achiziție publică desfășurată/realizată în data de 23 iulie 2021, anterior datei declarării 

stării de alertă în data de 24 iulie 2021,  conform ctr. Nr.38/23.07.2021, încheiat între 

Administrația Domeniului Public Sector 1 și SC BRAI-CATA SRL (K2-231/03.08.2021) 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Mai menționez încă o dată, componența comisiei va fi de cinci 

consilieri și patru membri ai aparatului administrativ. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Dacă sunt puncte de 

vedere sau amendamente aici? Dacă nu, o să rog grupurile politice să facă propunerile de membri ai 

comisiei...  

- Pauză de consultări - 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Haideți să facem 

nominalizările pentru comisii, vă rog! Domnul Păiuși, grupul USR?  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Vă mulțumesc! Domnule Președinte, 

stimați colegi, e gălăgie și trebuie să... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu, domnul Oianu, 

haideți să fim atenți, vă rog!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da...Ok. Domnule Oianu, stimați 

colegi, domnule Președinte, știm că s-a votat rectificarea bugetară. A căzut, cum se spune. Totuși 

trebuie să vă informez că sunt 400 de oameni, nu exagerez, la Caraiman și Romexpo, care nu vor fi 

plătiți. Vă rog să aveți în vedere lucrul ăsta. Știu că cer imposibilul. Nu sunt minciuni! Este o 

informare pe care v-o fac oficială, în calitate de viceprimar, și vă spun încă o dată, vă spun încă o 

dată, în fața Consiliului Local și vă rog chiar să se consemneze acest lucru. Urmare a acestui vot, noi 

nu vom putea plăti 400 de oameni care în prezent sunt la Romexpo, activează în Centrul Caraiman și 

Romexpo și care luptă împotriva acestei pandemii. Nu exagerez când vă spun acest lucru, nu 

fabulez! Ăsta este unul din motivele principale ale acestei rectificări bugetare. Dacă suntem cu 

adevărat în slujba cetățenilor, suntem cu adevărat reprezentanții cetățenilor, eu vă rog, în calitatea pe 

care o am, să reluăm votul, dacă sunteți de acord asupra acestui proces, pentru că situația chiar este 

disperată! Domnule Oianu, nu vă exagerez când vă spun lucrul ăsta! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, am înțeles! Deci o să 

redeschidem discuția pe execuția bugetară și pe rectificarea bugetară, se pare. Am discutat înainte de 

a vota, domnule Viceprimar, faptul că există o rectificare bugetară aprobată de acest Consiliu Local 

care poate fi pusă în practică legal și poate fi făcută plata și, de fapt, putea fi făcută plata de la 

aprobarea ei, fără nicio problemă. Pe care n-ați făcut-o, ați amânat-o! Ați venit cu o notă rectificativă 

a Primarului înainte de a trimite la Prefectură și de a aștepta de la Prefectură răspunsul Prefecturii. 

Încă o dată, se putea face plata. Nu ați făcut-o! Da. Vă rog, haideți să terminăm acest subiect, să 

mergem cu nominalizarea comisiilor! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Grupul USR! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nominalizăm pe domnul Nicolaescu 

în această comisie, dacă va fi aprobată. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Grupul PSD? 

Doamna Daniela Popa: Da, știu. Nici eu nu vreau să mai intervin, dar pe 29 s-a votat... s-a revotat 

rectificarea bugetară, tocmai pentru ca toți banii să meargă la Caraiman. Și îndreptățit ar fi să 

vorbească de acest amendament inițiatorul. Deci, s-au votat banii pentru Caraiman. Ba mai mult 

decât era necesar. Acum, nominalizările pentru această comisie, din partea grupului PSD, Tudose 

Cristian și Daniel Chirvasă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Grupul PNL? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Grupul PNL îl propune pe domnul Dan 

Podaru pentru ambele comisii. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Suntem la această 

comisie. Grupul PMP? O secundă! Vă rog! 
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Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Grupul PMP îl propune pe domnul Alev Ozata. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și USR? N-ați întrebat și grupul 

USR? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, v-aș ruga să dăm 

numele și pentru comisia următorului proiect, ca să putem să printăm și acele buletine de vot, să nu 

mai stăm, dacă se poate, domnul Viceprimar. Da, rugămintea era să propunem nume și pentru 

următorul proiect, pentru comisie, ca să poată să le printeze pe toate, să nu mai stăm și atuncea încă 

o dată...  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: La ce face referire a doua comisie? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Imediat! Deci, urmatorul proiect va 

fi pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 1 în comisia specială de 

analiză și verificare a activităților desfășurate în cadrul Contractului de servicii de consultanță 

asistență juridică și de reprezentare, conform Legii 51/1995 în vederea apărării interesului Sectorului 

1 al Municipiului București, Primarului Sectorului 1 și Consiliului Local, nr. JAC 86 S/29.12.2020. 

Deci, dacă puteți să vă nominalizați reprezentanții și pentru acea comisie...Ok! Văd că colegii se 

aprind. Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul președinte, am și eu, vă rog o... 

vă rog să ne lămuriți într-un aspect. Pentru proiectul privind comisia mixtă, da? BRAI-CATA. Câți 

membri din Consiliul Local trebuie votați? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cinci, am înțeles de la domnul 

Tudose. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cinci sau patru? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Că văd că e comisie mixtă aici, da? 

Deci avem Consiliul Local și avem aparat de specialitate. Câți sunt? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Să rugăm...o să rugăm inițiatorii 

să facă precizarea aceasta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose, aveți microfonul 

deschis. Puteți să ne spuneți? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: ...ca să știm exact câți votăm, că nu mi-

e clar. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Secretar, din ce am înțeles este vorba de o eroare 

materială în proiect și trebuie să existe cinci membri ai Consiliului Local și patru ai aparatului. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și-atunci s-a răspuns întrebării 

doamnei Viceprimar. 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Deci, cinci consilieri, cinci consilieri și patru din partea 

aparatului. Așa că dacă cumva, ținând cont de această situație s-a înțeles greșit, refacem buletinele. 

Puteți să mai propuneți pe cineva. Pentru că avem cinci colegi consilieri. Dacă doriți să existe, mă 

rog, un soi de competiție nu e niciun fel de problemă, putem să mai facem încă o dată propunerile. 

Nu cred că are cineva ceva de obiectat. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ok! Nu, nu e cazul! Vă rog, domnule 

Președinte! De asemenea, pentru toți colegii, să clarificăm și pentru proiectul următor câți consilieri. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Dragi colegi, suntem deja... 

avem în față buletinele de vot. Trebuie să selectați cinci consilieri locali. Se vor strânge după aceea 

buletinele de vot.  

Se procedează la distribuirea buletinelor de vot pentru Proiectul de hotărâre nr. K2-

231/03.08.2021 . 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, pentru că suntem deja 

în acest proiect, deja am primit buletinele de vot și le completăm n-o să mai încurc treburile, ca să 

mergem la următorul proiect. Deci, terminăm cu acest proiect întâi, da? Deci, vă rog votați... 

Comisia de validare și de numărare va număra voturile și după aceea vom vota. Domnul Tudose, vă 

rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dar, așa cum foarte corect ați spus, pentru ca să economisim 

timpul, că deja am ajuns la ora trei, propunerile putem să le facem. Din partea PNL-ului și-a 

exprimat opinia doamna Viceprimar și a spus că domnul Podaru va fi în ambele comisii. Din partea 

grupului PSD, pentru cea de-a doua comisie, grupul PSD propune pe doamna Daniela Popa și 

subsemnatul, Cristian Tudose. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Grupul USR? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: De la USR pe doamna Alina-Cristina 

Grigorescu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și grupul PMP? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Ozata Alev! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Deci, avem de la grupul 

PSD propuneri - doamna Popa și domnul Tudose, de la grupul URS - doamna Grigorescu, de la 

grupul PNL - domnul Podaru. Și de la grupul PMP - domnul Ozata. Și pe acel buletin de vot vor fi 

patru poziții de votat. Da? Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Da. Cu doamna Secretar voiam să vorbesc. Deci, dacă s-au făcut mai multe 

nominalizări în această comisie... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, în această cominie, conform... 

Doamna Daniela Popa: ...eu mă retrag. Da? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Am înțeles! Deci, îl lăsăm... 

Auziți? 
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Doamna Daniela Popa: Îl las pe domnul Tudose. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: A! Și sunt atunci... 

Doamna Daniela Popa: Ok! Ca să nu fie nicio... Da, da. Patru cu patru. Doamna Secretar, voiam și 

proiectul propus de noi, comisia de verificare. Că îl avem și pe domnul Viceprimar aici și poate să 

semneze și să nominalizeze dânsul. Haideți să introducem și următoarea...  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Vă aducem...  

Doamna Daniela Popa: ...și următorul proiect de hotărâre. Da? E ok?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: A fost făcută. A fost făcută deja, da. 

Acum așteptăm numărarea voturilor pentru primul proiect. După aceea votăm și după aceea votăm 

pentru al doilea și... aceeași procedură.  

Comisia de validare procedează la numărarea voturilor pentru Proiectul de hotărâre                   

nr. K2-231/03.08.2021. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am primit raportul de la Comisie. 

Rezultatul votului a fost următorul:  

- domnul Andrei Nicolaescu: 14 voturi pentru, 4 voturi împotrivă; 

- domnul Cristian Tudose: 17 voturi pentru, un vot împotrivă; 

- domnul Daniel Chirvasă: 17 voturi pentru, un vot împotrivă; 

- domnul Dan Podaru: 17 voturi pentru, un vot împotrivă; 

- domnul Alev Ozata, se pare că toată lumea vă dorește: 18 voturi pentru, 0 împotrivă.  

Bun! Haideți, vă rog, să votăm! Dragi colegi, haideți să luăm loc și să votăm acest proiect! Și pentru 

următorul, înțeleg că doamna Popa nu se mai retrage din acea comisie. Deci votăm prima comisie în 

momentul de față. Am citit rezultatul votului mai devreme. Supunem la vot cu ridicare de mână. 

Bun! Deci votăm cu ridicare de mână. Haideți să fim atenți, vă rog! Îl așteptăm și pe domnul 

Viceprimar. Bun! Pentru aprobarea proiectului inițiat de grupul PSD cine este pentru? Deci vorbim 

de comisia pentru verificarea contractului cu BRAI-CATA. Bun!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 11 în sală. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: În sală cine se abține? Mulțumim! Și 

cine este împotrivă în sală? Nu este nimeni împotrivă în sală. Întrebăm și online. Domnul Caraian, 

cum votați proiectul?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! Mulțumesc!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Dinu Gheorghe, cum 

votați proiectul? Nu-l văd pe domnul Gherghe momentan. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 
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Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Eu mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Bun! Deci, la vot, 

doamna Cășvean și doamna Iacob nu erau în sală. De asta am tot stat să calculăm. Domnul 

Gheorghe, din online, nu a votat. Deci, din numărul total de consilieri prezenți la momentul votului, 

avem 15 voturi pentru, 7 abțineri și un vot împotrivă. O secundă! Mai refacem, pentru că lipsește un 

un vot în numărătoare... Da! Dragi colegi, nu s-au evidențiat voturile. Au fost și colegi care au intrat, 

care au ieșit. Vă rog să mai votăm o dată. Și-o să o facem nominal că este mai simplu și de urmărit. 

Și-o să vă strig eu. Domnul Bârgău! Colegii de la tehnic, se poate să dăm liber la microfoane? Nu se 

poate. O să ne ia și mai mult. Ok! Hai, că acum suntem în sală cu toții. Ok! Revenim, refacem votul 

cu mâna ridicată. Și rog să fim atenți, să numărăm corect. Cine este pentru, în sală? Deci, cine este 

pentru în sală? Vă rog! Tot... domnul Ozata! Ce am votat mai devreme, votăm încă o dată, pentru că 

s-au plimbat consilierii înăuntru și în afara sălii și nu s-a putut consemna numărul total. Bun! Deci 

cine este pentru? Vă rog! Haideți! Că stăm cu mâinile, facem exerciții. Domnul Oianu? Deci eu văd 

12 mâini sus în sală. Este corect? N-o văd pe doamna Cășveanu. Nu știu cum a... Și doamna 

Cășveanu este pentru? Atunci, 13! Bun! Deci avem 13 în sală pentru. Cine se abține în sală? Cinci 

voturi abținere în sală. Cine este împotrivă în sală? Zero împotrivă în sală. În online, domnul 

Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! Dacă s-a reluat votul, e pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe nu a 

revenit. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere! Mulțumesc! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Haliț? Doamna 

Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Mă scuzați, pentru ce votăm? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Refacem votul, pentru că nu erau 

numărul total de voturi...egal cu numărul de... 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Reluăm votul pentru Comisia precedentă? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, pentru Comisia... Pentru contract 

cu BRAI-CATA. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! Îmi cer scuze! Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru! Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Împotrivă!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnului Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Vicol, vă informez doar. Vă 

schimbați votul. Rămâneți cu pentru sau...? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Scuze! Mă abțin! Merci!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Deci, avem 17 voturi 

pentru, 8 abțineri și un vot împotrivă. Mulțumim! Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 17 VOTURI PENTRU, 8 ABȚINERI ȘI 1 VOT 

ÎMPOTRIVĂ – 26 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Se procedează la distribuirea buletinelor de vot pentru Proiectul K2-234/03.08.2021. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Încă o dată, și motivăm aici urgența și necesitatea introducerii a celui de-al 

treilea proiect pe ordinea de zi suplimentară și anume, Comisia pentru verificarea patrimoniului 

mași...în speță mașinile de la Poliția Locală Sector 1. Solicit încă o dată, doamna Secretar, să faceți 

toate demersurile pentru a introduce acest proiect și a-l și vota astăzi, în ședința de astăzi, 9.11. Cred 

că toți colegii mei sunt responsabili și vor intra în această comisie de verificare. Pentru că, așa cum 
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v-am relatat mai devreme faptele, cu toții ați luat act și chiar este o urgență această comisie. Și 

trebuie introdusă astăzi! Astăzi! Astăzi! Astăzi! Acum! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Dacă acest proiect va 

avea toate avizele direcțiilor necesare și avizele comisiilor, eu îl voi supune la vot. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Proiectul este gata. Sunt întocmite 

adresele privind nominalizarea compartimentelor și comisiilor pentru elaborare avize și rapoarte. 

Ceea ce a depins de noi, am făcut... 

Doamna Daniela Popa: Semnăm acum. Ne întâlnim acum în Comisia juridică, să dăm avizul. Iar 

domnul Viceprimar, aici de față, așa cum a mai făcut și a sprijinit Consiliul Local în trecut, îl rugăm 

frumos să semneze introducerea proiectului pe ordinea de zi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Înțeleg că mai sunt necesare și 

avizele direcțiilor de specialitate. Asta, bineînțeles, dacă sunt sau nu aicea desemnate. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da! 

Doamna Daniela Popa: Domnul Viceprimar, Direcția Juridică! Sunteți de acord? Direcția Juridică 

din aparatul de specialitate să întocmească... Da? Pentru proiectul de hotărâre cu comisia de 

verificare a patrimoniului Poliției Locale. Da? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Da, da! 

Doamna Daniela Popa: Și e domnul Viceprimar aici de față. Ok!  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Păi, se poate face asta, doamna 

Sdcretar, acum în timpul ședinței? Există în Codul administrativ... 

Doamna Daniela Popa: Da! Ați mai făcut-o.   

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu știu dacă am mai făcut-o...  

Doamna Daniela Popa: Da, ați mai făcut-o. 

Comisia de validare procedează la numărarea voturilor pentru Proiectul K2-234/03.08.2021. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: V-am zis, nu există o 

reglementare în mod expres. Există o prevedere cu privire la termenul maxim în care trebuiesc 

redactate, respectiv de 30 de zile de la depunerea proiectului. Nu există, în ceea ce privește urgența, 

o obligație sau o restricționare într-un sens sau în celălalt. Ci doar un termen limită maxim de 30 de 

zile. 

Doamna Daniela Popa: Nu, dar am mai făcut asta. Am solicitat, ați luat cu toții act. Domnul 

Viceprimar, haideți să finalizăm și cu această comisie și să o și votăm! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Din punctul meu de vedere, a solicita 

acest lucru Comisiei Juridice... conform actului... Ce spune acolo? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Păi aceea este o atribuție a 

primarului... Dacă, în calitate... 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Am înțeles! Deci, doar primarul are 

această atribuție în timpul ședinței. 

Doamna Daniela Popa: Sunteți acuma și îi țineți locul și... 

Doamna Daniela Popa: ...de o treime. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...în ședința asta...  

Doamna Daniela Popa: Da! E ok! E ok! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da, dar nu sunt sigur dacă Codul 

Administrativ îmi permite așa ceva, ținând cont dacă este sau nu este urgența...  

Doamna Daniela Popa: Ați mai făcut asta... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: A o pune în ședință sau a o propune, 

poate să o facă o treime din consilierii locali. Nu, nu aicea este dilema. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Dar, doamna consilier! Deci trebuie 

justificată...trebuie justificată motivarea urgenței? 

Doamna Daniela Popa: Da.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Propunerea mea este pentru 

următoarea ședință. Să fie pe următoarea ședință. 

Doamna Daniela Popa: Nu! Nu, nu, nu, nu! V-am relatat faptele și ați luat act acum.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Am luat act. Este adevărat. Mi-ați 

relatat... 

Doamna Daniela Popa: Acum trebuie făcută! Și ca să intrăm în legalitate... Și de-aia i-am și spus 

doamnei Secretar să sesizeze mai departe Curtea de Conturi și Ministerul de Finanțe. Chiar această 

comisie e cea mai urgentă astăzi. Da? Această comisie e cea mai urgentă astăzi. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu sunt sigur că... Spuneți doamna 

Secretar, dacă în Codul administrativ se permite...  

Doamna Daniela Popa: Păi, mai devreme... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În ceea ce o privește 

suplimentarea ordinii de zi, Codul administrativ nu are o altă prevedere decât aceea a existenței 

problemelor urgente și acest lucru se apreciază de către Consiliu cu majoritate simplă. Art. 135 alin. 

(8)... Asta, în ceea ce privește suplimentarea. 

Doamna Daniela Popa: Deci, iertați-mă că întrerup! Vă întrerup, doamna Secretar. Dacă nu aveți 

nimic de ascuns, nu văd de ce tărăgănați lucrurile. Ați luat act, suntem în ilegalitate în acest moment. 

De fapt, nu noi, Poliția Locală, administrativul, aparatul de specialitate din Primărie este în 

ilegalitate. Ați luat act de asta. Noi oricum vom face demersurile mai departe. Dacă sunteți 

transparenți, nu văd de ce nu ați aproba astăzi această comisie. Este urgentă. Este urgentă. V-am 

relatat aici niște fapte, ați luat act! E contravenție, mergem mai departe, vedem ce e. Dacă e 

contravenție se... Nu știu, conform Ordinului 80. Stați că vă și zic exact! Nu, e Ordonanța 80/2001 
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privind stabilirea unor normative de cheltuieli pentru autoritățile administrației publice și instituțiile 

publice. Și, de la articolul 1 până la...aliniatul 1 și alineatul 3 și 4... aveți aici toată urgența, domnul 

Viceprimar. Nu văd de ce nu vreți să îl votați acum. N-aveți nimic de ascuns. Mi-ați zis și mai 

devreme că sunteți super transparent. Și mai ales, domnule Viceprimar că ați luat act de o ilegalitate 

aici. Vă mai atrag atenția și știu că sunteți transparent și vreți să faceți lucrurile în mod transparent. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dragi colegi! Domnule Viceprimar! Ținând cont că mai 

devreme s-au folosit cuvinte destul de grele de calomniere, de acuze... dumneavoastră ați fost pus în 

poziția să vă dați cuvântul de onoare. Exact, chiar mai devreme tocmai ați spus că cu votul 

Consiliului Local, a o treime din Consiliul Local, se poate introduce acest proiect. Nu văd care este 

problema și nu cred că avem careva dintre noi, toate grupurile politice, vreo obiecție sau ceva de 

ascuns în a vota și acest lucru. Este important de aflat unde este adevărul. Poate vă este chiar și de 

folos, dacă această comisie va lucra și își va duce misiunea la bun sfârșit. Nu cred că este o 

problemă să ne poticnim iarăși, să așteptăm încă o ședință pentru un lucru atât de simplu. Suntem 

toți aicea. Așa cum s-au făcut nominalizările, mai facem încă un buletin de vot și închidem. Deci, 

din punct de vedere legal, cred că este absolut corect și normal. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Ozata! 

Domnul Alev-Burhan Ozata:  Domnul director de la administrativ să înțeleg că e în concediu ? 

Sau de ce n-a venit până la această oră? Și aș vrea să văd și eu... sau și noi ca și grup PMP  pozele de 

care spune doamna Popa. 

Doamna Daniela Popa: O să vi le prezint în comisie. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Păi și dacă nu se întâmplă comisia? O să vă pun cuvântul la îndoială, 

doamnă. 

Doamna Daniela Popa: Dacă nu se întâmplă comisia, e problema dumneavoastră. Înseamnă că 

aveți ceva de ascuns.  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Eu? 

Doamna Daniela Popa: Da, dacă nu votați, normal. 

Domnul Alev-Burhan Ozata:  Păi nu am! 

Doamna Daniela Popa: Cine se împotrivește la așa ceva, clar are ceva de ascuns. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Atitudinea asta că cine nu e cu mine e împotriva mea nu e corectă, 

doamnaă aici. 

Doamna Daniela Popa: Nu, nu, v-am relatat niște fapte, dumneavoastră cu toții ați luat act de 

aceste fapte, așadar haideți să votăm, este cea mai urgentă comisie care trebuie făcută astăzi. Toate 

aceste probe, fapte trebuie să fie aduse în această comisie. Și la cunoștința Consiliului Local, prin 

administrativ sau cine le are în comodat acele mașini, să răspundă. Așa se fac... Așa este legal 

domnul consilier de la PMP. Așa e legal. Astea sunt limitele noastre, ale consilierilor locali. Facem 

comisie să verificăm. 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Deci cu privire la acest proiect, 

așa cum am precizat, suntem în faza nominalizării compartimentelor de resort și a comisiilor de 

specialitate cărora li se transmit proiectele de hotărâri ale Consiliului și  celelalte documente, care se 

face de către primar împreună cu secretarul general al unității sau subdiviziunii administrativ-

teritoriale. Deci acest proiect este în această fază, a nominalizării, nu s-a făcut, nu a operat 

nominalizarea de către Primar. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Deci, ce vreau să vă spun este că mașinile care spunea doamna Popa 

mai devreme, eu nu le-am văzut în curtea primăriei. Și dacă erau la administrativ, trebuia să fie pe 

aici, nu? 

Doamna Daniela Popa: Foarte corect! Vai, vă mulțumesc! Așa este. Păi sunt în trafic, v-am și spus, 

sunt prin afara Bucureștiului. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Deci doamna Popa, vă rog frumos prezentați dovezile Consiliului. 

Doamna Daniela Popa: Păi ce să prezint? V-am relatat! Faceți Comisie să cereți astea. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Păi vreți să vă cred pe cuvânt? 

Doamna Daniela Popa:  Nu știu, e problema dumneavoastră, eu în niciun caz nu vă cred. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Pe mine, că ce? Păi nu v-am zis nimic, ce să credeți? Eu vă întreb și 

nu-mi răspundeți. 

Doamna Daniela Popa: Măi, oameni buni, v-am relatat niște fapte. Trebuie făcută o comisie de 

anchetă, am denumit-o eu, dar ea va fi de verificare. Acolo se vor prezenta toate aceste probe. Cum 

să vi le prezint aici, dar ce suntem organ de anchetă, ce-i aici? V-am relatat, ați luat act, doamna 

Secretar va face sesizare mai departe la Curtea de Conturi și la Ministerul de Finanțe, iar noi în urma 

verificărilor, să vedem ce demersuri următoare vom face. Dacă se fac plângeri penale sau alte 

proceduri. Vom vedea în urma verificărilor din această comisie. Așa cum ați remarcat și 

dumneavoastră, nicio mașină nu e în parcare. Ultima a fost văzută pe la Viena. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, suntem într-o... iarăși 

într- o situație similară celei de acum câteva luni în care în momentul de față proiectul stă propriu-

zis pe biroul primarului. Primarul este cel sau cea care trebuie să semneze ca să trimită către 

direcțiile de specialitate pentru avizare. 

Doamna Daniela Popa: Așa este și-așa cum s-a petrecut și-acum, cred că trei ședințe în urmă, cu 

trei ședințe în urmă, domnul Viceprimar, aici de față, a semnat să intre pe ordinea de zi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dânsul atunci avea delegare, doamna 

Primar fiind în concediu. Din ce înțeleg acum dânsa este aici. 

Doamna Daniela Popa: Nu, nu era în concediu. Nu, nu era. Sunteți aici, domnul Viceprimar. 

Semnați... 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Cineva trebuie să o reprezinte pe doamna Primar la ședințe...Nu se 

poate ședință fără primar. N-avem cum. 

Doamna Daniela Popa:  E o comisie de verificare, nu este nimic...Uau! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. Eu încă o dată....Da, eu 

încă o dată o rog pe doamna Primar să vină și la ședințe și o rog să și semneze aceste proiecte, pe 

care le primește. Dacă sunt de  trimis mai departe către direcții, să le trimită. Este prerogativa 

dumneaei legală. 

Doamna Daniela Popa:  Bine. Și deci, unde este doamna primar, că nu înțeleg? E în birou sau nu? 

Doamna Secretar, domnul Viceprimar, unde doamna Primar? Unde-i primarul în acest moment? Și 

cine îi ține locul primarului, în acest moment? Hai, ce facem? Păi, pe bune, chiar mă scoateți din 

sărite cu asta, nu mai respectăm nici un Cod administrativ, nici o normă, păi ce-i e asta? Consiliul 

Local, o treime, solicită introducerea acestui proiect pe ordinea de zi. Ce e asta? Stai e că nu e 

primarul, n-am delegare, unde s-a pomenit așa ceva? Nu răspunde nimeni? Unde-i primarul 

Sectorului 1? Cine-i ține locul? Poftim? Păi și de ce nu-i e aici să-mi semneze? Păi spuneți la 

microfon, domnul Viceprimar, spuneți la microfon. Deci solicit, o treime din acest Consiliu Local... 

Doamne! Incredibil... Solicită introducerea unui proiect pe ordinea de zi și primarul nu semnează. 

Sunteți dumneavoastră aici, sunteți primul viceprimar al Sectorului 1. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Daniela Popa: Păi nu, că așa e, are întâietate. Nu este primul viceprimar? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnule... domnule Vceprimar! 

Doamna Daniela Popa: Acum solicităm introducerea acestui proiect pe ordinea de zi. Acum! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnule Viceprimar, dragă Daniela, te rog, numai o secundă. 

Domnule Viceprimar, ținând cont că lucrurile s-au inflamat și au ajuns într-o situație destul de 

neplăcută pentru toți colegii consilieri, cu atât mai mult cu cât n-am pus nicio clipă la îndoială buna 

credință sau corectitudinea consilierului Ozata, a domnului Alev Ozata, dar a-a ajuns la momentul la 

care nu mai avem încredere unii într-alții, datorită blocajului generat de doamna Primar. Am 

rugămintea, ori o sunați pe doamna Primar să vină să semneze, să-i dea acceptul, pentru că dacă așa 

este făcută legea, ca să trebuiască să stăm în pixul dumneaei ca să facem fiecare pas, pentru a intra 

în legalitate și în corectitudine, ori asumați-vă, așa cum ați făcut anterior dumneavoastră, nu este 

nimica ilegal, cred... suntem aici cu toții de față, nu este nimica nici de pus la zid, nici de Inchiziție... 

Este practic o solicitare la care colega mea a spus că deține și probele, domnul consilier Ozata le-a 

solicitat, nici eu nu le-am văzut și vă spun foarte deschis, mi se pare normal să fie prezentate... 

Doamna Daniela Popa: Nu, dar domnul Ozata le-a văzut. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, mie mi se pare normal să fie prezentate comisiei. 

Doamna Daniela Popa: Haideți să încheiem, că lungim prea mult acest lucru. Solicit ca primarul să 

semneze în acest moment acest raport, referat de specialitate, ce-i, raportul nu? Raportul. Ce-i așa... 

de ce vă ascundeți, de ce vă e frică? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nominalizarea direcțiilor care vor 

face acele rapoarte. 

Doamna Daniela Popa: Domnul Drăgușin, domnul Drăgușin, mă bazez pe responsabilitatea 

dumneavoastră. Vedeți ceva în neregulă cu această comisie? Cum vi se pare... 
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Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Daniela Popa: Dacă suntem creștini, am învățat de mici că trebuie să-ți iubești aproapele 

ca pe tine însuți, da?...deci haideți să nu mai lungim...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Oare, nu cumva, doamna Primar ascunde ceva care ține strict de 

dânsa? Pentru că nu văd nici un fel de motiv pentru care la asemenea lucru, care este, sincer, o 

banalitate. Se face o verificare, se lămurește dacă ceea ce a afirmat colega mea este adevărat sau nu. 

Este cât se poate de simplu. Dacă doamna Primar nu are cunoștință și aș dori oricum spre binele 

dânsei să nu aibă cunoștință de acest lucru, ar trebui să semneze, dacă are cunoștință, iarăși aicea e o 

problemă... nu-mi explic de ce sau îmi explic de ce nu dorește să semneze. Cum vreți s-o luați. Nu 

este nici legal, nici normal, nici moral. Cetățenii care au votat-o, atâți cât au votat-o, au votat-o 

pentru transparența, acea transparentă care a fost sloganul... 

Doamna Daniela Popa: Știți care e problema domnule Tudose și iertați-mă că vă întrerup? Este 

problema că acest buget este prejudiciat și s-au făcut pagube la acest buget, da? 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog, domnul Ozata! 

Doamna Daniela Popa: Nu mai fiți impertinent, domnul Ozata! Nu mai fiți impertinent! Toți ar 

trebui să vă luptați aici pentru democrație și pentru transparență... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul... domnul Viceprimar, contactați-o pe doamna Primar... 

Doamna Daniela Popa: Lăsați astea... de mahala... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, haideți să luăm cuvântul pe 

rând! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul vice...domnul viceprimar, contactați... 

Doamna Daniela Popa:  Da, sunt inițiatoare. Solicit așa cum... cu sprijinul unei treimi din acest 

Consiliu Local ales, solicităm introducerea acestui proiect pe ordinea de zi. Toate rapoartele sunt în 

regulă, nu văd de ce să nu-l votăm. Ce aveți de ascuns? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Eu vă spun... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: E frica cuiva de acest proiect? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnule Tudose, 

domnule Ozata... 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Doamna Popa... Eu nu am văzut pozele, nu știu de ce ați spus asta, 

nu am nimic cu dumneavoastră, sunt de acord să se facă această comisie, dar dacă legalitatea nu stă 

în... Care e o treime care a semnat, dumneavoastră nu sunteți toți prezenți. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul este deja scris, domnule 

Ozata. Aici stăm, în momentul de față, după primar, nu știu dacă primarul a fost informat, probabil 

că a fost informat, să transmită către aparatul de specialitate, adică Direcția Juridică în cazul de față, 
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să ceară avizul acelei direcții. Și procedura legală este ca primarul să facă acest lucru. Dacă primarul 

nu dorește să o facă din pixul propriu ești blocat acolo...  30 de zile, da... Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Aici avem o problemă. În momentul când este constatată o faptă 

care poate avea, repet, poate avea, nu neapărat are, caracter penal, avem obligația ca de îndată să 

facem toate măsurile necesare pentru a aduce în fața legii și a se stabili adevărul. Deci, dacă noi 

întârziem, cu bună știință, prin semnătura doamnei Primar, care nu dorește să semneze acest proiect, 

ridic suspiciunea că doamna Primar are ceva de ascuns. Deci din acest punct de vedere este foarte 

clar că nici Poliția Locală, nici ADP-ul, nici una din subordonate nu acționează de capul lor, am avut 

o mostră a atitudinii domnului director astăzi în fața Consiliului... Încă odată, cu tot respectul, solicit 

în mod ferm, ca să nu plecăm de aici, fără să avem semnătura doamnei Primar și votul nostru în 

Consiliu, pentru sau împotriva acestei comisii. Mi se pare, o dată ce ni s-a adus la cunoștință o 

ilegalitate în acest fel, doamna Popa și-a asumat ceea ce a spus, ca noi, eu mă declar interesat să aflu 

adevărul și doresc să știu aceste probe, nu doresc să le obțin în privat sau să mi le arate  în privat. 

Nu, doresc să existe această comisie, să ne lămurim. Dacă transparența care s-a clamat timp de un an 

de zile că există în Sectorul 1, ea există și în fapt. Nu cred că este o problemă pentru domnul 

Viceprimar să o contacteze pe doamna Primar și să-și acorde din prețiosul timp al domniei sale două 

minute cât să semneze proiectul să-l direcționeze către Direcția Juridică pentru întocmire. Restul 

vom vedea în Consiliu dacă colegii vor vota sau nu. Înțeleg că și colegii de la PMP doresc să afle 

adevărul acestei controverse, colegii de la PNL la fel. Nu văd, dacă cineva nu are ceva de ascuns, de 

ce ne dăm în jurul cozii? Faptul că... și este jenant pentru noi, 27 de consilieri, să stăm de fiecare 

dată după semnătura doamnei Primar care ne sfidează plecând de la fiecare ședință de Consiliu. 

Măcar dacă ar fi fost aici și ne-ar fi adus argumente de ce nu dorește această comisie. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, bună ziua. Domnii de la PSD ați pus monopol pe discuțiile în 

acest Consiliu. Noi nu mai știm ce facem aicia, că până acuma ne lăsați pe noi să facem opoziție, 

văd că ne-ați luat rolul în totalitate, nu mai avem loc deloc să facem și noi puțină opoziție. Dar eu în 

continuare sunt pe  optimism și constructivism în sensul artistic al termenului: constructivism de la 

mama Rusia. Deci, frumusețea întregii discuții este că la sfârșitul zilei există o suspiciune înțeleg, 

da? de ilegalitate în toată această problemă. Și din acest motiv avem de făcut o comisie. Privind 

foarte lucid acest lucru, ne dăm seama că doamna Primar nu se poate sustrage sau nu poate amâna 

voit formarea acestei comisii, atâta timp cât există această suspiciune de ilegalitate. Asta ce 

înseamnă? Că doamna Primar acum are o mare oportunitate, are oportunitatea să ne demonstreze la 

toți, că ea își dorește legalitate, dreptate și, Doamne ferește, că vrea să lase vreo umbră de suspiciune 

asupra activității aparatului primarului. Din acest motiv eu nu am niciun dubiu, domnilor colegi, că 

doamna Primar, într-un timp foarte scurt, vorbesc de minute, va veni aici și va semna hârtia 

respectivă. Pentru că eu știu că doamna Primar are și bună credință și știu pentru că mi-a și spus, 

împreună cu domnul Păiuși, care și-a dat și cuvântul de onoare, că ei sunt aici să facă lucruri bune, 

să ajute Sectorul 1 să progreseze și ce fac ei este just. Acest cuvânt mie mi-a rămas în cap pentru că 

nu l-am mai auzit de mult. E just. Și atunci această justețe de care au dat dovadă atâta timp în acest 

an, această justețe cred că-i obligă în momentul acesta să se ridice de pe scaun, să facă câțiva pași 

până la ușa biroului primarului, să apese pe clanță, să treacă pe partea aialaltă și următorii douăzeci 
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de pași să o facă să ajungă pe doamna Primar în fața ușii ședinței de consiliu și aici să pună capăt 

acestei suspiciuni de ilegalitate, semnând pentru această comisie, în așa fel încât să nu existe nici o 

umbră să se așeze pe acest acest aparat al primarului și acest primar, în așa fel încât oamenii din 

acest sector care au votat-o să nu fie dezamăgiți din nou, de un lucru care a pornit bine și sfârșește 

atât de prost. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, mulțumim, domnul 

Oianu! Dragi colegi între timp a venit și raportul celuilalt vot, aș zice să votăm și acest proiect, să 

trecem să-l terminăm și vedem unde stăm după aceea... O să mai citesc încă o dată proiectul al 

treilea: 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei speciale de analiză și verificare a 

activităților defășurate în cadrul contractului de servicii de consultanță/asistență juridică și 

reprezentare, conform Legii nr. 51/1995, în vederea apărării intereselor Sectorului 1 al 

Municipiului București, ale Primarului Sectorului 1 al Municipiului București și ale 

Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București nr. JAC 86-S/29.12.2020 (K2-

234/03.08.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Au fost exprimate voturile 

consilierilor. Drept urmare: 

- doamna Alina Grigorescu a primit 8 voturi pentru, 10 voturi împotrivă; 

- doamna Daniela Popa: 10 voturi pentru, 8 voturi împotrivă; 

- domnul Tudose Cristian: 13 voturi pentru; 5 voturi împotrivă; 

- domnul Dan Podaru: 13 voturi pentru, 5 împotrivă; 

- domnul Alev Ozata: 16 voturi pentru, 2 împotrivă, din totalul de 18 voturi legal exprimate. Deci 

din comisie vor face parte doamna Daniela Popa, domnul Tudose Cristian, domnul Dan Podaru, 

domnul Ozata Alev. Supun la vot acest proiect, dacă nu sunt alte discuții sau amendamente pe acest 

proiect. Bun, cu ridicarea mâinii, în sală mai întâi, cine este pentru acest proiect?... Deci vă rog, încă 

o dată, haideți să fim atenți. Cine este pentru proiectul acesta? Deci, Comisia pentru verificarea 

activității avocatului care reprezintă Consiliul Local și Primăria. Cine se abține în sală?   

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, știu. Cine se abține în sală? Nu 

se abține nimeni în sală. Cine este împotrivă? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Avem cinci împotrivă în  sală. 

Doamna Porumb, ați revenit, cum votați pentru proiectul Comisiei de verificare a avocatului? 

Doamna Porumb votează pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Zero abțineri și 5 împotrivă în 

sală. Mergem către online. Domnul Caraian, cum votați proiectul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online):  Pentru. Mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? Nu 

este. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online):  Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Împotrivă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online):  Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online):  Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Mă abțin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și avem 16 voturi 

pentru, 2 abțineri și 7 voturi împotrivă, proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 16 VOTURI PENTRU, 2 ABȚINERI ȘI 7 VOTURI 

ÎMPOTRIVĂ – 25 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Revenim la discuția anterioară și 

sperăm în continuare ca primarul să semneze această dispoziție. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Da, am observat că nici măcar directorul de la administrativ nu a fost lăsat, 

probabil, să intre în sală, așa cum am solicitat, ca până la finalul ședinței să fie prezent în sală. 

Atunci o să procedez altfel, o să rog administrativul să ia act, știu că mă aud, să nu cumva să fabrice 

sau să distrugă aceste probe de predare a acestor mașini către cei opt cetățeni. Să se consemneze: să 

nu distrugeți sau să fabricați alte documente. Atunci, dacă primarul nu dorește să semneze acel 

raport, vreau să știu acum cine sunt cei opt cetățeni care ne conduc mașinile. Pentru că s-a  creat 

prejudiciu patrimoniului local, domnul Drăgușin. Cine sunt cei opt cetățeni? Cine sunt, domnul 

Viceprimar? Dacă nu doriți o comisie, stăm aici până ne dați aceste răspunsuri. Cine sunt cei opt 

cetățeni? Nu vreți comisie, aveți de ascuns ceva? Unde e primarul, de ce nu semnează?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Daniela Popa, v-am răspuns 

și personal, nu am nicio problemă cu această comisie. 
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Doamna Daniela Popa: Păi și semnați, sunteți înlocuitorul de drept. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi nu am cum să semnez. Nu, nu, nu, 

atenție, că aici sunt niște proceduri administrative. Nu pot eu să semnez...este un lucru pe care... 

Doamna Daniela Popa: Eu le-am introdus. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Dumneavoastră le-ați.... Nu știu dacă 

dumneavoastră le-ați introdus. 

Doamna Daniela Popa: Da, eu le-am introdus, nu-i așa? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, eu zic că legea le-a introdus. 

Doamna Daniela Popa: Nu, credeam că eu sunt de vină. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Procedura administrativă este foarte 

clară, legea e clară, am învățat-o cu toții. Nu pot să fac ceva ce nu am acest drept și v-am explicat și 

cu titlu personal, am venit la dumneavoastră și v-am zis: nu am nicio problemă cu această comisie. 

O repet și în fața dumneavoastră. Dar nu mă puneți pe mine să semnez ceva... Am o rugăminte, am o 

mare rugăminte, domnule președinte, trebuie păstrat un pic solemnitatea acestor ședințe.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, v-aș ruga să... să nu mai țipăm.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Ea a fost transformată într-un circ. 

Aveți această calitate de președinte... 

Doamna Daniela Popa: Cine a transformat? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Numai puțin, doamna consilier. Aveți 

această calitate de președinte, de a menține solemnitatea ședinței. Nu...Eu zic că... totul se 

transformă într-un circ. 

Doamna Daniela Popa: Vaai...of, Doamne, ăsta e circ? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Încă o dată vă repet, doamna...  

doamna Daniela Popa... doamna consilier... 

Doamna Daniela Popa: Ăsta este circ? Vreți să vă aduc aminte cum vă filmați, vă înregistrați și 

țipați și vă-mpingeați? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, nu, vă readuc aminte că ne dădeați 

30 de secunde să dezbatem un proiect. 

Doamna Daniela Popa: În 2016-2020? Ați votat asta, nu v-am dat eu, nu am hotărât eu. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna ...nu, dumneavoastră ne-ați 

obligat, nici noi nu am votat să avem posibilitatea să dezbatem un proiect în 30 de secunde. 

Doamna Daniela Popa:  V-am spus, nu mai faceți acuzații mincinoase. Nu mai faceți acuzații 

mincinoase. Ați luat act de această ilegalitate astăzi. Vreau să știu unde e  primarul, dacă nu e 

primarul în sală, cine ține locul? 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doamna Daniela Popa, nu pot eu să semnez ceea ce nu-mi permite 

legea. Să fie foarte clar asta.Nu am nici o problemă cu această comisie. 

Doamna Daniela Popa: Sunteți înlocuitorul? Bine, cine ține locul primarului în această ședință? 

Aveți delegare? De ce răspundeți dacă nu aveți delegare?  Păi dacă nu aveți... Eu am pus o întrebare 

primarului. Păi, unde e primarul? Aveți delegare? Bine, nu plecăm de aici până nu vine directorul de 

la administrativ. Nu vreți o comisie? haideți să vedem. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, vă rog, să-i ascultăm și pe 

ceilalți consilieri. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da. 

Doamna Daniela Popa: Cine ne conduce cele 8 mașini? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Doamna Popa, o secundă vă rog frumos! Adrian Oianu, o secundă! 

Asistăm la o lovitură. Oamenii din Primărie mă anunță, prin intermediul WhatsApp, că Horotan și-a 

dat demisia, deci este o situație extrem de gravă și că este vorba de 19 mașini, nu de 8. 

Doamna Daniela Popa: Ha...ha...ha! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Deci este o situație penală, o situație infracțională gravă. Presa 

trebuia să ia acces. 

Doamna Daniela Popa: DNA să vină să vă ia! Fără penali în funcții publice! 

Domnul Dan-Niculae Podaru:  Este o situație extrem de gravă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Nicolaescu! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, da, mulțumesc domnule președinte! Eu voiam să vă 

întreb ceva legat de punctul 2 de pe ordinea suplimentară. }nainte de a supune la vot ați spus dacă 

avem luări de cuvânt. Vreau să vă întreb dacă e normal ca un consilier să se retragă din Comisie și 

după vot să revină din nou în comisie, mă refer la doamna Popa. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Votul nu a fost dat în acel moment, 

să știți, la mine de exemplu...nu a fost ridicat acel buletin vot. 

Doamna Daniela Popa: Nu, am revenit în comisie. Mă bucur că sunteți așa de atent, foarte frumos. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Păi sunt foarte atent la doamna Popa. 

Doamna Daniela Popa: Am solicitat să mă reintroducă în comisie. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Uitați eu am buletinul de vot în care doamna Popa nu era. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. Și acel buletin de vot nu a 

fost ridicat s-a... Da... a fost refăcută foaia de hârtie. 

Doamna Daniela Popa: Am solicitat să reintru în acea comisie,că vreau să fiu foarte atentă la tot ce 

se întâmplă aici. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Votul a fost acela care a fost ridicat 

și numărat de Comisia de validare. 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, asta am observat. Întrebarea mea era dacă se poate joaca 

asta: sunt, nu sunt, iar ne  retragem, iar revin în Comisie... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Până în momentul votului, da, se 

poate. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Votul începuse, dacă noi am primit buletinele... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Votul nu este decât în momentul în 

care este ridicat de către personal și numărat de către comisia de validare că altfel nu ai o altă 

metodă de a-l verifica. 

Doamna Daniela Popa: Păi nu ați fost atent. Eu m-am reintrodus în acea comisie. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, după ce am votat!... mă rog...  

Doamna Daniela Popa: Nu, nu. Înainte! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, nu... da... da... puteți să 

reurmăriți când am anunțat că doamna Popa s-a... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok, haideți să-i răspund lui doamna Popa legat de această 

comisie. 

Doamna Daniela Popa: Păi cine sunteți? Sunteți primarul? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, dar...  

Doamna Daniela Popa: Vă rog, da, vă rog, vă rog, vă rog! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Pot să răspund în calitatea mea de consilier. Și domnului 

Tudose vreau să-i răspund. Ați spus că sunt fapte penale. Dacă sunt fapte penale, puteți să vă 

adresați organelor penale. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose, haideți să nu țipăm! 

O să vă dau cuvântul. Vă rog să-l ascultăm pe domnul Nicolaescu și după aceea vorbiți și 

dumneavoastră. Haideți să  ne ascultăm reciproc! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu:  Una la mână: dacă este o faptă penală, imediat trebuie să vă 

adresați organelor penale. Doi la mână: domnul Tudose a spus că are primarul 30 de zile la 

dispoziție, nimeni nu semnează în cinci minute... a primit un act și l-a și semna,.da? Altceva! Din ce 

am văzut în relatările din mass media, doamna Popa are o groază de plângeri, probleme legate de 

DNA din mandatul trecut. Deci credibilitatea domniei sale este egală cu zero. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Păi ăsta e subiectul, subiectul este credibilitatea doamnei 

Daniela Popa. A fost viceprimar, a avut drept de semnătură, semna în locul primarului Diamant, este 

pîn toate procesele și plângerile penale. Deci... 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mă scuzați că vă întreb! Există vreo sentință în 

acest sens? Cum putem spune că nu are nicio credibilitate doamna Popa?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Eu așa... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Atâta timp cât ocupă în continuare funcția de 

consilier, înseamnă că are credibilitate...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi! Haideți... Am o 

rugăminte! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): ...în momentul în care nu vom avea-o alături de noi, 

înseamnă că s-a întâmplat ceva...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): ...dar până atunci lăsăm legea să-și spună cuvântul. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, doamna Regalia!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Eu v-am spus doar cum se vede în presă, că credibilitatea 

PSD-ului și a doamnei doamnei Popa este....  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Cred că e important să 

respectăm legea... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): În presă se spun multe, domnule! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ...mai puțin cum se vede în presă. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Așa este! Aveți dreptate. Dar asta nu ne împiedică să îi urăm la mulți 

ani! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Haideți! Domnul Tudose 

dorește un drept la replică. După aceeași v-aș ruga... Observ, tot grupul PSD ar dori să zică ceva. 

Cred că fiind doamna Primar înapoi în sală, ar fi bine ca doamna Popa să pună din nou întrebările. 

Domnul Tudose și dupa acea doamna Popa. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da! O să doresc să-i răspund domnului  consilier Nicolaescu. 

Deci, lucrurile stau așa! Într-adevăr, s-au întocmit un set de buletine care a fost modificat. Vă 

datorăm douăzeci și ceva de pagini de hârtie pe care vi le dau eu, personal, dumneavoastră înapoi. 

Ca sa nu existe nicio problemă!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Nu mie trebuie să mi le dați, stimate coleg! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Nu s-a supus la vot! Deci nu s-a supus la vot! Iar dacă 

dumneavoastră depășiți orice limită... Ați fost foarte liniștit o perioadă lungă. Și ați observat   că nu 

v-am atacat. Dar, dacă dumneavoastră depășiți o anumită limită și acuzați colega mea, fostul primar 

cu apelative de genul ăsta, vă întreb și eu: Ce căutați în sala în care erau sacii de votare? Ce căutați 

cu sacul în spate? Sunteți prins în filmările de televiziune, domnule Nicolaescu, și sunteți pe lista 

SIIJ! Sunteți singurul consilier aflat pe lista  SIIJ! Chiar vă simtiți foarte confortabil ca să vă ridicați, 
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să faceți asemenea acuze? Eu, în locul dumneavoastră, aș avea bunul simț și aș tăcea! Aș tăcea 

măcar până când acei DNA, pe care dumneavoastră îi tot luați în apărare se pronunță, în favoarea 

dumneavoastră, în defavoarea dumneavoastră. Nu vreți așa?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Ba da! Ba da!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Legea este una singură pentru toți! Și bunul simț, ca bărbat în 

primul rând, ține cont de faptul de a nu jigni o doamnă. Indiferent de opoziția pe care o am față de 

politica grupului dumneavoastră, nu neapărat față de o persoană anume, întotdeauna m-am adresat 

cu respect doamnei Primar și întotdeauna nu am depășit limita în care am vorbit. Dumneavoastră ați 

dat o dovadă de lipsă de educație în această ședință. Mulțumesc!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Vreau să-i răspund domnului Tudose. 

Doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule  consilier, am auzit 

mai devreme niște fraze xenofobe din partea doamnei. Ok! Acuma, sunt aici. Stimați colegi din 

PSD, vă spun că aici aveți proiectul semnat. Noi nu avem nimic de ascuns. Voi aveți. În mandatul vă 

vostru nicio mașină a poliției nu era colantată. Și mergeau șefii poliției în Grecia, să știți. În loc să-și 

facă datoria ei se plimbau. Eu am făcut altceva! De când am venit am pus GPS pe fiecare mașină. 

Fiecare mașină! A fost o luptă dar am reușit să pun GPS. Și le-am interzis polițiștilor să mai circule 

cu mașini necolantate. Eu am colantat toate aceste mașini. Da? Cu mașinile Primăriei am făcut la fel. 

Mă bucur că acuma, abia acum văd, ne ajutați să controlăm  acest fenomen. Da? Bine! Vă 

mulțumesc mult! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Drept la replică! Doamna Primar!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog, domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Întrebarea mea este, dacă nu citiți de pe telefon, puteți să mai 

repetati încă o dată același lucru? A doua problemă! A doua problemă! Doamna Primar, măcar 

onorați-ne cu prezența. Ne confirmați... Doamna Primar, ne confirmați ceea ce au spus colegii de la 

PNL, că șeful Poliției Locale și-a dat în acest moment demisia datorită acestei discuții? Aștept un 

răspuns! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Doamna Primar, a se consemna 

și-a spus așa, mesajul citit de pe telefon și a plecat din sală. Domnul Păiuși!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Da! Mulțumesc, domnul Președinte! Având în vedere că doamna 

Primar a semnat proiectul doamnei Daniela Popa, aș vrea să venim și noi cu un amendament și să 

extindem această comisie, ancheta acestei comisii, din 2016 până în prezent, cu privire la mașinile 

folosite de către Poliția Locală. Sau facem referire la toate aceste mașini. Vă rog! Dar, dacă sunteți 

de acord, eu supun acest amendament Consiliului Local. Da? Adică, dacă tot e să facem această 

comisie, logica lucrurilor ar fi să se facă o verificare a tuturor mașinilor din ultimii, mă rog, să zicem 

cum se face o anchetă. Nu! Ultimii trei ani sau ultimii patru ani, dacă sunteți de acord. Și dacă nu 

avem cu adevărat nimic de ascuns, eu zic că asta ar fi în logica lucrurilor. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, avem în momentul de 

față, din ce înțeleg de la Secretariat, doamna Primar a trimis mai departe. Direcția Juridică și-a dat 
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avizul. Drept urmare, Comisia Juridică v-aș recomanda să o întruniți. Putem să luăm o pauză, 

Comisia juridică să se întrunească, să-și dea și aceasta avizul. Și după aceea, fiecare grup politic 

poate să propună orice amendament dorește la acel proiect. Doamna Popa și domnul Podaru și după 

aceea rog membrii Comisiei juridice să... Doamna Popa, vă rog! 

Doamna Daniela Popa: Da! Știți care-i problema, domnul Viceprimar? Că aceste mașini au fost 

achiziționate în 2020. Sper că nu mă înșel. Atunci a venit toată flota asta, deci nu prea aveți ce să... 

Astea de Toyota. Da? Eu mă refer doar la Toyota. Deci din 2020! Atunci au fost achiziționate. Și 

atunci au fost făcute. Eu nu știu ce călătorii cu Grecia... Da, foarte bine! Totul verificăm! Dar 

această flotă de mașini a fost achiziționată în 2020. Atunci a fost, da? Inclusiv cele două BMV-uri 

de jos, electrice. Atunci, știți prea bine, că am reînnoit parcul. Asta voiam doar ca o clarificare. În 

rest, mă bucur! Așa... pentru transparență! Iar, domnule Nicolaescu, responsabilitatea e întotdeauna 

personală. Nu mai faceți legături, că nici dumneavoastră n-o să vă convină peste trei ani să vă 

asocieze cu alți colegi de-ai dumneavoastră penali. Da? Responsabilitatea este întotdeauna 

personală. Nu am în acest moment... A, că am auzit știri că domnul Milea complotează cu domnul 

Păiuș să îmi facă plângeri pe nu știu ce chestii, e problema dumnealor! Eu sesizez doar legalitatea. 

Responsabilitatea e personală și deocamdată nu eu sunt în filmări la Biroul Electoral. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Mulțumim! Domnul 

Nicolăescu, doreați să...un drept la replică. Și... 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, drept la eplică domnului Tudose! Mie mi s-a părut că a 

sunat ca amenințare ceea ce a spus dânsul. Și în al doilea rând, am fost chiar foarte respectuos cu 

doamna colegă, Daniela Popa. M-am adresat cu domnia sa. Și așa mă voi adresa și in continuare. 

Deci nu am jignit-o cu nimic pe doamna. Și eu n-am fost viceprimar și am semnat dispoziții de 

viceprimar cu suspiciuni grave de ilegalitate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnule consilier, de la începutul acestui mandat, chiar 

dinainte de începutul lui, știm ca ați fost la cabinetul doamnei Armand, ați figurat pe lista de Cabinet 

europarlamentar a doamnei Amand. Cunoaștem foarte multe. Nu le-am făcut publice și nu ne 

interesează să facem circul acesta în fața cetățenilor. Este de interesul exact al entităților pe care 

dumneavoastră le-ați menționat și în care ați avut până acum foarte multă încredere. Dar se pare că 

și această încredere la dumneavoastră este schimbătoare. În momentul acesta în care se pare că ați 

ajuns în opoziție nu mai aveți încredere în justiție. Până acum aveați. Nu vreți, încă o dată repet, nu 

vă jignesc nici pe dumneavoastră, nu jignesc nici USR-ul, nu vreți să lăsăm justiția să își facă 

treaba? Vi se pare normal că, după un an de zile, Sectorul 1 este condus prin suspiciune de 

ilegalitate la vot? Pentru că despre asta vorbim. Nu spun că a avut PSD-ul mai multe voturi, nu spun 

că a avut URS-ul mai multe voturi. Un rezultat al unei numărători în timp de un an și o lună de zile... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: ...cred că se putea obține. Iar ceea ce dumneavoastră ați spus 

față de colega mea, chiar dacă v-ați adresat într-adevăr respectos, sunt  jigniri, preluări  din presă. E 

prima dată când am luat cuvântul într-o discuție cu dumneavoastră în felul acesta, pentru că până 
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acum nu am considerat necesar să scoatem, să scormonim mizeria. Încă o dată, repet, așa cum în 

această ședință... În această ședință foarte mulți dintre cei care au lucrat în Primărie, recte domnul 

Vieru, colega mea... când li s-au adus acuzații, fostul primar, li sau adus acuzații fără ca acestea să 

fie...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! Haideți, vă rog, să 

concluzionăm! Am mai repetat lucrurile acestea. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: O secundă! Fără ca acestea să fie validate în instanță. Aveți 

răbdare să-și facă justiția treaba. Și după aceea, fiecare va plăti, dacă a greșit ceva. Da? E valabil și 

pentru dumneavoastră. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! Este valabil pentru 

toată lumea. Legea să fie respectată și justiția să își facă treaba. V-aș ruga și comisia...  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: De acord! Am încredere. Am încredere în justiție! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Imediat domnul Nicolescu! V-aș 

ruga, Comisia juridică, dacă aveți numărul de oameni necesari, să vă întruniți. Domnul Nicolaescu și 

după aceea domnul Drăgușin, ca președinte al comisiei. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, foarte scurt! Am încredere în justiție, bineînțeles. Nu  

mi-am schimbat părerea în acest sens. Mulțumesc! Iar informațiile despre care a zis domnul Tudose 

sunt publice.  

Domnul Laurențiu Drăgușin: Nu facți un aviz pentru treaba asta? Faceți-ne un aviz, că e simplu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Deci, Secretariatul o să ajute cu 

avizul.  

Doamna Daniela Popa: Despre ce articol vorbiți? În ce ziar? Cel în care doamna Armand a... 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa! Doamna Popa! 

Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Ăla? La ăla vă referiți?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa, ne auziți? Puteți să 

vorbiți la microfon dacă doriți, nu-i nevoie să...  

Doamna Daniela Popa: Spun și la microfon.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: E un drept la replică. 

Doamna Daniela Popa: La ce articol vă referiți, domnul Nicolaescu? Cel în care doamna Armand a 

plătit ca să mă facă vierme politic? La acela? Că acolo avem proces de calomnie. Hai, mai 

calomniați-mă un pic! Hai, vă rog! Vă rog! Vă rog! Hai! Aștept!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! 

Doamna Daniela Popa: Aștept! De când presa e justiție? 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Nicolaescu! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Eu am spus doar... 

Doamna Daniela Popa: Ce? Ce-ați spus? Ce? Ce? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: ...ce se vehiculează în spațiul public. Doamna Armand nu a 

plătit niciun articol niciodată în presă și nici USR-ul. 

Doamna Daniela Popa: Ce se vehiculează? Hai, spuneți! Spuneți, citiți-mi! Ce se vehiculează?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: O să-mi... 

Doamna Daniela Popa: Haideți să rămână consemnat aici. Ce se vehiculează, domnul Nicolaescu? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Ce, dumneavoastră nu ştiţi... 

Doamna Daniela Popa:  Nu! Păi nu știu!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: ...ce plângeri aveți la DNA sau alte lucruri? 

Doamna Daniela Popa: Nu, pentru că nu m-a chemat nimeni. Ce să vehiculează? De ce mințiți? Pe 

ce vă bazați aceste acuzații? Cine a făcut acele plângeri?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Pe mandatul trecut al primarului Tudorache. Pe ce mă bazez 

sau ce? 

Doamna Daniela Popa: Responsabilitatea este personală. Ce dovezi aveți? De unde știți 

dumneavoastră că eu am plângeri? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu:  Și, apropos de ce a zis domnul Tudose, sigur să lasăm  

justiția să își facă treaba. 

Doamna Daniela Popa: E foarte grav ce spuneți! Deci dumneavoastră știți că eu am plângeri și eu 

nu știu? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Eu am  citit. 

Doamna Daniela Popa: Pe ce vă bazați, domnul Nicolescu? Unde ați citit?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: O să caut și-o să vă arăt după ședință. 

Doamna Daniela Popa: Un rechizitoriu al procurorului? Sau ce? Ce-ați citit? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Credeți că noi avem acces la rechizitoriile procurorului? 

Dumneavoastră aveți acces la așa ceva? 

Doamna Daniela Popa: Păi nu știu! Asta vă întreb. Că deocamdată justiția se face la Justiție, nu în 

presă.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Ok! Avem răbdare și așteptăm... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, haideți că nu...nu este 

productiv! Știu ce faceți... Deja o dăm în... 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, nu, nu! Stați, că e foarte 

interesant! Nu! e foarte interesant ce zice domnul Nicolaescu. Și chiar vreau să am un dialog cu 

dumeanelui aici...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Parcă am fi în comentarii pe 

Facebook. Haideți, vă rog, să...să încheiem subiectul! 

Doamna Daniela Popa: ...la microfon, ca sa se consemneze. Vă rog frumos! Dați-mi această 

oportunitate, să am acest dialog cu domnul Nicolaescu! Unde să consemne... Unde s-au consemnat 

astea? Vă dați seama ce spuneți?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Deci, îi dau dreptate domnului Tudose, justiția, chiar dacă 

durează mai mult, își va face...își va... 

Doamna Daniela Popa: Corect! Toți ne dorim acest lucru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci toată lumea este de acord. 

Haideți, vă rog, să închidem subiectul! 

Doamna Daniela Popa: Deci, pe ce vă bazați aceste acuzații? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: O să așteptăm să își facă justiția... 

Doamna Daniela Popa: Păi bine! Dar dumneavoastră ați zis că eu am... Cum ați zis?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Am spus că... 

Doamna Daniela Popa: În spațiul public că eu am ce? O ce? Mai spuneți o dată! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Am spus că credibilitatea dumneavoastră este aproape de 

zero. Asta am spus.  

Doamna Daniela Popa: Aha! Vai! Unde ați citit asta? Ați întrebat oamenii pe stradă? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, am făcut un sondaj. Nu e chiar atât de greu. 

Doamna Daniela Popa: Vedeți domnule Nicolaescu, ce josnic sunteți? Vedeți?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, vă rog! Uitați că o dăm în 

jigniri constant. N-are sens! 

Doamna Daniela Popa: E pacat, că eu voiam să se consemneze aici în procesul verbal.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Unde a citit dumnealui că eu am notorietate zero? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa! Cu toții... 

Doamna Daniela Popa:  Și credibilitate zero. Of, of, of! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cu toții am fost...am fost jigniți din 

păcate în acest consiliu local de nenumărate ori...  

Doamna Daniela Popa: Da. Și culmea e că... 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  ...uneori, și unii pe alții... Nu ajută la 

nimic. 

Doamna Daniela Popa: Acest tupeu...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ...nu ajută la nimic. Haideți să ne 

liniștim! 

Doamna Daniela Popa: ...n-o să îi ajute pe dumnealor, nu pe noi. Că noi suntem oameni... suntem 

buni creștini. Nu, noi ne facem treaba aici.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Noi, cu toții...  

Doamna Daniela Popa: Astea, frustrările astea personale să și le asume dânșii. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Noi, cu toții, trebuie să respectăm 

legea. Dragi colegi, așteptăm în momentul de față ca avizul să fie scris de către Secretariat. Avizul o 

să vină la Comisia juridică. Comisia juridică va vota și va semna. Deci, da, în momentul de față noi 

putem să luăm o pauză, dacă doriți. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, da, dorim!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da? Domnul Podaru... 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da! Am rugămintea...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O secundăă! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: ...să fie chemat domnul Horotan. Este încă ora...până în 16.30. Deci 

este încă la muncă. Trebuie să ne lămurească și să îl întrebăm exact ce s-a întâmplat în biroul 

doamnei Armand. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose! Îl 

cheamă pe domnul Horotan.  Dacă se poate,  Secretariatul să îl cheme domnul Horotan, domnul 

director de la Poliției Locale. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Domnul... domnul Nicolaescu! Avem un dialog în această 

ședință. Dumneavoastră ați afirmat că eu v-am amenințat. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Nu, eu am perceput-o cu o amenințare! N-am spus asta.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: A, ați perceput-o! Ok! Mă corectez. Ați perceput-o doar. 

Percepeți în mod eronat. Nu, nu este o amenințare. Iar ceea ce vă spun caut să lămuresc și pe colega 

mea, doamna Popa, și pe dumneavoastră. Există două variante! Una din ele v-a spus-o doamna 

Popa.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dacă nu vă comunică procurorul conținutul unui rechizitoriu, 

singurul care poate să îl știe este cel care l-a făcut. Cred că întelegeți ce spun. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, că avem... Vă rog frumos! 

Avem avizul... Bun! Deci avizul a fost scris de către Secretariat. Comisia juridică se întrunește sau 
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nu? Domnule președinte al Comisiei juridice!... Domnule președinte al Comisiei Juridice! Domnul 

Drăgușin! Domnul Drăgușin, ne auziți? Bun! Deci, ne aflăm în situația în care domnul Drăgușin 

refuză să răspundă. Ne-am mutat de la refuzul primarului de a semna. Într-un final după ce Consiliul 

Local a cerut acest lucru, primarul a semnat. Acum președintele Comisiei juridice, domnul 

Drăgușin, refuză să convoace Comisia și să dea avizul.  

- Pauză – 

Membrii Comisiei de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniua s-a întrunit și a procedat la avizarea 

Proiectului de hotărâre K2-341/09.11.2021 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Ne-am întors. Doamna Popa, o 

precizare pe acest subiect? 

Doamna Daniela Popa: Da. La fel, pentru că am auzit spunându-se că domnul director, între timp... 

de la Poliția Locală... între timp și a dat demisia. Stimați colegi, eu vreau să se consemneze că acest 

Consiliu Local sau cel puțin o treime din el nu acceptă această demisie până nu se finalizează 

această comisie. Până nu aflăm toate detaliile. Nu se poate să fii așa iresponsabil și să pleci. Nu! 

Așadar, în urma constituirii acestei comisii, atât directorul de la Poliția Locală, cât și de la 

Administrativ, de aici din aparatul de specialitate, trebuie să vină să dea explicații și lămuriri. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Podaru!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da, am discutat, l-am sunat colegial pe domnul Horotan, care mi-a 

confirmat că a demisionat. Sunt întru totul de acord cu antevorbitoarea mea. Era și la spital domnul 

Horodan, la doctor. În momentul în care revine de la spital, de la doctor, zilele următoare să nu i se 

accepte demisia până când nu reușim să discutăm cu dânsul și să aflăm întregul adevăr. Grupul PNL 

întodeauna este interesat doar de păstrarea legalității și a conformității tuturor lucrurilor pe care le 

face în Consiliul Local. Mulțumesc! 

Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Dragi colegi, în mandatul trecut am avut plăcerea să lucrez 

direct cu domnul Horotan ca reprezentant al Poliției Locale, eu aflându-mă în Comisia pentru 

apărare publică, lucru pe care mi-l poate confirma, atât domnul Viceprimar Păiuși, cât și doamna 

Popa şi consilierii din mandatul trecut, cât și domnul Chirvasă cunosc acest lucru. Din acest punct 

de vedere, nu consider că este benefică soluția acceptării demisiei domnului Horotan până când nu 

se lămuresc lucrurile. Și mai trebuie ținut cont de un lucru. Așa cum de altfel am avut nefericita 

imagine a conversației purtate între doamna Primar și directorul de la ADP, care a ales să își 

prezinte demisia imediat, fiind forţat să facă o ilegalitate, este de văzut dacă cumva această atitudine 

de a forța oamenii din aparatul primăriei să facă ceea ce trebuie, cu ghilimelele de rigoare, împotriva 

legii, nu este de fapt și de drept cauza care a adus... o să fac o analiză și o să oferim Consiliului, la 

toate plecările din aparatul administrativ al Primăriei, la toate demisiile, la toate situațiile în care am 

ajuns în acest moment. Deci, trebuie căutat, așa cum mai devreme spusese foarte frumos, atât în 

română, cât și în franceză, domnul consilier Oianu, trebuie căutat de unde pleacă răul. Iar   dacă   

într-adevăr vrem să lămurim lucrurile, trebuie știut că nici directorul Poliției Locale, nici directorul 
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ADP-ului, nici nimeni din aparatul Primăriei nu face lucrurile de capul lui. Iar dacă cineva i le 

ordonă, trebuie să și răspundă. Mulțumesc! 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Mulțumim! Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, mulțumesc! Eu la fel pe pozitiv și constructiv ca întotdeauna, 

vă anunț de acum că eu nu cred că doamna Primar are ceva de ascuns sau ceva de genul acesta și 

sunt convins de buna ei credință legată de acest subiect. Și din acest motiv am convingerea că nu va 

accepta demisia domnului director până când toate lucrurile nu vor fi transparente și clare. Și din 

acest motiv, dragi colegi, vă sugerez să avem răbdare și tutun și să așteptăm ca doamna Primar să 

vină la noi cu acest domn director și să putem vorbi despre toate aceste probleme. Deci, cu optimism 

știm că doamna Primar va lămuri și va clarifica această problemă. Iar comisia aceasta pe care o 

facem acum va ajunge la rezultatul la care ne așteptăm toți, adică aparatul primarului și doamna 

Primar sunt nevinovați. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Paiuși! Domnul 

Tudose! Haideți să și citim proiectul cu ocazia asta! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Păi asta e o rugăminte, să citim proiectul și, ulterior, noi dorim să 

venim cu un amendament, prin care să solicităm, dacă va fi de acord Consiliul Local, ca această 

comisie să facă verificarea flotei Poliției Locale în ansamblul ei. Și, dacă se poate, pe ultimii trei ani, 

dacă sunteți de acord. Dacă nu, facem referire strict la aceste mașini din momentul în care ele au fost 

achiziționate, în așa fel încât să vedem cum au fost efectuate, să zicem, toate aceste transferuri. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Podaru!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Domnule Păiuși, dar ați avut un an de zile. Este meritorie ideea 

dumneavoastră, dar ați avut un an de zile să realizați o astfel de verificare asupra modului în care 

PSD-ul și vechea administrație Tudorache a realizat aceste lucruri și nu ați făcut acest lucru până în 

prezent, da? Un an de zile am stat degeaba. Este o încercare, o imixtiune a dumneavoastră de 

distragere a atenției de la subiectul central. Sunt de acord cu crearea altei comisii de verificare a 

tuturor acestor date. În acest moment, noi ne referim la situația și la ilegalitățile pe care această 

administrație le realizează, domnule Păiuși. Nu stăm să analizăm 10 ani din urmă, să pierdem timpul 

și să dăm un răspuns oamenilor, ca și în Comisia Romprest, după patru sau cinci luni de zile. Am 

învățat care este tactica. Vă mulțumesc! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Deci, sunteți de acord atunci să facem referire doar la ultimul an? Sau 

să mergem din anul 2020? Vreau să știu, că aș dori ca acest amendament să fie aprobat... În 2020.  

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Și nu doriți să facem, să zicem, toate mașinile? 

Doamna Daniela Popa: Dacă vreți, în următoarea ședință, mai facem o comisie și pentru 2016-

2020. Dar nu era flota asta.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Păi, dacă e aceeași... 
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Doamna Daniela Popa: Flota asta a fost cumpărată în 2020. Asta încerc să vă spun. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: În 2020, în mandatul dumneavoastră, bănuiesc. Că erați în funcție. 

Doamna Daniela Popa: Da! Da, da, da! Și ați votat și dumneavoastră, că erați în Consiliu aici. În 

buget. Nu mai țineți minte când am votat să achiziționăm această flotă de mașini? Mașini hibrid 

pentru Poliția Locală. Erați aici. Asta vă zic... adică eu... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Ok! 

Doamna Daniela Popa: Adică eu sunt de acord. Mai facem o comisie. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului:  Păi nu, n-are sens. Putem să folosim... 

putem folosi aceiași comisie. 

Doamna Daniela Popa: Foarte bine, mai facem un comisie! Dar această flotă de mașini Toyota 

RAV... Îmi cer scuze, nu știu pe tehnic! RAV hibrid, nu știu! RAV4 hibrid...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: 4! RAV4 se numește. 

Doamna Daniela Popa: ...au fost achiziționate în 2020. Atunci au venit, parcul auto. Atunci au 

venit. Căci știți că am avut și eu proiectul de hotărâre prin care următoarele mașini achiziționate să 

fie hibrid sau electric.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Da. Știți... 

Doamna Daniela Popa: După aia am folosit cele două mașini BMW, electric. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Haideți, vă rog, să citim... 

haideți să... 

Doamna Daniela Popa: Asta... N-a... Ce să verificăm din 2016?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Că nu erau mașinile astea. Păi nu, asta încerc să explic! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Bun! Atunci facem referire la aceste mașini din momentul 

achiziționării, inclusiv acele BMW-uri, nu?  

Doamna Daniela Popa: Da! Da!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Le facem... le includem și pe acelea, da?  

Doamna Daniela Popa: Da! Da! Da! Exact! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Deci tot ceea ce înseamnă hibrid și electric din momentul 

achiziționării lor.  

Doamna Daniela Popa : Da! Da! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Faceți dumneavoastră... Vreți să mai facem amendamentul ăsta?  Sau 

includeți în... 

Doamna Daniela Popa: Păi în sensul ăsta e făcută această Comisie. Nici nu mai trebuie 

amendament. În comisie putem să solicităm toate acestea. Nu e nevoie de amendament. 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși: Da, dar trebuie să fie. Bun! Atunci dați-i citire, ca să vedem dacă mai 

necesită  confirmare...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, asta vă rog! Haideți să dăm citire 

proiectului! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși:  ...și vedem imediat.  

Doamna Daniela Popa: Da! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Bun! Așteptăm acum. 

Doamna Daniela Popa: Unde e proiectul? Că nu îl am. Verificare, ce, în 2016? Că nu era această 

flotă. Asta tot încerc să vă zic. Deci: 

4. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii speciale de analiză și verificare a 

situației patrimoniului Poliției Locale (K2-341/09.11.2021) 

 

Doamna Daniela Popa: Deci vedeți? E general, da? Se aprobă constituirea... Art. 1: Se aprobă 

constituirea unei comisii speciale de analiză și verificare a situației patrimoniului Poliției Locale 

formată din trei membri consilieri locali ai Sectorului 1, cu următoarea componență... Și obiectivul 

comisiei: constă în verificarea situației parcului auto și a utilizării mijloacelor de transport, având în 

vedere sesizările grupului consilierilor social-democrați. Nu e cu limită, da? Nu! Nu! Nu! Sunt trei 

consilieri. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Este obligatoriu. Sunt mai multe 

tipuri de comisii. Există o comisie de... 127... Deci, ”consiliile locale pot organiza comisii speciale 

de analiză și verificare formate din consilieri locali pe perioadă determinată la propunerea unei 

treimi din numărul consilierilor(...)”. Aceasta este ipoteza noastră. 

Doamna Daniela Popa: Da! Da! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Veniți cu cinci! Adică, să fie 

impar, măcar. Nu! Că în sensul că în  comisii se lucrează cu numere impare, cu număr de membri 

impar. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Deci propunerea domnului 

Păiuși este să fie majorat numărul de membri la cinci. Inițiatorul, dacă dorește să facă acest lucru, 

dacă nu îl putem propune și ca amendament. Dar să ascultăm și inițiatorul. 

Doamna Daniela Popa: Nu, în acest moment nu are rost să mai modific. Și-așa am stat toată ziua 

după această comisie. Vreți altă comisie, o votăm data viitoare. Așa va intra în procedură de vot. E 

propunerea unei treimi. Nu mai modific nimic. Mulțumesc! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului: Bun! Atunci propunem să fie comisie 

din cinci, formată din cinci. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles! Deci s-a citit proiectul și 

cine dorește să propună amendament, v-aș ruga și discuții pe marginea proiectului. Sănătate! 

Domnul Podaru! După, domnul Ozata. După aceea domnul Păiuși. Domnul Ozata! 

Domnul Alev-Burhan Ozata: După domnul Ozata, domnul Podaru! Vroiam să vă întreb, comisia 

asta ce urmărește de fapt? Unde sunt mașinile sau pe unde au fost mașinile? Adică...Doamna Popa, 

lămuriți-mă! Eu sunt de acord cu dumneavoastră. Noi vrem să vedem dacă mașinile Poliției Locale 

le-au folosit cum trebuie Poliția Locală? Sau vrem să vedem prin ce țări au fost? Păi nu, am pus o 

întrebare. Ok! Și pe avizul comisiei ce-o să fie? Noi o să zicem: Da, mașina a fost în Bacău? Sau o 

facem ca și comisie? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți să folosiți și microfonul, să 

ne auzim! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Ok, de acord! De acord! De acord! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Nu doar că noi ca și... eu cel puțin sunt nelămurit ce urmărește 

comisia asta. Să demonstrăm că mașinile nu le-a folosit exclusiv Poliția Locală? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Că nu s-a întâmplat nici o ilegalitate. Asta vroiam să aflați, că este 

vorba despre o ilegalitate. Vrem să vedem că totul a fost legal, totul este în regulă, să verificăm cine 

a folosit mașinile respective și în ce scop. Dar Comisia va stabili ce vrea să obțină. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Domnul Oianu nici nu mai are nevoie de microfon. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da, pe surse am înțeles că domnul Horotan vine la dispoziția 

Consiliului. L-am întrebat printr-un mesaj chiar pe dânsul dacă este real sau nu și se îndreaptă spre 

noi. Vine deci, vă rog frumos, să nu opriți ședința pentru că urmează o întâlnire de gradul III, în care 

vom afla exact care sunt motivele și exact ce s-a întâmplat cu demisia dânsului. Bun. În altă ordine 

de idei am discutat și având în vedere că nu mai suntem decât foarte puțini colegi în sală de la PNL, 

propunerea pentru această comisie din partea PNL este domnul Adrian Oianu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, haideți să ascultăm și 

amendamentul domnului Păiuși și după aceea întreb și grupurile politice. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Deci amendamentul nostru este acela 

ca această comisie să fie formată din cinci consilieri. Asta este cerința. Propunerea este de a fi 

comisia formată din cinci consilieri. O să fac chiar acum în scris lucrul ăsta. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Deci propuneți modificarea art. 

1? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Exact! În loc de trei membri în 

comisie, să fie cinci, în așa fel încât să fim siguri că din partea fiecărui partid este cel puțin un 

consilier. Asta dacă va fi votat!? 



77/92 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose aveți 

ceva de propus sau... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Nu, o să... haideți să trecem la vot că... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Propunerile noastre sunt Geanin Jurubiță... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa, întrebarea era dacă 

mai aveți alte amendamente sau nu. 

Doamna Daniela Popa: A, nu, nu... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă nu, votăm amendamentul. 

După aceea mergem la propuneri. Bun! Haideți să votăm amendamentul! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ați, ați votat suplimentarea 

ordinii de zi cu proiectele astea? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Deci mai întâi votăm 

suplimentarea ordinii de zi cu acest proiect. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnule președinte, înainte votăm amendamentul aș mai vrea să 

facem o mică precizare foarte scurtă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, vă rog haideți să votăm mai întâi 

suplimentarea ordinii de zi și revenim la proiect. Deci pentru încă o suplimentare a ordinii de zi cine 

este pentru în sală? Cine se abține în sală? Mulțumim. Cine este împotrivă în sală? Bun, nimeni 

împotrivă în sală. În online, domnul Caraian, cum votați suplimentarea ordinii de zi cu proiectul 

acesta? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru, mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? Nu 

văd să fie. Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, doamna Haliț a revenit în 

sală. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban  (vot online): Abținere! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Mă abțin!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Bun, suplimentarea 

ordinii de zi a fost aprobată cu 15 voturi pentru și 8 abțineri, zero voturi împotrivă.  

SUPLIMENTAREA SUPLIMENTĂRII ORDINII DE ZI A FOST APROBATĂ CU 15 VOTURI 

PENTRU ȘI 8 ABȚINERI – 23 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Îi ascultăm și pe colegi... Domnul 

Nicolescu. Și vom avea pentru votarea și proiectul, și amendamentul le vom avea în sistem. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, mulțumesc, domnule președinte! Rog să se consemneze 

că, Comisia Juridică nu a fost convocată de către președintele acesteia. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. Am spus acest 

lucru mai de mult. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da, domnul Drăgușin a trebuit să plece, după cum ați și 

văzut. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Mulțumesc! Mulțumesc, domnule președinte! Eu, înainte să votăm 

acest amendament al USR-ului, aș vrea să spun, uite ce ușor vorba din popor pe care o folosesc 

ciobanii la munte, spun "i-a uite, bă, s-a făcut lupul cățel" știi, acum că judecăm lucrurile cu dublă 

măsură, știm că am făcut o de prea multe ori, asta nu e normal. Și acum dacă ne gândim că de la 

începutul acestui mandat în majoritatea comisiilor nu a fost loc pentru PSD, pentru că am avut noi 

coaliție majoritară, corect? Și asta a reprezentat coaliția urmată după vot la această primărie. Corect? 

Bun! Acum de ce ar trebui noi să facem o comisie cu cinci membri ca să participe toată lumea 

democratic, când, de fapt, aici acum se oglindește o altfel de situație, nu mai avem nici o coaliție, un 

an de zile a fost o coaliție distrusă în care niciunul nu-i cu niciunul la sfârșitul zilei, da? Deci mi se 

pare că se judecă cu dublă măsură și lupul s-a făcut cățel și cere cu glas mieros să fie   și   el lăsat 

într-un loc în care, de fapt și de drept, nu are nici un drept să fie, decât prin vot. Dacă votăm și se 

votează că Comisia asta poate fi din cinci, ok! Însă trebuie să subliniez și să rămână înregistrat 

lucrul acesta: nu apreciez vocea mieroasă care se schimbă după cum bate vântul. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Haideți să supunem la 

vot amendamentul, domnul Păiuși se dă citire. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc. Să modifică, facem 

referire la amendamentul K-2 341 este un amendament de modificare a proiectului.  
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Amendamentul nr. 1 formulat de domnul Viceprimar Oliver-Leon Păiuși: 

Art.1.: Se aprobă, textul original spune, articolul se aprobă constituirea unei comisii speciale de 

analiză și verificarea situației patrimoniului Poliției Locale formată din trei membri, textul 

amendamentului este Comisia va fi formată din cinci consilieri.  

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Motivația este pentru a fi asigurată 

reprezentare, reprezentarea tuturor partidelor politice care formează Consiliul Local al Sectorului 1. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Ba da, s-a înregistrat, 

doar că nu vedeți dumneavoastră că este ecranul de la Skype, la mine se văd voturile împotrivă. 

Dacă dați un pic ecranul de la Skype în jos să vadă și consilierii din sală. Ok, mulțumim. Deci puteți 

să votați în sală. Între timp pentru amendament o să întreb în online. Domnule Caraian, cum votați 

amendamentul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Împotrivă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Gheorghe? 

Domnul Gheorghe? Doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (vot online): Pentru, mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință : Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Împotrivă! Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Împotrivă!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? Nu-l 

văd pe domnul Șerban. Domnul Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Eu sunt pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Revenim la domnul 

Gheorghe. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (vot online): Scuze, abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Deci avem patru absenți, 

9 voturi pentru, 5 abțineri și 9 voturi împotrivă. Amendamentul a fost respins. 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DOMNUL VICEPRIMAR OLIVER-LEON PĂIUȘI LA 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR.K2-341/09.11.2021 A FOST RESPINS CU 9 VOTURI 

PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – 23 consilieri locali prezenți la momentul 

votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem către votul proiectului. 

Domnul Caraian, cum votați proiectul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Gheorghe, cum 

votați proiectul? A, mă scuzați, da, da. Deja oboseala își spune, bineînțeles, cuvântul. Având în 

vedere că avem o comisie, avem și niște membri în ea. Deci trebuie să întrebăm mai întâi grupurile 

politice pentru propuneri și după aceea să facem și votul. Așa că grupul USR... pe cine propune 

grupul USR? Vă rog. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Pe domnul Laurențiu Drăgușin. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, grupul USR pe domnul 

Drăgușin. Grupul PSD? Pe cine propune grupul PSD? 

Doamna Daniela Popa: O să avem două propuneri, Geanin Jurubiță și Daniel Țîră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, deci domnul Țîră și 

Jurubiță. Grupul PNL? A propus domnul Podaru pe domnul Oianu. Și grupul PMP? 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Pe subsemnatul, Ozata Alev. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos, domnul Ozata de 

la PMP. Vom transmite buletinele de vot, vom vota și după aceea revenim la procedura de votare a 

proiectului. 

Se procedează la distribuirea buletinelor de vot pentru Proiectul de hotărâre nr. K2-

341/09.11.2021. 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Se pare că, comisia de validare nu are cvorum. Tam-taram... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Frumos. Cine sunt membrii comisiei 

de validare și nu... Sunt, sunt aici. Sunt în sală trei membri ai comisiei de validare. Este doamna 

Haliț, domnul Iordan, domnul Jurubiță.  

Comisia de validare procedează la numărarea voturilor pentru Proiectul de hotărâre nr. K2-

341/09.11.2021. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, comisia a revenit. 

Trebuie să refacem sau să facem o rundă a doua de vot, pentru că un singur consilier a primit 

numărul necesar, alți doi consilieri au primit un număr egal de voturi pentru și împotrivă, deci se 

face balotaj și alți doi consilieri au primit mai multe voturi împotrivă decât voturi pentru. Deci, mai 

avem nevoie de încă un vot pentru încă doi consilieri, domnul Oianu a luat 11 voturi pentru și 5 

împotrivă, pentru celelalte două locuri trebuie să facem din nou vot...  

Se procedează la distribuirea buletinelor de vot pentru a doua rundă de vot pentru Proiectul de 

hotărâre nr. K2-341/09.11.2021. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, acum se mai votează 

doi oameni. A fost votat deja domnul Oianu. Deci încă doi oameni vă rog să selectați. Doar două 

opțiuni.  

Comisia de validare procedează la numărarea voturilor pentru  a doua rundă de vot pentru 

Proiectul de hotărâre nr. K2-341/09.11.2021. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Comisia de validare a 

terminat numărarea voturilor. Din primul tur, domnul Oianu a fost ales cu 11 voturi pentru și 5 

voturi împotrivă. Și în al doilea tur a fost ales domnul Geanin-Georgian Jurubiță cu 10 voturi pentru 

și 5 împotrivă și domnul Daniel Țîră cu 10 voturi pentru și 5 împotrivă. Domnul Drăgușin a luat 5 

pentru și 10 împotrivă, domnul Ozata 3 pentru și 12 împotrivă. Bun! Avem comisia în momentul de 

față: domnii Oianu, Jurubiță și Țîră. Supun la vot proiectul în integralitatea sa. Din online, domnul 

Caraiman, cum votați?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Din din sală au mai plecat colegi. 

Domnul Daniel-Viorel Chirvasă: A plecat grupul USR. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În sală au rămas.. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru, dacă nu s-a auzit. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 12 consilieri. Păi noi verificăm 

cartelele care sunt în... Deci în acest moment sunt 12 cartele și va trebui să... și din online se asigură 

cvorumul, dar... Aș vrea tehnicul să verifice situația cartelelor și prezenței în sală. În acest moment 

la numărătoarea consilierilor prezenți sunt 11, dar figurează 12 cartele. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Cum era dacă era aici cineva care spunea: ”Sigur, dragi consilieri, 

ce doriți dumneavoastră? Eu sunt de acord cu toate!” Cum era dacă era aici cineva...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Știți, în teoria multiversului probabil 

că acea realitate există, domnule Oianu, doar ca nu suntem noi în ea. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bun! Tehnicul ne-a ajutat și a 

reglementat situația cu cartelele. Sunt 11 consilieri în sală, 11 cartele. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, continuăm votul în online. 

Domnul Caraian și a exprimat votul pentru! Domnul Gheorghe? Nu este momentan. Doamna 

Grigorescu? Nu este! Doamna Halaț? Nu este. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Miloș-Olteanu? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Domnul Șerban? Nu 

este...  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  (vot online): Împotrivă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Este. Mă scuzați, mulțumim. 

Felicitări că ați rămas, domnule Șerban! Vă apreciem pentru asta. Domnul Vicol? Nu este. Sunt 13 

voturi pentru, două abțineri, un vot împotrivă, dintr-un total de 16 consilieri locali prezenți. Proiectul 

a fost adoptat și aprobat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 13 VOTURI PENTRU, 2 ABȚINERI ȘI 1 VOT 

ÎMPOTRIVĂ – 16 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O să ne roage doamna Secretar un 

pic să ne explice câteva lucruri. După aceea, pentru domnul director Horotan o să fie câteva 

întrebări. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: O să-l las dacă este domnul 

Horotan în sală să vorbească. Mai este? Da, o să vorbesc după domnul Horotan. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Domnul director, puteți să luați 

microfonul! 

Domnul Edward Horotan: Da, bună seara și îmi cer scuze că am revenit așa din nou, fără 

aprobare. Vreau să lămuresc o situație. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Păi aveți aprobarea și invitația Consiliului. În rest nu contează 

altceva. Asta este tot. 

Domnul Edward Horotan: O să încerc să explic decizia pe care am luat-o de a-mi prezentat 

demisia. Potrivit noului Cod administrativ și a legislației incidente, eu sunt subordonat direct 

doamnei Primar... în speță doamnei Primar... primarului subdiviziunii care are și competența de a 

destitui și numi directorul general și directorul general adjunct. Într-adevăr, astăzi la 12.34 am primit 

o solicitare din partea Consiliului Local de a mă prezenta. Am crezut că subiectul este bugetul 

pentru că așa era trecut pe ordinea de zi. M-am prezentat la Consiliu fără să informez la cabinet 

primar și pe șeful nemijlocit al meu, lucru care în mod normal, da, este o greșeală. Mi-am asumat-o 

și cum se spune în lumea militarilor poate fi consemnat și ca un act de insubordonare, o depășire de 

atribuții și atunci, pentru a nu se crea precedente, am considerat că așa este demn și de onoare să îmi 

prezint demisia către șeful nemijlocit. Asta a fost tot. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Șeful nemijlocit al nostru și al dumneavoastră și al nostru, al 

consilierilor, este cetățeanul. Dumneavoastră ați fost invitat și astăzi de dimineață pentru a lămuri 

anumite aspecte legate de cedarea a 19 mașini din câte am înțeles până la urmă către  alte instituții, 

mașinile aflându-se în patrimoniul Consiliului Local. Da, cui aparțin aceste mașini? 

Domnul Edward Horotan: Dacă îmi permiteți, solicitarea nu a explicat, este venită la 12.34 pe 

email, nu a explicat motivul, ci doar că se solicită prezența mea aici. 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Am înțeles lucrul ăsta, dar e foarte important să clarificăm acest 

aspect. Câte mașini, pentru că la asta s-a ajuns. Asta a fost discuția. Câte mașini au fost scoase din 

uzul Poliției Locale și transferate către alte departamente și persoane? 

Domnul Edward Horotan: De-a lungul mai multor ani s-a practicat această formă de comodat 

către Primăria Sector 1, din partea Poliției Locale, ținând cont de faptul că într-adevăr pe o 

ordonanță cred că 80, Anexa 3 limitează... 

Domnul Dan-Niculae Podaru: La patru mașini am înțeles... 

Domnul Edward Horotan: La patru mașini și există... 

Domnul Dan-Niculae Podaru: ...și care pot fi folosite pentru protocol, din câte am înțeles, da? 

Domnul Edward Horotan: ...și s-a găsit această formulă, care nu este neapărat nelegală, de a 

sprijini instituția cu forma de cedare în comodat. Nu aș putea preciza, că trebuie să recunosc că după 

ce am luat decizia de a-mi prezenta demisia către șeful nemijlocit nu am mai făcut analiza pe 

subiect, dar fără a încerca să induc în eroare sau să dau date false, într-adevăr este vorba de-a lungul 

anilor de un număr de aproximativ de aproximativ 19 autoturisme. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Acum în acest mod sunt... 

Domnul Edward Horotan: În acest moment, dar sunt date în cursul mai multor ani și nu... e la 

Centrul Militar, unde există obligația legală de a pune la dispoziție, mai sunt pentru celelalte 

instituții care necesitau o mobilitate. Prin decizia mea am încercat să nu.... 

Domnul Dan-Niculae Podaru Și mai am o întrebare specifică, care în acest moment s-a votat și 

există legal o comisie care va verifica toate aceste lucruri. Am înțeles că mașinile aveau GPS, da? 

Cine... 

Domnul Edward Horotan: Autoturismele sunt balizate pe un contract care cred că se găsește 

postat pe pagina Poliției Locale. Absolut toate contractele încheiate de Poliția Locală pe timpul 

cărora am exercitat funcția au fost publicate și în transparență totală. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doar angajații Poliției Locale aveau acces la datele GPS sau și 

voluntarii? 

Domnul Edward Horotan: Eu nu am acces. Eu nu am cont pe această aplicație. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Păi, atunci cine are acces? 

Domnul Edward Horotan: Dispeceratul, ofițerii de servici și administratorul contului. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Și voluntarii? Avem informația din cadrul Primăriei că au avut 

acces și alte persoane în afară de cei angajați. 

Domnul Edward Horotan: Eu nu am făcut verificări în acest sens și nu sunt nici abilitat, neavând 

nici cont pe această aplicație. Îmi este greu să mă pronunț acum dacă într-adevăr, de unde se 

loghează dar cred că logările sunt securizate. Nu pot să vă... 

Înregistrare defectuoasă în sistem.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Întrebări, doamna Popa și domnul 

Oianu. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Da, mulțumesc! Asta, cu această aplicație și cu accesul voluntarilor pe 

mine, mă sperie și mai mult decât comodatul cu aceste mașini, domnule director! Aoleu! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Fost director! 

Doamna Daniela Popa: Stați un pic. Nu, oricum noi am spus că mai mult de o treime din acest 

consiliu nu o să vă accepte această demisie... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu ține de 

dumneavoastră, este un act unilateral! 

Doamna Daniela Popa:  ...și așa cum a spus și colegul meu, consilierul local, noi ne subordonăm  

doar cetățeanului pentru că de asta ei ne-au ales aici, ei ne-au trimis aici. Pe altcineva deasupra 

noastră n-avem. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Cu toată stima, 

este un act unilateral și...  

Doamna Daniela Popa: Nu putem accepta acest lucru pentru că la ora 2 și 9 minute, 14 și 9 minute, 

eu v-am trimis acea solicitare și acea interpelare și sper să-mi răspundeți cât mai repede la ea. Că era 

înainte să vă, probabil, să vă depuneți, să vă certe aceast Cerber al instituției care nu... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: A fost decizia 

mea! 

Doamna Daniela Popa: Încă o dată, deci pe mine m-a șocat asta! Cum adică, voluntarii au acces la 

o aplicație GPS? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu mă pot 

pronunța. 

Doamna Daniela Popa: Securitate? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Și nu pot 

preciza. 

Doamna Daniela Popa: Păi cine? Stați un pic! Stați un pic că nu mai înțeleg! Păi cine conduce 

această instituție, Poliția Locală, care e în subordinea Consiliului? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Aplicația... 

Aplicația are... Este.. 

Doamna Daniela Popa: Cine? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: ...gestionată de 

ofertant și are serverele și noi avem o solicitare fermă către el și conturile sunt la vedere și probabil 

că vor fi comunicate de următoarea conducere dacă le solicitați. 

Doamna Daniela Popa: Super! O să le solicităm și pe astea, dar încă o dată.. 
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Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Acuma sincer 

să fiu, nu vreau să, na, să mă exprim prea mult, dar nu cred că sunt informații de interes public! 

Doamna Daniela Popa: Domnule director, pentru noi veți fi în continuare director și trebuie să 

veniți la această comisie să ne lămuriți mai pe îndelete, pentru că acum oricum e târziu și o să ne 

întâlnim cât de curând în această... poate chiar săptămâna viitoare să avem o primă întâlnire. Trebuie 

să fiți la această comisie, așa cum trebuie să fie și directorul sau ce e acum la Administrativ, că 

oricum aici pe moșia asta a doamnei Armand ce sclav e la Administrativ să vină p-aici și la sclavii 

ăștialalți din Consiliu că ... offf... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Eu îmi cer 

scuze! Am vrut doar să explic gestul meu ca să nu existe confuzii. Și dacă îmi permiteți, eu mă 

retrag și... 

Doamna Daniela Popa:  Nu! Deci nu! Încă o dată, că ați spus...  Domnule director, când a fost 

achiziționată această flotă de Toyota hibrid? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Cred ca anul 

trecut. 

Doamna Daniela Popa: Ok. Câte mașini? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Sau 2019. 

Finalul lui 2019.  Nu pot preciza. 

Doamna Daniela Popa: 2020! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: 2020! 

Doamna Daniela Popa:  Așa este. Câte mașini au fost date de Poliția Locală? Vă rog, dacă puteți să 

îmi spuneți acest aspect! Câte mașini au fost date de Poliția Locală în mandatul 2016-2020 în 

comodat aici la Primărie? Și cine le conducea? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Cu exactitate, 

nu pot aprecia! Știu că au fost date către Caraiman, către Primărie, către mai multe... 

Doamna Daniela Popa: Nu, nu, nu, eu mă refer aici, domnule director! Aici la Administrativ era o 

singură mașină Toyota, nu? Pe care o conducea șoferul instituției. Da și Primarul, da? Implicit 

Primarul.  Mai era altă Toyota aici în instituție? Lăsați alea că, da, știu, am dat la Caraiman, am dat 

și la Centrul Militar, normal, dar pentru că a fost hotărâre de Consiliu Local și consilierii locali au 

aprobat aceste transferuri, ca să spun așa. Da! A fost prin hotărâre de Consiliu Local! Dar acum 

astea 19 cum au fost date? Cum au fost date? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1:  Prin contract 

de comodat și îmi asum. 

Doamna Daniela Popa: Că noi hotărâre de Consiliu Local n-am avut și nici n-am bugetat așa ceva. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Tocmai de 

aceea îmi asum această formă de cedare prin comodat, pe care eu am agreat-o și am semnat-o. 
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Doamna Daniela Popa: Păi noi... noi... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Și n-aș putea 

preciza pentru anii anteriori. Eu exercit funcția din februarie 2021. 

Doamna Daniela Popa: E vă spun eu, că eu am memorie bună și nici nu pot să accept asta să vă 

asumați dumneavoastră greșelile și ilegalitățile altora!  Nu, nu! Responsabilii trebuie să plătească! 

Nu asta! Se vede de la o poștă, se vede de pe Lună, de pe Marte, de unde... că sunteți sub presiune. 

Și nici nu vă văd la față, se simte din voce! Nu, nu aveți de ce să plătiți dumneavoastră! Să plătească 

această incompetentă care sfidează legea! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Vă mulțumesc 

pentru înțelegere și vă doresc o seară plăcută! 

Doamna Daniela Popa: Deci se pare că... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți că... 

Doamna Daniela Popa: ...e o practică ca acești directori să plece așa, din Consiliul Local... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Domnul Horotan... 

Doamna Daniela Popa: ...când bugetul, patrimoniul, totul e aici, sub Consiliul Local și sub 

cetățenii acestui sector. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa... doamna Popa, o 

rugăminte! Haideți să le dăm șansa și domnilor Oianu și Tudose să pună o întrebare. 

Doamna Daniela Popa: Bineînțeles că le dau șansa. Cum să nu? E democrație. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog, domnule... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc! Deci domnul... domnul fost director, că acuma sunteți 

un director demisionar, cum s-ar spune. Eu să înțeleg așa că pentru a achiziționa această flotă de 

mașini, da, de anul trecut dumneavoastră nu erați aici, dar știți câte mașini au fost achiziționate? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu aș putea 

preciza, dar știu că Poliția Locală prin lege este exceptată de la numărul de autoturisme privind 

achiziția pentru nevoile operative. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Adică nu știți câte mașini ați avut? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu știu exact, 

dar știu că Poliția Locală are un parc de aproximativ 130 de mașini. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: 130 de mașini. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Unele dintre 

ele se află în parcul rece, altele sunt în imposibilitate de utilizare. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: ...130 de mașini. Am înțeles. Și o parte din acestea au ajuns la noi 

aici, la Administrativ sau în Primărie, în anul acesta. Știți câte au ajuns? 
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Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Repet încă o 

dată... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da.... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: ...într-adevăr, 

este vorba de un număr aproximativ, pentru că nu am... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: ... toate 

documentele de...19  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: 19 mașini. Acuma, ca să înțeleg eu foarte bine... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: În totalitate. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: ...ca să achiziționeze Poliția Locală aceste mașini ar trebui să ia 

acordul Consiliului. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Corect! După care? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Prin buget. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prin buget, exact. După care, ele au fost administrate de Poliția 

Locală, prin comodat au ajuns din nou la Primărie, după care dumneavoastră ați fost angajat prin 

Consiliul sau  prin doamna Primar direct? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu! Angajarea 

s-a făcut... Eu am ajuns la Sectorul 1 prin transfer în interesul serviciului. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prin transfer în interesul serviciului! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Sunt, sunt.. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dar legislativ trebuia să treceți prin Consiliu? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu! Deci noi, consilierii, hotărâm aici ce se cheltuie și ce dăm să se 

cumpere pentru instituții, dar la sfârșitul zilei doar doamna Primar hotărăște cine conduce această 

instituție mai mult sau mai puțin. Din acest motiv... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nici eu, nici 

dumneavoastră nu facem legi. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Știu! Sigur! Așa este!  

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Trebuie doar 

să ne supunem! 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Vroiam să înțeleg doar lucrul acesta! Iar acuma dumneavoastră vă 

dați demisia înainte să puteți să vorbiți cu noi pentru că ați încălcat un ordin direct al șefului 

dumneavoastră direct care este doamna Primar Clotilde Armand. Corect? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu am spus că 

mi-a dat... Am spus că n-am informat despre prezența mea. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: N-ați informat-o. Pentru că ați călcat, într-un fel sau altul, o, cum să 

spun un regulament, să spunem așa, da?  

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dumneavoastră știați că trebuie să o informați pe doamna Primar 

înainte să veniți la noi la Consiliul? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Este șeful meu 

nemijlocit și ar fi trebuit. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu! Vă întrebam dacă știați că sunteți obligat să o informați când 

vă cheamă Consiliul printr-o solicitare? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1:  Da. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da! Ce vreau eu să subliniez este că se vede de la o poștă că se fac 

presiuni, că această primărie a ajuns în situația în care e ca o pușcărie! E ca o pușcărie în care nimeni 

nu are dreptul să vorbească dacă nu îi aprobă doamna Primar... nu îi dă dreptul și voie să vorbească. 

Dovadă că acum consilierii de la USR sunt fugiți. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: În nicio 

instituție publică un subaltern nu are voie să desfășoare anumite activități în afara fișei de post sau 

fără acordul șefului nemijlocit. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Atunci de ce ați venit în fața Consiliului astăzi? De ce ați venit 

dacă n-aveți voie? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Sincer, am 

crezut că fac un lucru bun. Nu a fost! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Păi, stați puțin! Și e greșeala dumneavoastră numai asta?  

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da! Eu trebuia 

să informez. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Deci, ați înțeles! Dacă Consiliul face o solicitare, directorii din 

aparatul administrativ nu pot să vină decât dacă le dă voie doamna Primar! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Puteți să... Aș putea să intervin? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da! Interveniți! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Știți de ce? 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Pentru că după modificarea Legii 

administrației... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și apariția Codului administrativ, 

s-a stabilit ca raportul să fie chiar și al conducătorilor instituțiilor publice înființate de Consiliu, 

direct față de Primar. Și noi suntem în aparatul de specialitate al Primarului. Așa s-a dorit la acel 

moment, așa s-a dorit și știm... n-are sens să spunem pentru cine a fost pregătit acel Cod 

administrativ. Și este utilizat în forma aceasta. Pentru că s-a dorit exact evitarea, prin modificările 

aduse Legii administrației publice locale, a unei relații directe între Consiliu și conducătorii 

instituțiilor sau angajați din aparatul de specialitate și atunci... 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, mulțumesc, mulțumesc! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ăsta este răspunsul. Și stă în lege! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Eu nu mai vreau decât să trag o concluzie foarte scurtă. De aici 

vedem un lucru foarte important! Prevalându-se de acest abuz legislativ care s-a întâmplat la un 

moment dat, când s-a schimbat acest Cod administrativ, doamna Primar se ascunde de Consiliu! Și 

face asta fără scrupule, la fel cum au făcut poate și alți primari înaintea ei. Nu-i nicio diferență între 

doamna Clotilde Armand, domnul Tudorache, domnul nu știu care sau domnul nu știu care! Toți fac 

același lucru, încearcă să ocolească Consiliul Local! Mulțumesc, domnul director! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Și eu vă 

mulțumesc și vă doresc o seară plăcută! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Mai rămâneți un pic! Domnule director, vă rog, mai rămâneți un 

pic! O să încerc, fără să fiu patetic, să precizez câteva aspecte. Am menționat și anterior. Am avut 

onoarea să lucrez cu domnul director Horotan în mandatul trecut. Este un profesionist venit din 

instituția armatei, din cadrele militare și un om responsabil de ceea ce face. În baza codului militar și 

al onoarei militare, deși știu și apreciez tipul acesta de gest de a vă distruge pe dumneavoastră ca să 

salvați mizeria care se ascunde în spate și aici ascunde ilegalitățile care se întâmplă de un an de zile 

în această Primărie, vă solicit în numele acestei onoare, acestui cod de onoare militară, să aveți 

puterea să treceți peste acest fapt. Sunteți unul dintre puținii directori care au această structură 

militară. Restul, așa cum de altfel ați văzut la directorul de la ADP care și-a dat demisia, la 

directorul de astăzi de la ADP căruia i s-a cerut demisia, în urma sfidării Consiliului și lipsei de 

răspuns la toate întrebările Consiliului, vă cer, ca să lămurim foarte clar ceea ce se întâmplă în acest 

consiliu, să ne acordați indiferent de poziția pe care o veți ocupa, numită sau destituită de doamna 

Primar, acceptată demisia dumneavoastră de onoare de către doamna Primar... dar pentru stabilirea 

adevărului și pentru lămurirea odată pentru totdeauna a ceea ce se întâmplă de un an de zile în 

această Primărie, este important ca nu numai efortul nostru, al consilierilor, și asta o spun, există 

foarte multe persoane în aparat care ascultă acum și vreau să bage la cap ceea ce spun, nu numai 

efortul nostru, al consilierilor, de a stabili adevărul contează. Dacă voi, cei din aparat, cei abuzați, 
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cei cărora vi s-a cerut să faceți ilegalități... Domnule director, așa cum vă cunosc, nu dădeați 19 

mașini, când legea vă permitea numai patru. Am lucrat în mandatul lui Tudorache împreună și știu, 

vă cunosc reputația. Deci din acest punct de vedere s-au făcut abuzuri asupra instituțiilor din 

subordonare. Într-adevăr, bazându-ne pe acest nou Cod administrativ care permitea acest lucru,  o, 

mă rog,  o portiță extrem de malefică și din acest punct de vedere ceea ce vă cer dumneavoastră, deși 

nu este nici ușor și nici plăcut, este de a rămâne, pentru că sunteți una din puținele persoane care are 

curajul să-și asume. Ați avut curajul să veniți, să vă întoarceți, ați spus că ați fost la spital. Sunt 

convins că nu v-a picat foarte bine ziua de astăzi, sunt convins că ceea ce ați spus, n-ați ascuns 

adevărul, ați fost, ați considerat că vă chemăm pentru buget. Nici eu n-am avut această informație, 

am aflat-o în cursul ședinței de astăzi Consiliu, dar stabilirea adevărului pentru toate direcțiile din 

această Primărie, indiferent de care vorbim, de Urbanism, de Cadastru, de Poliție Locală, de ADP, 

de Caraiman, ne-am săturat! Noi nu ne putem bate în numele cetățenilor în momentul în care 

dumneavoastră, cei care sunteți sub directa opresiune și sub directele la abuzuri ale doamnei Primar, 

nu reacționați. Deci din acest punct de vedere, vă solicit, în baza Codului Militar, să ne asigurați că 

în fața comisiei, indiferent, chiar și în calitate demisionară, pe perioada mandatului cât ați condus 

această instituție, noi ne-am dori să o conduceți în continuare, cu atât mai mult cu cât Consiliul, 

chiar dacă poate vi s-a părut că e ostil Poliției Locale, în acest moment sunteți într-o poziție cel puțin 

ciudată, vă apără consilierii. Da, este o chestie foarte ciudată! Dar vă apără în condițiile în care și 

dumneavoastră încercați să puneți lucrurile în lumina adevărului. Nu încercăm, n-avem nimic cu 

Armand, n-avem nimic cu USR, dar uitați-vă la ei! Sunt niște lași, sunt o haită de lași care au pus 

mâna pe țara asta... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Dacă îmi 

permiteți... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: ...pe Guvernul ăsta. Nu știu decât să plece, să demisioneze, să 

fugă. Deci doamna Primar nu ne-a onorat o dată o ședință completă! Încă o dată, fac un ultim apel și 

cu asta închid! Vă solicit, așa cum vă cunosc ca militar de valoare, vă solicit să ne dați tot suportul 

să stabilim care este adevărul. Pentru că suntem absolut convinși că nu sunteți dumneavoastră direct 

responsabil de orice s-a întâmplat acolo, pentru că cunoaștem, avem deja la cunoștință abuzurile 

care s-au cerut nu numai dumneavoastră și către alți funcționari și către alți directori și către alte 

persoane din aparatul administrativ. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Dacă îmi 

permiteți, vă mulțumesc pentru apreciere! Dacă vorbim de onoare, nu putem să ne... când o avem, 

când n-o avem. Este puțin probabil să revin asupra deciziei. Pentru că n-ai cum să ai o dată onoare și 

după aia să n-o mai ai. Dacă este necesară prezența mea la comisie și sunt aprobate pe cadru legal, 

într-un fel sau altul, probabil că voi fi nevoit să mă prezint și să spun ceea ce cunosc. Vă mulțumesc 

încă o dată pentru seara aceasta! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim și noi! Domnul Podaru, 

mai aveați ceva? 
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Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi îi adresam o întrebare domnului director. Da. Închirierea, 

cedarea celor 19 mașini v-a fost cerută, există o formă scrisă din partea doamnei Primar? Cererea de 

cedare a mașinilor există? 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Contractele de 

comodat sunt încheiate pe baza solicitărilor venite și, nu, Poliția Locală nu poate să transmită niște 

bunuri fără a fi solicitate. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Bine! Mulțumesc!  

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Și eu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Așa, da, așa este. Păi da, asta o să întrebăm pe domnul director de la 

Administrativ. Știți mie, chiar mi se rupe sufletul. Pentru că această instituție, această Poliție Locală 

a Sectorului 1 trebuia să se învârte după soare. Știți prea bine că... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Îmi pare rău că 

n-am reușit! 

Doamna Daniela Popa: ...am implicat...nu! Dumneavoastră ați reușit, dar doamna asta, tanti 

Clotilde a decredibilizat atât de tare Poliția Locală și a, cum să zic, a decăzut imaginea Poliției 

Locale prin postările ei mincinoase și haitele alea de aplaudaci care da, abia așteptau să curgă sânge, 

să nu știu ce, habar n-aveau de ce se întâmplă acolo și datorită unui caz izolat, Poliția Locală a 

Sectorului 1 acum e la pământ. Dumneavoastră v-ați făcut datoria! Toată stima și respectul pentru 

dumneavoastră!  

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Mulțumesc 

mult! 

Doamna Daniela Popa: Toată stima și respectul pentru înaintașii dumneavoastră, care au făcut câte 

ceva! Știți, această flotă. Mă cunoașteți, cred... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da, vă cunosc! 

Doamna Daniela Popa: ...de atâția ani. Mie mi se rupe sufletul! Pentru că am cumpărat această 

flotă în 2020 tocmai ca agenții, Poliția Locală, să fie bine dotați, bine echipați, știți că le luasem și 

camere de supraveghere pe care să le poarte la uniformă, la buzunar, nu mai știu exact cum să 

numesc. Sistemul de supraveghere din tot orașul... ce d-ăsta făcusem acolo? Un centru de comandă, 

da, iertați-mă!  Știți, eu sunt tare pasională așa, când e vorba de oameni, de militari... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Vă mulțumesc 

pentru apreciere, dar... 

Doamna Daniela Popa: ...de Poliția Locală... 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Nu-mi pot 

permite să intru în astfel de discuții. 
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Doamna Daniela Popa: Nu. Nici nu vă, nici nu vă cer asta, dar voiam să aduc aminte! Deci această 

tanti v-a decredibilizat. Ca să n-o numesc altfel, că e o tanti. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamnă Popa, dacă aveți o întrebare 

pentru domnul director, haideți s-o punem. Dacă nu, haideți vă rog să închidem!  

Doamna Daniela Popa: Da, bineînțeles. Voiam să îi spun doar că din funcția dumnealui care e de 

conducere, manager de conducere, trebuie să aveți un preaviz de 30 de zile, așa că, vreți sau nu vreți, 

trebuie să veniți la comisie, n-am ce să vă fac. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Da! 

Doamna Daniela Popa: Trebuie să veniți la această comisie. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Ne lovim de 

Codul administrativ. 

Doamna Daniela Popa:  Și trebuie, haideți să aducem Poliția Locală acolo unde trebuie, la 

standardele mai înalte. Nu cum a făcut acum tăntica.  

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1: Bine! O seară 

frumoasă! Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa: Mulțumim, domnule director! Deci noi considerăm că sunteți în preaviz de 

30 de zile și vă așteptăm la comisie. 

Domnul Edward-Radu Horotan – Directorul general al Poliției Locale Sector 1 – Directorul 

general al Poliției Locale Sector 1: Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim și noi! Dragi colegi, o 

ședință ce poate în alte sectoare ale Capitalei sau în alte orașe ar fi putut să țină între un 10 minute și 

o jumătate de oră noi am făcut-o de șase ore și 21 de minute. Da! Vă mulțumesc încă o dată și 

dumneavoastră și tuturor celor care ne urmăresc! Seară bună! Declar ședința închisă! 
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